
Budapest Főváros X, kerület Kőbányai Önkormányzat
Képviselő-testülete

BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

JEGYZŐKÖNYVKészült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. február 22-én megtartott ülésén, a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. emelet 200. tanácsterem).
Az ülés kezdetének időpontja: 9.15 óra
A jelenléti ív szerint jelen vannak:D. Kovács Róbert Antal polgármester,Ács Andrea, Akócs Zoltán, dr. Horváth Márk, Huszti-Vouszka András Norbert, Kovács Róbert, Major Petra, dr. Mátrai Gábor Imre, Molnár Róbert, Mustó Géza Zoltán, Papp Zoltán, Radványi Gábor, Somlyódy Csaba, Stemler Diána, Weeber Tibor József.
Távolmaradását előre jelezte:Marksteinné Molnár Julianna dr. Pap Sándor Távolmaradás oka:betegséghivatalos elfoglaltság
Elnök: D. Kovács Róbert Antal polgármester
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó Krisztián jegyzőDr. Mózer Éva aljegyzőJegyzői Titkárság Dr. Ács ViktóriaFőépítészi Osztály Móré TündeGazdasági és Pénzügyi Főosztály Végh LizaHatósági Főosztály Herendi-Mezei JuditHumánszolgáltatási Főosztály Ehrenberger Krisztina
Jegyzői Főosztály

Horváthné Tóth Enikő Jógáné Szabados Henrietta Kálmánná Szabó Judit Kárpáti Beatrix Dr. Szüts KorinnaKőbányai Közterület-felügyelet Dr. Nagy Szilvia Horváth AttilaKocsis Sándor Sportközpont Kuróczi PálKőbányai Vagyonkezelő Zrt. Nábrádi AndrásSzabó LászlóKörösi Csorna Sándor Kőbányai Nonprofit Kft. Deézsi TiborGyőrffy LászlóBRFKX. kerületi Rendőrkapitányság Baricska Norbert TamásKőbányai Polgárőr Egyesület Szabó-Nagy BernadettKálmán Lászlókerületi lakos Dr. Nagy Attila Tibor

KŐBÁNYA
az éló város

1102 Budapest. Szent László tér 29. I Levélcím: 1475 Budapest. Pf. 35
Telefon: +361 4338 201 I Fax: +36 1 4338 221 I E-mail: hivatal@kobanya.hu I www.kobanya.hu



MédiaCentrum TV Martin-Kovács MiklósJuhász Raymond IstvánKőbányai Hírek Gyárfás ZsuzsaKovács Bence Nagy Zoltán
Elnök: Tisztelettel köszöntőm Képviselőtársaimat, hivatali kollégáinkat, kedves vendégeinket. Megkezdjük a munkát. Testületi ülésünk nyilvános, csupán a zárt ülés elrendelésekor kérem majd, hogy a vendégek hagyják el az üléstermet. Megkérek minden képviselőtársamat, hogy jelentkezzen be a szavazógépbe. Tizenöt jelen lévő képviselővel határozatképes a testület. Bejelentem, hogy a jegyzőkönyvet Zimoványiné Polák Krisztina fogja vezetni. Az ülésről hangfelvétel készül és a tanácskozás nyomon követhető a világhálón is. Közben a kollégámra nézek, hogy húzzam lejjebb a mikrofont, gerjed a hangosításunk. Mielőtt megkezdenénk a munkát ismét örömteli hírrel tudok szolgálni. Ismét van kit köszönteni a közösségből. Hiszen Szabó-Nagy Bernadett rendőrhadnagy úrhölgy a Kőbányai Rendőrkapitányság Rendészeti Osztályának a munkatársa az Év Iskola Rendőre elismerésben részesült. Szívből gratulálunk az elismeréshez. Itt előttem egy hosszú leírás szerepel arról, hogy miért is kapta a Hadnagy úrhölgy ezt az elismerést. De nagyon figyelemreméltó mindaz, amit itt leírnak, mert egy iskolarendőrről mit is gondolunk, vagy hogyan vélekedünk. Morc módon ott van az iskolában és vigyáz a rendre. Ez messze nincs így, hiszen itt én megtudhattam, elolvashattam, hogy részt vesz különböző szülői munkaközösségi tanácskozásokon, vetélkedőket szerveznek az iskolában, előadásokat tart, balesetmegelőzés, bűnmegelőzés minden szerepel a feladatkörében. Úgyhogy szívből gratulálunk és folytassa itt továbbra is Kőbányán a gyermekeink védelmének érdekében. Egy csokor virággal hadd gratuláljak a testület nevében. (Virággal és tapssal köszöntik a 
meghívottat). Szívből gratulálok és további eredményes, jó munkát kívánunk.
Szabó-Nagy Bernadett: Köszönöm szépen.
Elnök: Mielőtt a napirendek tárgyalását megkezdenénk egy pár eseményről, amely a közelmúltban történt Kőbányán, illetve egy kiadványról is szeretnék szólni. Győrffy igazgató úr áthozta a szomszéd házból a Kőbányai Kalendárium ez évi kiadását. Hasonló szerkezetben került ez idén is összeállításra, mint a korábbiak. Nagyon várták már a kőbányaiak ezt is el kell árulnom. Sokan kérdezték, hogy mikor fog megérkezni. Maga a szerkesztés már hosszabb ideje lezárult. A nyomda az kicsit lassabban ért a nyomába a kötet szerkesztőinek, íróinak. De szerencsére a nyomda is teljesített, úgyhogy a kezünkben foghatjuk a kiadványt. Nagyon röviden egy-két eseményről. Köszönjük Igazgató úrnak - ha már a Kulturális Központról beszéltünk - azokat a programokat, amelyeket szerveztek az elmúlt időszakban, hiszen mind a Maci nap, mind a kiszebábégetés, télkergetés, mind a Valentin napi programja a Szabadidő Központnak nagyon újszerű, színes, látványos és a kőbányaiak tetszését elnyerő program volt. Úgyhogy ezeket köszönjük. Gratulálunk. Mint ahogy nagyon látványos és színes program volt a kínai közösség által Kőbányán szervezett kínai újév megünneplésére, köszöntésére szervezett ünnepségsorozat is. Beléptünk a Sárkány évébe február 10-én. Ezt nagyon látványosan, két hétvégén is ünnepelte a kínai közösség. Részt vettem én is az egyik alkalmon, ahol a kínai nagykövettel is volt módom szót váltani, aki köszönte a testület munkáját, és abban az önkormányzat munkáját, hogy a kínai közösség otthonra lel Kőbányán, illetve a vállalkozásait is tudja folytatni. Egy-két érdekesség. Kínából érkeztek különböző művészek. Kézműves foglalkozásokat tartottak. Én kaptam ajándékba később egy kis üvegcsét. Szívesen megmutatom mindenkinek. Az üveg belső felére - tehát nem kívül festik meg az üveget, hanem belül - Petőfi arcképe van festve. És Nagykövet úrtól tudtam meg, hogy Petőfi Sándor Kínában kötelező tananyag. Nagykövet úr el is szavalta azt a verset, amelyet meg kell tanulni a kínai gyerekeknek. Nem magyarul, de amennyire lelkes és nyitott szerintem előbb-utóbb akár magyarul is képes lesz minderre. Nagyon érdekes volt az egész fesztivál. Számítások szerint több mint húszezren jöttek el 2



Kőbányára ebből az alkalomból. A 9-es buszról tömegével szálltak le az emberek a belváros felől érkező buszokról azon a két hétvégén, amíg a rendezvényt tartott. Jövőre is biztos, hogy meg fogják szervezni, ugye az Oroszlán évéből most átléptünk a Sárkány évébe. Nem tudom mi lesz a következő új éve a kínai közösségnek, de egy biztos, hogy mikor pozitívan írnak Kőbányáról az országos médiumokban, akkor erről a területről pozitívan szoktak írni, úgyhogy ez inkább jóhírünket viszi, mint sok egyéb. Véget ért a jégpályának a szezonja, bár ma ünnepeljük a jégpályák napját szerintem. Most bontják. Hat éve nyertünk szerintem valami érmet ezen a napon - ezt a sportért felelősöknek kell tudniuk - első aranyérmünket és ebből az alkalomból a mai nap a jégpályák napja. Nagy sikerrel működött idén is a pálya és ugye ebben az időszakban egy jeges farsanggal, diszkóval búcsúztunk. Köszönjük Pali. Úgyhogy köszönöm Mustó Géza alpolgármester úrnak a szervezést, illetve a hivatalban dolgozó kollégáimnak a szervezést, illetve a lebonyolításban való közreműködést. Egy könyvbemutatót is szerveztünk ebben az időszakban. Dr. Golopencza Pál, az Országos Mentőszolgálat mentésirányítója összefoglalta élete történetét. Hihetetlenül gazdag, mozgalmas, érdekes. A könyv is ilyen. Aki hozzájut, ajánlom mindenkinek. Ötszáz példányban került nyomtatásra. Nagyon szép műsor, ünnepség keretében mutattuk be ezt a könyvet itt a Kőbányai Polgármesteri Hivatal, Városház átriumában. Papp Zoltán képviselő úrral részt vettem egy lakossági fórumon a Bem lakótelepen. Viharos fórum volt azt lehet mondani. Nem az önkormányzat munkáját kritizálták számos esetben, hanem egymással vitatkoztak a lakók a Bem lakótelep helyzetéről. De megfogalmaztak olyan kérdéseket is, amelyeket nekünk kell megoldani. Ezeket természetesen továbbítottam már a hivatalban dolgozó kollégáinknak. Dolgozunk a megoldáson. Hosszú kihagyás után idén ismét volt pedagógus bál. Nagyon jó hangulatú rendezvényt szervezett a Szabadidő Központ. Meddig tartott a mulatság Igazgató úr? Hajnalig, ahogy azt szoktuk. És még két eseményről hadd szóljak. Megkezdődött az óvodás sport napok rendezvénysorozata a múlt héten. Öt alkalomra kerül sor a rendezvénysorozat keretében. Teljesen egyedülálló. Emlékeim szerint ez a huszonhatodik, amelyet útjára indított a Kocsis Sándor Sportközpont. Biztatok mindenkit, hogy látogasson el a következő programokra akár. Hihetetlenül izgalmas és jó program ez. Illetve lezárult a Kékvirág közösségi tervezés, bár még szerintem majd folytatni fogjuk, de a tervezésnek eljutottunk abba a szakaszába, amikor már a tervezéssel megbízott cég az elmúlt hónapok során megformált lakossági vélemények alapján le tudott tenni az asztalra egy olyan anyagot, amely alapján elkészíthető a koncepcióterv és a végleges tervek is. Azt lehet mondani, hogy a jelenlévők számára befogadást nyert, elfogadást nyert, hiszen visszatükröződtek a lakossági vélemények. Aktívan részt vett a programban Ács Andrea képviselő is. Köszönöm neki is mindezt. Most már rajtunk a sor, ha megismerjük a terveket, hogy a forrást biztosítani tudjuk majd a park megépítéséhez. És akkor Kőbányának abban a városrészében, ahol viszonylag kevés közterület áll rendelkezésre, ahol színvonalas, jó szabadidős tevékenységre, sportolásra alkalmas tereket tudunk teremteni. Bízom benne, hogy átfordulhat majd a megoldásba, kivitelezésbe. Két programra hadd invitáljak mindenkit a hétvégére. Nem tudom, lehet-e még nevezni? Tartok tőle, hogy már lezárult az Ötlabda, amit a Kocsis Sándor Sportközpont szervez a hétvégén a Bihari úti Központban. Bízom benne, hogy jó kis rendezvény lesz. Pali nagyon bizakodik, illetve lezárul a nevezés, bár még a helyszínen lehet majd reggel 7 órától nevezni a BBU által szervezett futásra is. 9 órától indul a program, millió számmal, maratonnal, bocsánat félmaratonnal. Az egyéniben, váltóban, családi futással, ovis futással és természetesen a pincerendszer is bevonásra kerül a futóverseny során. Látványos hetvenes-nyolcvanas évekbeli diszkóslágerekre épülő effektekkel a pincében. Biztatok mindenkit, hogy induljon el. Ha futni nem megy, túrázni is lehet. Bár a túraprogram telt be legelőször szerintem a nevezés során. Ez a két közeli programunk, de a március hónap bővelkedni fog más programokban is hiszen sor kerül majd a nemzeti ünnepünk méltó megünneplésére is. Ennyit a múltról és kicsit a jövőről.És akkor nézzük a mai tanácskozás menetrendjét. Szeretném tájékoztatni a testületet, hogy különös eljárásrend szerint került a grémium elé a meghívóban tizenhetes, húszas, huszonötös számmal jelzett előterjesztés, illetve a huszonnégyes sorszámmal tervezett nem került benyújtásra. És a Közjóléti Bizottság ülését követően a 106-os számú előterjesztéshez módosító javaslat került a szerverre. Szeretném kérdezni, hogy van-e javaslat arra vonatkozóan, hogy valamelyik napirendet ne tárgyaljuk, amely előzetesen szerepelt a 3



meghívóban. Ilyen irányú javaslat úgy tűnik nincs. Felvételre viszont érkezett javaslat. Javaslom, hogy a nyilvános ülés napirendjére utolsóként vegyük föl, huszonnégyesként a pedofíliával és a gyermekek sérelmére elkövetett szexuális bűncselekményekkel összefüggésben erkölcsi és politikai állásfoglalás elfogadása című előterjesztést. Mustó Géza alpolgármester úr az előterjesztője. Erről minősített többséggel tudunk dönteni. Indítom a szavazást.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangú 
szavazattal felveszi a nyilvános ülés napirendjére az alábbi előterjesztést [30/2024. (II. 22.)] 

A pedofíliával és a gyermekek sérelmére elkövetett szexuális bűncselekményekkel 
összefüggésben erkölcsi és politikai állásfoglalás elfogadása (106. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: 17 igen, egyhangúan döntött a testület. Bocsánat tizenöten vagyunk csak új monitorkép került elém. Eddig másként tudtam leolvasni, úgyhogy most egy pillanatig tanulmányozom, hogy hol is van az igen. 15 igen a legfelsőbb sorban. Tehát 15 igen egyhangú szavazattal fogadtuk el azt, hogy megtárgyaljuk ezt a napirendet. Sorrendmódosításra van-e valakinek javaslata? Nincs. Kérem szavazzunk a mai tanácskozás napirendjéről.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangú 
szavazattal az ülés napirendjét az alábbiak szerint  fogadja el [31/2024. (II. 22.)]1. A Kőbányai Polgárőr Egyesületnek nyújtott 2023. évi támogatás elszámolása (60. számú előterjesztés]Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester2. A Kőbányai Polgárőr Egyesülettel 2024. évre kötendő együttműködési megállapodás (71. számú előterjesztés]Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester3. A Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére élelmiszeripari alapanyagok beszerzése iránti egyes közbeszerzési eljárások eredményének megállapítása, valamint közbeszerzési eljárások megindítása, az ajánlati felhívás és a közbeszerzési dokumentumok elfogadása 

- Bizalmas a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. 
§ (2) bekezdés c) pontja alapján, zárt ülésen tárgyalható (82. számú előterjesztés] Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester4. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat által a 2023. évben lefolytatott közbeszerzési eljárásokról szóló beszámoló (104. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző5. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi éves összesített közbeszerzési terve (94. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester6. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.] önkormányzati rendelet módosítása (103. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester7. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségének a 2024. évi költségvetést követő 3 évben várható összege (68. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
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8. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetése, valamint az azzal összefüggő egyes kérdések (100. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester9. A szociális ellátásokról szóló 3/2015. (II. 20.) önkormányzati rendelet módosítása (102. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester10. A Kocsis Sándor Sportközpont alapító okirata módosítása (80. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester11. A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-vel kötött 2024. évi éves közszolgáltatási szerződés módosítása (61. számú előterjesztés)Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester12. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kerületi építési szabályzatáról szóló 16/2020. (XI. 26.) önkormányzati rendelet két folyamatban lévő módosítási eljárásának új eljárási rendre történő áttérése, valamint a kiszolgáló utakra vonatkozó szabályozási vonalak felülvizsgálata (76. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző13. A Budapest Főváros X. kerület Kőbánya településképi arculati kézikönyvéről szóló 318/2017. (IX. 21.) KÖKT határozat és a településkép védelméről szóló 15/2019. (VI. 27.) önkormányzati rendelet folyamatban lévő módosítási eljárásának új eljárásrendre történő áttérése (77. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző14. A Budapest X. kerület, (42296/9) és (42296/28) helyrajzi számú közterületek Antall József útra történő átnevezése (72. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester15. A 2024. évben tervezett környezetvédelmi szemléletformáló és kerületszépítő akciók (101. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester16. A 2024 és 2029 közötti időszakra vonatkozó Kőbányai Helyi Esélyegyenlőségi Program (99. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester17. A „Kőbánya számít Rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálása (109. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester18. Az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2024. évi támogatásáról szóló pályázati felhívás (57. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester19. A 1107 Budapest, Szárnyas utca 3. szám alatti háziorvosi rendelőben működő, 010092784-es számú háziorvosi praxis feladatainak ellátása (95. számú előterjesztés) Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester20. A Fővárosi Szolidaritási Alap 2023 című pályázaton történő részvétel és a saját forrás biztosítása (108. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester
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21. A polgármester 2024. évi szabadságának ütemezése (92. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester22. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. I-III. havi várható likviditási helyzetéről (75. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester23. Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról (105. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző24. 24. A pedofíliával és a gyermekek sérelmére elkövetett szexuális bűncselekményekkel összefüggésben erkölcsi és politikai állásfoglalás elfogadása (106. számú előterjesztés) Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés 
c) pontja alapján zárt ülésen tárgyalható napirendi pont:25. A Budapest X. kerület, Gyógyszergyári út mentén elhelyezkedő, 39210/214 hrsz.-ú ingatlan hasznosítására vonatkozó pályázat kiírása (107. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés 
b) pontja alapján - az érintett kérelmére - zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont:26. Vállalkozó fogorvossal kötött feladatellátási szerződés azonnali hatályú felmondásával kapcsolatos intézkedések (96. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés 
a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont:27. A Mikropakk Kft. közterület-használati hozzájárulás iránti kérelme (74. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester28. Az EGIS Gyógyszergyár Zrt. közterület-használati hozzájárulás iránti kérelme (79. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester29. Az e-Mobi Elektromobilitás Nonprofit Kft. részére megállapított közterület-használati díj módosítása (97. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester30. A Kőbányai Happy Dog Kutyakiképző Iskola és a Kulhavi Kft. részére megállapított közterület-használati díj módosítása (90. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester31. Az ORD Invest Kft. közterület-használati hozzájárulás iránti és méltányossági kérelme (67. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester32. Szociális tárgyú fellebbezések elbírálása (81. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester
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Elnök: 15 igen, egyhangú szavazattal fogadtuk el. Meg tudjuk kezdeni a munkát.
1. napirendi pont:

A Kőbányai Polgárőr Egyesületnek nyújtott 2023. évi támogatás elszámolása 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: Köszöntőm körünkben Kálmán László urat a Kőbányai Polgárőr Egyesület vezetőjét. Aki az elmúlt évben végzett munkájukról elkészítette a beszámolóját, amit prezentációval is szeretne alátámasztani a tanácskozás során. Kérem, fáradjon, fáradj közelebb az asztalhoz. Szerintem kezdjük ezzel.
Kálmán László: Nagyon szépen köszönöm a lehetőséget. Ismét felkészültem egy prezentációval. Reméljük, hogy a technika, igen el is indult. Hogy a beszámoló tavaly találtunk egy nagyon jó idézetet ezen nem kívántam változtatni, mert úgy gondolom, hogy magát az önkéntességet az egyik legjobb módon definiálja. „Tégy minden jót amire képes vagy, és tedd olyan csendbe ahogy csak lehetséges”, hogy az önkéntes munkát ez úgy gondolom, hogy a lehető legjobban definiálja. Mi nem fizetésért tesszük, amit teszünk, hanem meggyőződésből, szívből, lélekből. Kollegáim a legnagyobb szeretettel csinálják ezt. Úgy gondolom, hogy ezt a jelmondatot ezt szeretném továbbra is vinni az egyesület életében. Legnagyobb és hálás köszönetem mindenekelőtt a Polgárőr Egyesület tagjainak, akik nap mint nap önkéntesen teszik a munkájukat a közösségért. Kellő módon én úgy érzem, hogy lokálpatrióta módon közelítjük meg természetesen a munkánkat, de kiterjed az egész országra és az egész polgárőr szervezetre a munkánk. Mit szeretnék még megköszönni. Minden támogatónknak, Testületnek nagy tisztelettel szeretném megköszönni a támogatást, hiszen enélkül - hiába van meg szívünk, lelkünk - nem tudnánk boldogulni. Úgyhogy tisztelettel köszönöm itt a Testületnek is a munkáját, közreműködését és támogatását. Elérhetőségünk, magának a munkáknak a prezentációja folyamatosan a facebookoldalunkon történik. Elég transzparensen, átlátható módon. Tegnap a bizottsági ülésen is ugye felmerült, hogy egy kicsit hogyan tudunk tágítani. Igen eljött az ideje annak, hogy hirdetésekbe és célzott képzésben, oktatásban is kinyissuk a közösségi oldalunkat. Nem csak a munkánkat bemutatni, mert elértük azt az ismertség és követési számot, amivel úgy gondolom már lehet ezt megtenni és van is értelme. Mire gondolok itt, ami fő cél az idei évre, a tavalyi után, hogy kicsit a toborzásra célzott hirdetéseket adjunk ki, illetve a megjelent mesterséges intelligencia és ennek veszélyei a gyermekek körében. Nagyon- nagyon fontosnak tartjuk, hogy legyenek kellően felvilágosítva ezen a területen. Célzott kis kampányokkal és bejutva az iskolákba szeretnénk ezt. Felhívni a figyelmet erre és erre közösségi oldalunkat is használni. Nemcsak a munkásságunkat kell megmutatni, hanem most már a megelőzésnek is fontos szerepe van a közösségi médián. Mik voltak a főbb eseményeink. Elsősorban ugye az együttműködésünknek azért ki szeretném emelni és meg szeretném köszönni, mindig azt mondtam, hogy a kerületi kapitányságunkkal már nemcsak együttműködünk, hanem szerves részei vagyunk az életének és nagyon jó együtt dolgozni. Ez egy szervezett munka lassan már, amit együtt csinálunk. Még ha önkéntességi is. Amit örömmel közölhetek, hogy ez már nemcsak a kerületi kapitányságunkkal működik, hanem tavalyi évbe elindult egy nagyon szervezett, összehangolt együttműködés a közterületfelügyelettel is. Tehát állandóan, mind a két helyen jelen tudunk lenni, tehát a munkáknak egy nagy része ezt teszi ki. A MÁV-val egy nagyon szoros szerződésünk van. Folyamatosan járjuk a MÁV-nak a területeit. Ugye Kőbánya érintettségéből kifolyólag elég nagy a MÁV területe. És vissza is jelzünk, tehát a Vasút Biztonsági Szolgálatnak rendszeresen vissza jelzünk az általunk észlelt problémákról. Illetve a kerületi rendezvények, amibe szervesen részt veszünk és a fiataloknak az oktatásában, ami később a diákon ki is fog derülni, hogy sikerült tavalyi évbe fokoznunk mind az együttműködést az iskolákkal, mind annak a módját is. Hát itt a csapatról egy kis pár darab képet, ami tényleg nagyon jól szimbolizálja az együttműködést. Próbáltam egy kicsit vidámabb képeket is összeválogatni, de ott, ahol együtt vagyunk a Rendőrséggel, Közterület-felügyelettel szinte a mindennapokat jellemzi ezek az összehangolt munkák. Nagyon büszke vagyok erre, és én úgy gondolom, hogy kevés 7



kerület az, aki ezt ennyire magáévá tudja tenni ezt az összefogást, ilyen összehangoltan. Ide még megszeretnék említeni még valamit. Magát az önkormányzat szeretetteljes épületét, mert ide is, ha bejövök mindig nagyon jókat tudunk beszélgetni, szakmailag tudunk fejlődni, ha a rendezvényeken is találkozunk olyan emberi kapcsolatok alakultak ki, mint ami egy- egy munkahelyen, illetve baráti társaságba szokott. Tehát úgy érzem, hogy ezzel az együttműködésünk egy nagyon sok mindent elmond. Munkáink során, rendezvényeink során és egy-két kiemelt esetek ugye, hogy a baleseteknél ott vagyunk, nagyon gyorsan ott vagyunk. Az év végén sajnos a temetőben lévő tűzesetnél is másodiknak érkeztünk ki a helyszínre. Én úgy gondolom, hogy ez a szervezettség segít abban, hogy nagyon is a kerület életében bele tudjunk ivódni és látszódjunk. Események összefoglalását - itt körülbelül én már a képek során - föl is vezettem, de valóban, ami a legfontosabb, nem feledkeztünk el a gyermekekről. Tehát öt iskolával kötöttünk megállapodást az iskolákból. Nemcsak közösségi szolgálatokra találtunk fiatalokat, hanem fogadtunk fiatalokat és a Richter Gedeonba is szeretettel láttuk őket, szerveztünk látogatásokat nekik, tanulmányokat, emellett az önkéntesség fontosságáról tartottunk előadást nekik. Tehát most már ezt egy sokkal szélesebb körben nyitottuk ki. Én nagyon remélem, hogy 2024-ben ez még szélesebb lesz. Emellett a Than Károllyal kötött megállapodásunk értelmében folyamatosan rendészeti iskolánál képzünk, gyakorlati tanárként foglalkozom a gyerekekkel. Ennek egy vonulata az, hogy az önkéntesség szellemét próbáljuk átadni. És hát, ha már diákok, itt a képeken nagyon jól látszik, azok a boldog csapatmunkák: Magán a Rendvédelmi Napon, temetőszolgálaton a diákjaink, általános iskolába a KRESZ szabályairól egy előadásunk. Tehát én úgy gondolom, hogy sikerült ezt az évet fokoznunk. Az Állatvédelmi Napról is van egy kép, ott nagy örömmel szolgált, hogy egy angol buldoggal is bővült a csapatunk. Tehát állatvédelemnél is jelen voltunk, nem is engedjük el természetesen annyira imádjuk. Jó, az iskolák felsorolva a Zrínyi Miklós Gimnázium, Szent László Gimnázium, a Verebély László, Corvin Mátyás Gimnázium. Nagyon érdekes, hogy megkerestek minket más kerületi iskolákból miért van ez, mert a gyerekek itt laknak Kőbányán, a szüleik is itt laknak és a közösségi szolgálatokra jelentkeznek. Nagyon aktív tagjai, nagyon meghatott engem például, hogy ezt el kell mondjam, ezt nem tudom magamba tartani. Tehát a temetőszolgálatoknál voltak kint diákok nálunk és volt egy kis rendkívüli esemény. Pont a pihenőidőnkbe. Nagyon gyorsan, nagyon jól reagáltunk és amikor a diákok megöleltek mikor mentek el és mondták, hogy annyi köszönetét zsebeltek be az idős emberektől, hogy útbaigazították őket, hogy segítettek nekik, hogy látták ezt, hogy hogyan intézkedünk egy rendkívüli esemény során. Egyébként annyi volt, hogy egy hölgy bezuhant egy kriptába és segítettünk mentőhöz juttatni. Nem volt hál’ istennek komolyabb baj. De igen el kell mondani, hogy persze mikor történik, mikor a polgárőrök pihenőre mennek, már elnézést, de ez pont az orrunk előtt. Ez volt a szerencsés, hogy tudtunk segíteni. A diákjaink végignézték, ott voltak, közreműködtek. Látták, hogy hogy megy végbe egy ilyen segítségnyújtás. Borzasztóan büszke voltam rájuk egyébként. És nagyon nagy szeretetet látok az irányukból. Kőbányai Polgárőrség 47+1 fő mindig szinte ugyanazt a számot vetítem föl. Ne tévesszen meg senkit, mert gyarapodtunk. Tehát ez azt jelenti, hogy mentekel tőlünk olyan tagok, akik már nem aktívak és jöttek újak. Felügyelő bizottságba is van teljesen új tagunk, aki tud segíteni. Ifjú polgárőr is van. Most már azt látom, hogy megindultak a jelentkezések és elnézést, de válogatunk. Tehát próbálunk olyan tagokat keresni, akik minőségben tudják képviselni azt, amivel a kerületet tudjuk közbiztonságban fokozni és növelni. Jó, hát itt vannak a számok. Ez nagyon-nagyon érdekes és elnézést, hogy csak így kiemelem belőle és benn hagytam szándékosan 2022-es adatokat. Szolgálati alkalmak számában 428-ról 509-re nőttek a szolgálati alkalmak. Úgy, ha jól számolok körülbelül olyan 20-25%-os növekedés a szolgálati alkalom, amit kint töltöttünk az utcán. Szolgálati óraszámunk 3038-ról 3477-re nőtt. Megpróbálom ezt, egy 15%-os növekedés körülbelül. A megtett kilométereink az- 7776-ról 10 571-re nőtt. Nagyon szeretném és nagyon boldog lennék, ha jövő évben ugyanígy a beszámolókor azt tudnám mondani, hogy ezek a számok nőttek, mert azt jelenti, hogy egyre többet vagyunk az utcán is egyre szervezettebben. Támogatás mértéke. Nagyon érdekes és vetítem ezt a táblát. Egy kicsit csökkentek a mutatók, ami a nagy sávtól, a kerületi támogatástól, én előttem szembe jobbra vannak. Mégis zökkenőmentes volt a támogatásunk. Én úgy gondolom, hogy nagyon jól használtuk 8



fel. Teljes mértékben a támogatás eloszlásán látszik, hogy főtámogatónk az Önkormányzat. Abszolút. És ezért még egyszer hálás köszönetem. A felhasználások. Megnézzük, hogy hogyan oszlottak el a költségek és a felhasználások. Gépjárműüzemeltetési költség 42%, rezsi 11%, ruha 28 %, telephelyfejlesztés 5% és felszerelésbővítésre is jutott 14%-ban. De azért, ha ránézünk erre a nagy egészre akkor látjuk, hogy ez a költségvetés, ez nagy részint a fennmaradásunkat fedezi. Tökéletesen fedezi, mert tudjuk üzemeltetni a gépjárműveinket, még, ha öreg is a park, nagyok is a költségek, de tudjuk. A ruházati felszerelésünk én úgy gondolom, hogy kimagasló. És igen az a 14 százalékos eszközök, eszközfejlesztések, hogy mit: az egyéni védőfelszereléssel nagyon odafigyelünk. Én ezeket a kollegákat szeretném, hogy ahogy bejönnek szolgálatra haza is menjenek. Mind kesztyű, szúrás-vágásálló kesztyű. Szúrásálló mellény. Tehát olyan védőeszközökkel látjuk el a kollegákat, ami a kint lévő szolgálatokba akár az életüket menthetik. Még egyszer nagyon köszönöm, mert ez támogatás nélkül ez nem megy. Együttműködések, hát itt nehéz végig is sorolni, de kell. Hát maga az Önkormányzat, Kapitányságunk, Kőbányai Közterületfelügyelet, Tűzoltóparancsnokság, Nemzeti Adó- Vámhivatal, a Fővárosi Büntetés- Végrehajtás, Budapesti Polgárőr Szövetség, Országos Polgárőr Szövetség, Közbiztonsági Alapítvány, MÁV, BÁRKA, BBU, Nemzeti Bűnmegelőzési Tanács és ami nagyon-nagyon fontos az állampolgári kapcsolatok. Nemcsak oldalunkon, hanem most már személyesen is egyre több a megkeresés. Összefoglalva az esztendőt úgy gondolom, hogy egy nagyon szorgalmas, növekedett az esztendőben elvégzett munkánk. Tiszta transzparensnek ítélem meg a munkánkat, amit végrehajtottunk. Nagyon jó a kapcsolatunk a különböző szervezetekkel és az önkormányzattal is. Én, mi az, amit szeretnénk, amit elmondtam az előbb is. Szeretnénk a toborzás felé nyitni, de saját erőnkből. Tehát most meg kell nyissuk a közösségi oldalunkon a toborzást. Illetve nagyon szeretném azt, hogy ezek az oktatások elinduljanak a közösségi oldalon népszerűsítéssel és fizikálisán helyben az iskolákban is. Én nagyon szépen köszönöm a figyelmet. Egy ilyen rövid, gyors prezentációval készültem. Én úgy gondolom, hogy tartalmazza a tartalmi követelményeket és kérem a beszámolónak az elfogadását.
Elnök: Köszönjük szépen. Akkor én leszek az első - vártam, hogy majd a monitorképe vált és biztos, hogy megjelennek majd a hozzászólásra jelentkezők. így is történik közbe, hiszen már négyen bejelentkeztek. Szerintem mindannyian egyébként azzal kezdenék, hogy megköszönjék a munkát. Hiszen ez az önkéntes feladatellátás azt gondolom, hogy olyan példaértékű, amelyre büszkék kell, hogy legyünk, illetve büszkék kell, hogy legyünk azokra az eredményekre, amelyeket a Polgárőrség elért Kőbányán. Azokra az együttműködésekre, amelyek formálódnak. Úgyhogy nagyon szépen köszönjük a kőbányai polgárok nevében is az önkéntesen végzett munkát és kérjük a folytatását is. Igyekszünk ehhez azt a támogatást megadni, ami szükséges. Előterjesztő, Mustó Géza alpolgármester úr.
Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen a szót. Parancsnok úr, egészen biztos, hogy egy kerületnél ennél szervezettebben és minden szövetében jelen lenni a polgárőrségnek szinte már lehetetlen. De azt félve mondom ki, mert téged ismerve egészen biztos vagyok benne, hogy a jövő évi beszámoló meghallgatása során neked lesz néhány olyan ötletet, ami az előttünk álló év során bevezetésre kerül és még újabb területen fogtok megjelenni. A mai világban azt gondolom, amikor egy erősen énközpontú világban élünk a ti alapgondolatotok, alaptörekvésetek, hogy a fiatalokban, hogy a társadalomban az önkéntesség gondolatát erősítsétek, ezt napi szinten megmutassátok, hogy tulajdonképpen ez hogyan tud megjelenni mindenkinek a maga lehetőségei között az egyik legfontosabb üzenete ennek. Amellett, hogy természetesen napi szinten kollegális viszonyban vagytok, akár a rendőrséggel, illetőleg sok más szervezettel. Nagyon jó szívvel mondom el a testület tagjainak, a tegnapi bizottsági ülésen elhangzott, hogy az Önkormányzat lehetőséget tud biztosítani az alapítvány számára, hogy egy személygépkocsit, szolgálati személygépkocsit tud vásárolni és ezzel a munkátokat segítjük. Erre azért is szükség van, mert ahogy Ács Andrea képviselő úrhölgy részéről elhangzott a kérdés, milyen életkorú a meglévő autópark? Hát bizony kétszámjegyű életkort hallottunk, ami mindannyiunkat meglepett.9



Amikor felvetődött, hogy ez a szolgálati gépjármű beszerzésre kerüljön, akkor azért azt mindenképpen el kell, hogy mondjam, hogy a testület minden tagja egyöntetűen és mindenféle vita nélkül bólintott rá boldogan, hogy a munkátokat ezzel segítsük. A Than Károly Rendészeti Iskolának az igazgatója - szó szerint amióta elkezdődött az együttműködés közöttetek - folyamatosan a köszönetét fejezi ki, hogy a diákjai a ti segítségetekkel és az anyavállalatod munkáltatójának a segítségével a nemhogy a 21., hanem 22. századi rendészeti technikával tud megismerkedni. Ezt ezúton is köszönöm szépen még egyszer. A mai napra készülvén beszélgettem különféle emberekkel és volt, aki úgy reagált rá, hogy, hogy hát, hogy az kicsit olyan visszás, hogy fiatalok ilyen-olyan formaruhába masíroznak. Engem megdöbbentett, hogy ez még mindig jelen van, egy ilyen fenntartás a polgárőr gondolatisággal szemben és bízom benne, és tudom, hogy az a munka, ahogy Te ezt létrehozod és megéled kerületi szinten, az ez ellen megy és ezt a gondolatot szertefoszlatja. Nagyon szépen köszönöm még egyszer a munkádat. Jó egészséget kívánok mindenkinek és egy nem biztos, hogy egy olyan kérdéssel zárom amire tudsz válaszolni, de azért, ha megközelítőleg tudsz rá egy számot mondani az boldogság lenne. Az átlagéletkora a polgárőröknek hogyan alakult az elmúlt - mondjuk - két, három évben? Köszönöm szépen.
Kálmán László: Hát nagy mértékben csökkent, hogy lett egy ifjú polgárőrünk. Ettől függetlenül én azt gondolom, hogy ötven plusz az átlagéletkor még mindig. Tehát ahhoz fiatalítanunk kell. És azt is látom, hogy ötven plusz az a réteg - más szerv civil szervezeteknél is -akibe a legtöbb potenciál van a segítésre és az önkéntességre.
Elnök: Somlyódy Csaba alpolgármester úr.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Nem először tárgyalunk a Polgárőr Egyesület, régebben egyesületek munkájáról. Egy ilyen baráti beszélgetésen itt a vezetésbe is szó volt erről, hogy hát régebben azért több polgárőr egyesület is működött Kőbányán, nagyobb létszámmal, különböző területeken, hiszen területekhez voltak kötve ezek a szervezetek. Aztán történt egy, hát változás ebben a dologban, sőt, hát emlékezzünk meg arról, hogy volt egy mélypontja is ennek az egész történetnek, amikor ugye mindannyian - hát kicsit még attól is féltünk -, hogy talán megszűnik ez az egész munka. És újra kellett építkezni egy viharos időszak után. Én először is ehhez gratulálnék, hogy ezt sikerült, sikerült ezen átlendülni. Sikerült a vezetést stabilizálni. Ha a vezetés stabil, akkor már a feladatokra lehet koncentrálni, nem a személyi problémákra. Én azt hiszem, hogy ezt már átadhatjuk a múltnak, hiszen ez, ezen túlvagyunk és tényleg arról szól a történet, hogy egy előre meghatározott, megfogalmazott célkitűzésnek megfelelően dolgoznak a Polgárőr Egyesületnél és mindenképpen ezt szerettem volna jelezni, hogy egy stabil vezetés mellett, ami elengedhetetlen feltétele ennek. A másik rész, hogy hát azért el kell mondani, hogy a mi világunk olyan, hogy nagyon sokszor vannak olyan hangok az a nekem ez jár, oldja meg más helyettem és a többi. És akkor vannak emberek, akik viszont azt gondolják, hogy nekik dolguk van ebben a világban, a saját környezetükben, a lokális élet helyükön és hát ugye az emberek ahol élnek, hát ott töltik a mindennapjaikat az a legfontosabb a számukra, hogy ott rend legyen, biztonság legyen, biztonságban érezzék magukat, és ahogy a rendőrséggel is megtettük a hasonló ugye beszámolót hát az a biztonságérzet, ami a polgárokba van nagyon fontos, hogy, hogy olyan legyen, hogy elhiggyék, hogy ők biztonságban vannak, van aki, ha baj van, akkor tud segíteni, van akihez lehet fordulni és mer is fordulni. Az összes felmérésünk, ami teljesen független az adott szervektől, meg a szerveknek a beszámolója és így a Polgárőr Egyesület beszámolója is azt mutatja, hogy ez a fajta bizalom az állampolgárok és az adott szerv, így a Polgárőr Egyesület között is megvan. A harmadik, hogy én nagyon örülök annak, hogy a fiatalok felé egy nyitás történik. Ennek a munkának az egyrésze, amit Parancsnok úr is említett, hogy a fiatalok idejöhetnek, gimnazisták idejöhetnek, szakközépiskolások és ezt a bizonyos ötven órát itt eltölthetik. Jelentem az egyik unokám is ennek a részese volt, amit nagyon köszönök. Hát tényleg elsőkézből értesültem erről is, hogy hogy ő is azok között volt, akik a Laci bácsit megölelték, amikor, tehát ezt el kell mondani, hogy nagy élményt adott a számára. És én azt hiszem, hogy a jövő szempontjából ez nagyon 10



fontos, hogy ezekkel az iskolákkal is a megfelelő kapcsolat alakuljon ki. Egy dolgot szeretnék még jelezni - ugye én sokat foglalkozom az itteni nagy cégekkel is és ők jelezték hogy a jövőben ugye egy szorosabb együttműködést szeretnének ők kialakítani, mármint az itt dolgozó cégek és a Polgárőrség között. Gondolom, hogy vannak közös, közös érdekeltségek ebben. Úgyhogy amikor Parancsnok úr megfogalmazta a jövőre vonatkozó gondolatait talán én is ezzel próbálok hozzájárulni, hogy ezen, erre a területre érdemes odafigyelni majd. És szintén köszönöm szépen az önzetlen munkáját az egész csapatnak.
Elnök: Ács Andra következik.
Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót. Valóban a tegnap a Közrend- és Állatvédelmi bizottsági ülésen én tettem föl azt a kérdést, vagy én inkább javaslatot fogalmaztam meg, hogy a Polgárőrségnek, a Polgárőr Egyesületnek a közösségi oldalát egy kicsit aktivizálni kellene és ugye példaként említettem a kőbányai vagy a TVlO-nek látom, hogy fokozatosan megy a kedvelőknek a száma. Sőt most már azt hiszem talán tizenegyezer és ezt nagyon fontosnak tartom, mert hát azért lássuk be sajnos vagy nem sajnos a fiatalok, de talán nem csak a fiatalok onnan tájékozódnak, úgyhogy annak én külön örülök, hogyha közösségi oldal az aktívabb lesz és ott megtörténik a toborzás. A mesterséges intelligenciát illetően azt a tegnapi bizottsági ülésen nem mondtam, de az, az valóban az is egy nagyon jó, azt is nagyon jó ötletnek tartom, és bízom benne, hogy lesz hozzá megfelelő szakember vagy arra esetleg azt akkor kérdésként feltenném, hogy hogy van-e erre megfelelő szakember, aki ebben segít Önöknek? Amit egy kicsit szomorúan láttam, hogy hogy az Országos Polgárőr Szövetség, meg a Budapesti Polgárőr Szövetség, meg a mi Önkormányzatunknak a támogatása azon a képen, hát azért eléggé azt eléggé nagy volt a különbség, hogy értem én, hogy önkéntes alapon működik nyilván és nagyon örülök neki, de azért az a két szövetség egy kicsit több támogatást is adhatna. Mi persze itt az önkormányzat és én is önkormányzati képviselőként nagyon szívesen támogatom az Önök munkáját. Ugye én rákérdeztem tegnap a bizottsági ülésen, hogy a gépkocsira, hogy valóban szükség van-e és én ezt Elnök úrtól szerettem volna hallani. Nyilván szükség van rá, de Öntől szerettem volna megerősítést kapni és nagyon örülök, hogy akkor ezt biztosítani tudjuk. Illetve, amit én még kiemelnék a lakosságtól visszaérkező kérdések, illetve kérések azért most már, most már olyan, olyan válaszokat, akkor olyan észrevételeket kapok, hogy láthatóak és ott vannak és nem csak egy-két ember és elérhetőek. Illetve amit én nagyon köszönök ugye az iskoláknak, iskolák előtt ugye a biztosítás, amikor viszik a gyerekeket reggel az iskolába, meg amikor elhozzák, hogy azt nagyon fontosnak tartom, mert ragyogóan működik a Kőbányai Rendőrkapitányság, de hát ugye lehetne több rendőr. Most ez részletkérdés, hogy miért van ez így, de az, hogy Önök ilyen jól együtt tudnak működni, és akkor még a Közterület-felügyeletet nem is említettem, az szerintem példamutató és nagyon büszke vagyok, hogy ez Kőbányán így van. Az átlagéletkor, amit Alpolgármester úr megkérdezett, hát az azért lehetne nyilván lejjebb is. Illetve engem még az érdekelne, hogy mondjuk az iskolai végzettség tekintetében, hogy mondta, hogy azért szelektálni kell a jelentkezők között, hogy ez mennyire számít Önnek, Önöknek vagy, vagy ha egyáltalán. Igen ez a kérdésem, hogy mennyire számít az iskolai végzettség, amikor valaki a Polgárőr Egyesületbe jelentkezik. Köszönöm.
Kálmán László: Maga a végzettségnek nincs semmi jelentősége az ég adta világon. Inkább annak van jelentősége, hogy személyes elbeszélgetések során látjuk-e azt a szándékot, akaratot, azt a lelkesedést, hogy ebből lesz egy jó polgárőr, vagy pedig azt látjuk, hogy valami egyéb motiváció hajtja, hogy, hogy akár baráti kapcsolat, hogy csak itt legyek, mert jóban vagyok egy kollégával valahol és akkor ebből nem lesz tartós munka, akkor, akkor nem. Akkor az egyesület nem szavazza meg az egyesületi tagságát. De nincs iskolai végzettséghez, inkább az elszántsághoz van köze, hogy lássuk rajta azt, hogy tényleg akarja ezt csinálni. Köszönöm.
Elnök: Kovács Róbert képviselő úr.
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Kovács Róbert: Köszönöm szépen. Többször céloztál Elnök úr itt a mesterséges intelligencia térnyerésének a veszélyeire. Én csak egy félmondat erejéig szeretném felhívni a figyelmet, mindenki figyelmét a humán intelligencia csökkenésének a veszélyére is. Mert ez is sajnos korunknak egyik tünete, de nem erről szerettem volna kérdezni, hanem a gépjárműköltségekről, üzemeltetési költségekről. Ott a kördiagrammon azt láttam, hogy 42%-a a költségvetésnek, ami ezt a fedi le, hogy ehhez körülbelül akkor kétmillió forintos éves költést jelent az ötmillió forintos költségvetésből durván, nagyjából. Most nagyon durva számokat mondtam. Gyors fejszámolással, ha tízezer kilométert megy egy évben a Polgárőrség az autóval az egy olyan, csak az üzemanyagköltsége mondjuk félmillió forint ennek, tehát amit üzemanyagra költ erre a célra. A fennmaradó másfélmilliós, nagyságrendileg másfélmilliós összeg, az pedig a többi költsége a gépjárműfenntartásnak. Ez gondolom fakad abból, hogy az autók nagyon idősek és emiatt sokkal többe kerül a fenntartásuk vagy a szervizelésük és a többi. Kérlek erősítsd meg, hogyha ez ezt jól számoltam és így van. Illetve a kérdés inkább az, hogy az új autó beszerzése - amit valóban a tegnapi bizottsági ülésen eléggé mélyrehatóan kiveséztünk és kitárgyaltunk - az új autó beszerzése az mennyiben fog segíteni ezen a problémán, illetve az arányokat mennyiben fogja javítani és csökkenteni annak a költségeket, az üzemanyag felhasználáson kívüli költségeket. Köszönöm.
Kálmán László: Nagyon egzakt választ tudok mondani, mert utánanéztem, tehát a költségeket nem fogja olyan nagy arányban csökkenteni. A szervízdíjakat igen, de ugye azt tudni kell, hogy két évvel ezelőtt a céges autóknak az adómértékét azt elég jelentősen megemelték. Az adótámogatásunkat pedig csökkentették. Ez például kettő darab gépjárműre, negyedévente közel százhatvanezer forint, csak az adó. Ehhez jön még hozzá a biztosítási díjak, tehát igen, vannak költségek, amik megmaradnak. A szervizdíj az, ami csökken, tehát ha arányaiban kérdeznénk akkor 42%-ból körülbelül olyan 6-8 %-kal lesz kevesebb, max. 10, a költség a gépjárművek üzemeltetésére attól, hogy új.
Elnök: Radványi Gábor alpolgármester úr következik.
Radványi Gábor: Köszönöm szépen. 2010 és 2019 között ezt a területet alpolgármesterként én felügyeltem és én a részletekbe nem akarok elveszni. Sokkal inkább azt az érzést szeretném kifejezni, hogy akkor, kilenc éven át, tehát 2010-től 2019-ig egész más jellegű problémák merültek föl és ebben megmondom őszintén, hogy az alpolgármesteri feladatleosztás során ez Gézához került. Gézát ilyen szempontból irigylem, mert egy tiszta helyzetet kapott, örökölt és tulajdonképpen ez bizonyítja az is, hogy amikor a költségvetést tárgyaljuk és jön egy sor, jön egy sor a Polgárőr Egyesület támogatására, hogy ez „x” millió forint egy évben, akkor nagy vitát nem generál. Azt mondjuk, hogy igen tudjuk, végzik a dolgukat. Én most rákérdeztem az autóra és az autó is meglesz és senki nem vitatkozik. Ebből én azt gondolom, hogy ez a bizalomnak a feltétlen jele, és erre bizalomra pedig rászolgáltatok a tevékenységetekkel. Nagyon imponáló számomra az is, hogy negyvenhét plusz egy, gondolom a plusz egy az te vagy Laci, vagy nem? (mikrofonon kívül Kálmán László 
válasza: nem az ifjú polgárőr) Ja, az ifjú polgárőr bocsánat, hogy ők, aktív emberek és hogyha negyvenhét ember Kőbányán itt a X. kerületben, menete a harmincvalahány négyzetkilométeren elosztva, ügyesen tevékenykedik. Nyilván időben és térben is és feladatorientáltan. Azt gondolom, hogy ez mindenképpen egy hatékony. Ez jött le a beszámolóból is számomra. Úgyhogy azt tudom mondani, hogy akkor vitatkozzunk, veszekedjünk hogyha, hogyha probléma van. Én itt problémát nem látok, mindenki megdicsér benneteket. Ehhez én is csatlakozom most és további jó munkát kívánok.
Elnök: További hozzászólásra jelentkezés nincsen a napirend kapcsán. Azt szeretném kérni majd képviselőtársaimtól, hogy az időkeretre ügyeljünk. Szavazás fog következni, döntéshozatal. Indítom a szavazógépet.
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32/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Polgárőr Egyesületnek nyújtott 2023. évi támogatás elszámolásáról(15 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai Polgárőr Egyesületnek (székhely: 1104 Budapest, Sörgyár utca 91., adószáma: 18514986- 1-42, képviseli: Kálmán László elnök) az együttműködési megállapodás alapján nyújtott 4 500 000 forint vissza nem térítendő támogatás felhasználásáról szóló beszámolóját elfogadja.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Kőbányai Közterület-felügyelet főosztályvezetője
Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal fogadtuk el a határozatot. Még egyszer megköszönöm a munkát, további jó szolgálatot kívánok!

2. napirendi pont:
A Kőbányai Polgárőr Egyesülettel 2024. évre kötendő együttműködési 

megállapodás
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: Következő napirendünk a Kőbányai Polgárőr Egyesülettel 2024. évre történő együttműködési megállapodás megtárgyalása. Szerintem ez egy viszonylag gyors napirend lesz az előző után. Meg is hozhatjuk a döntésünket.
33/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Polgárőr Egyesülettel 2024. évre kötendő együttműködési 
megállapodásról(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat és a Kőbányai Polgárőr Egyesület (székhely: 1104 Budapest, Sörgyár utca 91., adószám: 18514986-1-42, képviseli: Kálmán László elnök) között kötendő együttműködési megállapodást az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az 1. pont szerinti szerződést a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet hatálybalépését követően aláírja.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Kőbányai Közterület-felügyelet főosztályvezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője

1. melléklet a 33/2024. (II. 22.) KÖKT határozathoz

Együttműködési megállapodásamely létrejött egyrészről Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (székhelye: 1102 Budapest, Szent László tér 29., PIR-törzsszáma: 735737, adószáma: 15735739-2-42, KSH száma: 15735739-8411-321-01, bankszámlaszáma: OTP Bank Nyrt.: 11784009-15510000, képviseli: D. Kovács Róbert Antal polgármester megbízásából Mustó Géza Zoltán alpolgármester) mint támogató (a továbbiakban: Önkormányzat),másrészről a Kőbányai Polgárőr Egyesület (székhelye: 1104 Budapest, Sörgyár utca 91., nyilvántartási száma: 01-02-0015212, adószáma: 18514986-1-42, bankszámlaszáma: K&H BankZrt. 10401914-50526982-70761006, képviseli: Kálmán László elnök) mint támogatott (a továbbiakban: Egyesület),együttesen szerződő felek (a továbbiakban: Felek) között az alulírott napon és helyen, az alábbi feltételekkel. 13



A Felek - a Kőbányai Polgárőr Egyesülettel kötendő együttműködési megállapodásról szóló 33/2024. (II. 22 J KÖKT határozat alapján - megállapodást kötnek Kőbánya közrendjének és közbiztonságának, a Kőbányán élők biztonságérzetének javítása céljából. A Felek együttműködésének kiemelt célja a természetes és az épített környezet védelme, az ezeket károsító vagy rongáló események megelőzése, a személy és a tulajdon elleni bűncselekmények megelőzése, a gyermek- és fiatalkorúak védelme, a Kőbánya területén megtartott tömegrendezvények biztosítása, a közlekedésbiztonság javítása különös tekintettel az oktatási és szociális intézmények környezetének biztosítására és felügyeletére, valamint a katasztrófahelyzetek okozta károk megelőzése, elhárítása.Az Egyesület kijelenti továbbá, hogy a jelen megállapodásban meghatározott célok eléréséhez megfelelő képzettségű tagokkal rendelkezik. Az Egyesület a Budapesti Rendőrfőkapitánysággal érvényes és hatályos megállapodás keretében együttműködik.
1. Az Egyesület vállalja, hogy Budapest Főváros X. kerület közigazgatási területén előre elkészített járőrözési terv alapján járőrszolgálatot teljesít. Az Egyesület járőrözési tevékenysége a kerület rendőrségi járőrkörzeteihez igazodik, amelyek a következők: Kőbánya Központ, Újhegy, Óhegy, MÁV-Hungária körúti lakótelep, Kertváros, Gyakorló utcai lakótelep, Szárnyas utcai lakótelep.Az Egyesület a vállalt feladatát akként látja el, hogy a fenti hét körzetben a rendőrséggel kötött külön megállapodás szerint a rendőrjárőr mellé 1-1 fő polgárőrt biztosít.
2. Az Egyesület vállalja, hogy a járőrözési tevékenysége során fokozott figyelmet fordít a nevelési és oktatási intézmények körüli forgalom felügyeletére szorgalmi, illetve nevelési időszakban 7.00 és 8.00 óra, valamint 14.00 és 17.00 óra között. Az Egyesület kiemelt figyelmet fordít a közterek és a parkok védelmének biztosítására, a dohányboltok és a büntetés-végrehajtási intézmények környezetének ellenőrzésére, valamint az illegális hulladék-lerakóhelyek ellenőrzésére.
3. Az Egyesület vállalja, hogy Budapest Főváros X. kerület közigazgatási területén a droghulladékok (tűk, fecskendők) közterületen való észlelése esetén értesíti a Baptista Szeretetszolgálatot a veszélyes eszközök szakszerű begyűjtése érdekében.
4. Az Egyesület vállalja az 50 órás „Közösségi szolgálat” megszervezésében az együttműködést a középfokú oktatási intézményekkel a közöttük létrejött együttműködési megállapodás alapján.
5. Az Egyesület vállalja, hogy a Kőbányai Közterület-felügyelettel közösen lát el szolgálatot, amelyet minden hónap elején a Közterület-felügyelet szolgálatvezénylése alapján egyeztetnek.
6. Az Egyesület a járőrözési tevékenységét naponta - kapacitástól függően - 3x8 órás vagy 24 órás folyamatos műszakban látja el, a szolgálatok kezdetét és végét a székhelyén szolgálati jelentőlapon vezeti, amelyet a BRFK X. kerületi Rendőrkapitányság ügyelete igazol.
7. Az Egyesület vállalja, hogy amennyiben a szerződésben meghatározott tevékenysége során szabálysértést, bűncselekményt vagy bármely más olyan tényt, körülményt észlel, amely hatósági vagy más intézkedésre adhat alapot, az erre hatáskörrel rendelkező szervet haladéktalanul értesíti. Bűncselekmény észlelése vagy annak gyanúja esetén a jogszerűen rendelkezésére álló eszközökkel az esetleges veszélyhelyzetet megkísérli elhárítani, az esetlegesen fenyegető kárt megkísérli megelőzni, illetve mérsékelni, valamint a hatóság kiérkezéséig - szükség esetén - a helyszínt biztosítja.
8. Az Egyesület vállalja, hogy - az Önkormányzat előzetes jelzése alapján, előre egyeztetett létszámban - közreműködik a Kőbánya közigazgatási területén megtartandó tömegrendezvények biztosításában. 14



9. Az Önkormányzat vállalja, hogy az Egyesületet a Képviselő-testület és bizottságai üléseire a Kőbánya közbiztonságával összefüggő napirendi pont tárgyalása esetén meghívja.
10. Az Önkormányzat rendszeres megjelenési lehetőséget biztosít az Egyesületnek a rendelkezésére álló nyomtatott és elektronikus médiában.
11. A Felek rögzítik, hogy az Egyesület az Önkormányzat és intézményei által szervezett rendezvényeken nem lát el vagyonvédelmi és egyéb őrző-védő feladatokat.
12. Az Önkormányzat a jelen megállapodásban foglalt kötelezettségek teljesítéséhez 4 000 000 Ft, azaz négymillió forint vissza nem térítendő támogatást nyújt az Egyesület részére. Az Önkormányzat továbbá 500 000 Ft, azaz ötszázezer forint támogatást biztosít az Egyesület részére, amelyből fedeznie kell az Egyesület használatába adott helyiség használata során keletkező közüzemi díjakat.
13. A támogatás formája vissza nem térítendő támogatás. Az Egyesület tevékenységének kormányzati funkciókódja: 031060 bűnmegelőzés.
14. A támogatás nem használható fel bér- és bérjellegű kifizetésekre, étkezési költségekre, valamint tanácsadói díjra.
15. A támogatás folyósításának feltétele, hogy az Egyesület a 2023. évi működéséről, vagyoni, pénzügyi és jövedelmi helyzetéről az üzleti év könyveinek lezárását követően az üzleti év utolsó napjával készített beszámolót a bíróságnál letétbe helyezze, és a letétbe helyezés tényét az Önkormányzat felé kétséget kizáróan igazolja.
16. A támogatás folyósítására a 15. pontban foglaltak teljesítését követő 15 napon belül kerül sor az Egyesület fentiekben megadott bankszámlájára.
17. Az Egyesület a támogatást a megállapodásba foglalt tevékenységével összefüggésben felmerülő költségekre jogosult felhasználni. A felhasználásról 2025. január 31-éig köteles tételesen elszámolni és a 2025. februári képviselő-testületi ülésre szakmai beszámolót készíteni az Önkormányzat részére.
18. A pénzügyi elszámoláshoz az Önkormányzat által meghatározott és elektronikusan rendelkezésre bocsátott számlaösszesítőt kell használni, valamint csatolni kell a számviteli, pénzügyi teljesítést igazoló dokumentumok hitelesített másolatait (számla, szerződés, egyéb számviteli, illetve pénzügyi teljesítést igazoló bizonylatok) az 1. mellékletben meghatározott módon. Az Egyesület törvényes képviselője az elszámolás főösszesítőjén aláírásával igazolja, hogy a támogatást a szerződésben meghatározott célra fordította, az elszámolás iratai valósak, és üzleti könyveiben valamennyit nyilvántartja a rá vonatkozó számviteli szabályok szerint.
19. A támogatás felhasználásáról szóló szakmai beszámolóban ismertetni kell a támogatás rendeltetésszerű felhasználását.
20. Az Önkormányzat a kifizetett összeg felhasználását jogosult ellenőrizni, az ellenőrzést az Egyesület köteles elősegíteni az adatoknak, iratoknak az ellenőr rendelkezésére bocsátásával.
21. Az Egyesület a támogatás felhasználásáról köteles elkülönített számviteli nyilvántartást vezetni, továbbá a támogatással kapcsolatos iratokat, valamint a támogatás felhasználását alátámasztó dokumentumokat, számviteli bizonylatokat az Önkormányzat által történő jóváhagyástól számított tíz évig megőrizni. 15



22. Az Egyesület a szerződésben rögzített adataiban, illetve nyilatkozataiban, valamint a dokumentumok őrzési helyében bekövetkezett változást nyolc napon belül köteles írásban bejelenteni az Önkormányzat részére.
23. Kapcsolattartásra és ellenőrzésre jogosult az Önkormányzat részérőla] Horváth Attila főosztályvezető, valamintb) a Belső Ellenőrzési Osztály.Kapcsolattartásra jogosult az Egyesület részéről:a) Kálmán László elnök
24. Az Egyesület képviselője kijelenti, hogya) az Egyesület megfelel a rendezett munkaügyi kapcsolatok követelményének,b) az Egyesület a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCV1. törvény 3. § (1) bekezdés 1. pont c) alpontja szerinti átlátható szervezet, az erre vonatkozó nyilatkozata a szerződés 2. számú melléklete,c] az Egyesület nem áll jogerős végzéssel elrendelt végelszámolás, felszámolás alatt, ellene jogerős végzéssel elrendelt csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló, jogszabályban meghatározott eljárás nincs folyamatban,d) a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXX1. törvény 6. §-ában foglalt kizáró körülmények az Egyesülettel szemben nem állnak fenn,e) az Egyesületnek nincs lejárt köztartozása,f) az Egyesületnek nem áll fenn tartozása az Önkormányzattal, önkormányzati költségvetési szervvel és az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben, valamintg] az Egyesület a támogatás tekintetében adólevonási joggal nem rendelkezik.Az a)-f) alpontban foglalt körülmények nyilatkozat szerinti fennállása a támogatás nyújtásának feltétele.
25. Az Egyesület köteles egy összegben visszafizetni a támogatásnaka] a nem a támogatási célra felhasznált, valamintb) a nem szabályszerűen elszámoltrészét annak a jegybanki alapkamat kétszeresével megegyező mértékű ügyleti kamatával együtt az elszámolásra rendelkezésre álló határidő elteltét követő 15 napon belül. A határidő elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első napján érvényes jegybanki alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell.
26. Amennyiben az Egyesület a szerződés szerinti támogatási célt teljes egészében megvalósítja, a kapott összeget azonban nem költi el maradéktalanul, úgy az Egyesületnek a támogatás fennmaradó részét ügyleti kamatoktól mentesen kell visszafizetnie. Amennyiben az Egyesület a támogatási célt nem valósítja meg teljes egészében, úgy köteles egyösszegben visszafizetni a támogatás fel nem használt részét annak a jegybanki alapkamat kétszeresével megegyező mértékű ügyleti kamatával együtt az elszámolásra rendelkezésre álló határidő elteltét követő 15 napon belül. A határidő elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első napján érvényes jegybanki alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell.
27. A 25. pont alapján kell eljárni, ha az Önkormányzat a 17. pontban meghatározott elszámolást, illetve beszámolót részben vagy egészben nem fogadja el. Erről az 
Önkormányzat 15 napon belül értesíti az Egyesületet, a visszafizetési határidő további 15 nap.
28. Az Önkormányzat jogosult a szerződéstől írásban azonnali hatállyal elállni, ha az 
Egyesület vonatkozásában az alábbiak közül bármelyik feltétel bekövetkezik:
a) a 24. pont a)-f) alpontjában foglalt körülményeiben bekövetkezett változás miatt a támogatásra nem lett volna jogosult, 16



b) szerződésszegést követ el, és akadályozza a támogatás felhasználásának ellenőrzését, vagy elmulasztja a 22. pontban foglalt bejelentési kötelezettségét, illetve a 17. pontban foglalt elszámolási és beszámolási kötelezettségét.
29. Elállás esetén a támogatás teljes összegét vissza kell fizetni az erről szóló értesítés közlését követő 15 napon belül a jegybanki alapkamat kétszeresének megfelelő mértékű ügyleti kamattal együtt. A határidő elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első napján érvényes jegybanki alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell.
30. A Felek rögzítik, hogy a szerződés megkötése és teljesítése során a szerződéssel összefüggésben természetes személy alkalmazottjaik, képviselőik, közreműködőik (a továbbiakban együttesen: Közreműködő) személyes adatának kezelésére kerül sor.Saját Közreműködője tekintetében mindegyik fél adatkezelő, az adatkezelő fél Közreműködője tekintetében a másik fél a címzett. A Felek a Közreműködők személyes adatát a szerződés kezelése, a szerződés teljesítése során a dokumentumok nyilvántartása, számlakezelés, valamint az üzleti partnerek elérhetőségének szervezeti egység szintű nyilvántartása céljából kezelik, a teljesítéshez, a jogi igény érvényesítéséhez és a számlázáshoz, valamint a vonatkozó jogszabályi rendelkezéseknek való megfeleléshez szükséges időtartamig. A Felek kijelentik, hogy saját Közreműködőiket az adatkezelésről tájékoztatták. A Felek tudomással bírnak arról, hogy a jelen pontban foglalt kötelezettségük nem teljesítéséből vagy késedelmes teljesítéséből eredő következményért teljes kártérítési felelősséggel tartoznak.
31. A Felek a megállapodást határozott időtartamra, 2024. március 1. napjától 2025. február 28. napjáig kötik egymással.
32. A jelen szerződésben nem szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény, valamint a hatályos magyar jogszabályok vonatkozó rendelkezései az irányadók.
33. A szerződés három példányban készült és négy számozott oldalból áll, amelynek elválaszthatatlan részét képezi az 1. és a 2. melléklet.A Felek a szerződést elolvasás és értelmezés után mint akaratukkal mindenben egyezőt jóváhagyólag aláírják.Budapest, időbélyegző szerint Budapest, 2024. február „ "
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1. melléklet az együttműködési megállapodáshoz

Az elszámolási kötelezettség teljesítésének módja1. Az Egyesület az eredeti számlára kézírással rávezeti, vagy az erre a célra elkészített bélyegző lenyomatával feltünteti - még megküldés előtt - az alábbi tartalmú szöveget:,4 kifizetést a megállapodás tárgyára elkülönített támogatási összegből fedeztem."Ezt követően a számlát az Egyesület törvényes képviselője vagy meghatalmazottja cégszerű aláírásával és az Egyesület bélyegzőlenyomatával látja el.2. Az 1. pontban foglaltaknak a számlára történő rávezetése után az eredeti számláról az Egyesület fénymásolatot készít. A másolt számlára a következő szöveget vezeti rá:,4 számla az eredetivel mindenben megegyező hiteles másolat."Ezt követően a számlamásolatot az Egyesület törvényes képviselője vagy meghatalmazottja cégszerű aláírásával és az Egyesület bélyegzőlenyomatával látja el.3. A pénzügyi elszámoláshoz az elszámolni kívánt kiadások számviteli bizonylatainak adatait tartalmazó számlaösszesítő eredeti, az Egyesület törvényes képviselője által aláírt példányát kell beküldeni. A pénzügyi elszámoláshoz beküldendő számvitelibizonylatmásolatokat sorszámozni kell a számlaösszesítő sorrendjével megegyezően, hogy a tételes ellenőrzés során a költségek és a kifizetések egyértelműen azonosíthatók legyenek. A számlaösszesítő szerinti azonos sorszámmal ellátott dokumentumokat csoportosítva kell benyújtani: pl. a számlaösszesítőben az 1. sorszámmal rendelkező számla mögött megtalálható legyen az ugyanezen számlához kapcsolódó kifizetést igazoló dokumentum.4. A pénzügyi elszámolás keretében benyújtandó dokumentumok (másolati példányai):a) számla,b) kifizetést igazoló bizonylat (bankkivonat, pénztárbizonylat), c) megrendelő, bérleti, szolgáltatási szerződés.
Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal fogadtuk el a határozatot. Lezárom a napirend tárgyalását.
A következő napirendi pont a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 46. § (2) bekezdés.c) pontja alapján zárt ülésen tárgyalható napirendi pont, de ilyen 
irányú javalat nem érkezett, a tanácskozás nyilvános keretek között folytatódik.

3. napirendi pont:
A Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére élelmiszeripari alapanyagok beszerzése 

iránti egyes közbeszerzési eljárások eredményének megállapítása, valamint 
közbeszerzési eljárások megindítása, az ajánlati felhívás és a közbeszerzési 

dokumentumok elfogadása
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a harmadik napirendünket, amely a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére élelmiszeripari alapanyagok beszerzése iránt, egyes közbeszerzési eljárások eredményének megállapítása, valamint más eljárások megindítása. Még mindig nem sikerült úgy végigvinni ezt a közbeszerzési szakaszt sem, hogy eredményt tudjunk hirdetni minden áruféleség tekintetében. Van viszont olyan, ahol igen. Név szerinti szavazással tudunk dönteni. Jegyző urat kérem, hogy mindezt bonyolítsa le.
A közbeszerzésekről szóló-2015. évi CXLIII. törvény 27. § (5) bekezdése alapján név szerinti 
szavazás szükséges a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére élelmiszeripari alapanyagok 
beszerzése iránti egyes közbeszerzési eljárások eredményének megállapításáról, valamint 
közbeszerzési eljárások megindításáról, az ajánlati felhívás és a közbeszerzési dokumentumok 
elfogadásáról szóló 82. számú előterjesztés tekintetében a két döntési javaslatról.

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Olvasom a tisztelt Képviselő Hölgyek és Urak nevét és kérem, hogy igen, nem vagy tartózkodom nyilatkozattal szíveskedjenek szavazni és 18



közben a mikrofon ki bekapcsolására legyenek kedvesek ügyelni. Elsőként az előterjesztés 1. mellékletében szereplő határozattervezetről következik a szavazás. Ez az új eljárás indítása a bocsánat, hogy teljesen egyértelmű legyen a szárazáru füszért áru termékkörben.
Az SZMSZ 64. § (2) bekezdése alapján betűrendben felolvassa a Képviselő-testület tagjainak 
névsorát, akik „igen", „nem" vagy „tartózkodom" nyilatkozattal szavaznak.

Dr. Szabó Krisztián: D. Kovács Róbert Antal. D. Kovács Róbert Antal: Igen. Dr. Szabó 
Krisztián: Akócs Zoltán. Akócs Zoltán: Igen. Dr. Szabó Krisztián: Ács Andrea. Ács 
Andrea: Igen. Dr. Szabó Krisztián: dr. Horváth Márk. Dr. Horváth Márk: Igen. Dr. Szabó 
Krisztián: Huszti-Vouszka András Norbert. Huszti-Vouszka András Norbert: Igen. Dr. 
Szabó Krisztián: Kovács Róbert. Kovács Róbert: Igen. Dr. Szabó Krisztián: Major Petra. 
Major Petra: Igen. Dr. Szabó Krisztián: dr. Mátrai Gábor Imre. Dr. Mátrai Gábor Imre: Igen. Dr. Szabó Krisztián: Molnár Róbert. Molnár Róbert: Igen. Dr. Szabó Krisztián: Mustó Géza Zoltán. Mustó Géza Zoltán: Igen. Dr. Szabó Krisztián: Papp Zoltán. Papp 
Zoltán: Igen. Dr. Szabó Krisztián: Radványi Gábor. Radványi Gábor: Igen. Dr. Szabó 
Krisztián: Somlyódy Csaba. Somlyódy Csaba: Igen. Dr. Szabó Krisztián: Stemler Diána. 
Stemler Diána: Igen. Dr. Szabó Krisztián: Weeber Tibor József. Weeber Tibor József: Igen.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. 15 igen szavazattal döntött a Képviselő-testület.
34/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére 
- szárazáru, fűszértáru”, valamint az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a 
Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére - befőtt, konzerváru" tárgyú közbeszerzési 
eljárások eredményének megállapításáról(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére - szárazáru, fűszértáru" tárgyú közbeszerzési eljárásban megállapítja, hogy érvénytelen ajánlatot nyújtott be az InterFrost Kft., valamint az Aura Food Kft. A közbeszerzési eljárás a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény (a továbbiakban: Kbt.) 75. § (1) bekezdés b) pontja alapján eredménytelen tekintettel arra, hogy kizárólag érvénytelen ajánlatot nyújtottak be.2. A Képviselő-testület az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére - befőtt, konzerváru" tárgyú közbeszerzési eljárásban megállapítja, hogy érvénytelen ajánlatot nyújtott be az InterFrost Kft., valamint az Agria Drink Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. A közbeszerzési eljárás a Kbt. 75. § (1) bekezdés b) pontja alapján eredménytelen tekintettel arra, hogy kizárólag érvénytelen ajánlatot nyújtottak be. Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Egyesített Bölcsődék vezetője
Dr. Szabó Krisztián: A 2. melléklet szerinti határozattervezet, ami pedig az új eljárás megindítása, második forduló, második körben. Száraz füszért áru- és befőtt konzerv áru tekintetében. Kérem az előzőek szerint a szavazatokat legyenek kedvesek megtenni.
Az SZMSZ 64. § (2) bekezdése alapján betűrendben felolvassa a Képviselő-testület tagjainak 
névsorát, akik „igen", „nem" vagy „tartózkodom" nyilatkozattal szavaznak.

Dr. Szabó Krisztián: D. Kovács Róbert Antal. D. Kovács Róbert Antal: Igen. Dr. Szabó 
Krisztián: Ács Andrea. Ács Andrea: Igen. Dr. Szabó Krisztián: Akócs Zoltán. Akócs 
Zoltán: Igen. Dr. Szabó Krisztián: dr. Horváth Márk. Dr. Horváth Márk: Igen. Dr. Szabó19



Krisztián: Huszti-Vouszka András Norbert. Huszti-Vouszka András Norbert: Igen. Dr. 
Szabó Krisztián: Kovács Róbert. Kovács Róbert: Igen.Dr. Szabó Krisztián: Major Petra. 
Major Petra: Igen. Dr. Szabó Krisztián: dr. Mátrai Gábor Imre. Dr. Mátrai Gábor Imre: Igen. Dr. Szabó Krisztián: Molnár Róbert. Molnár Róbert: Igen. Dr. Szabó Krisztián: Mustó Géza Zoltán. Mustó Géza Zoltán: Igen. Dr. Szabó Krisztián: Papp Zoltán. Papp 
Zoltán: Igen. Dr. Szabó Krisztián: Radványi Gábor. Radványi Gábor: Igen. Dr. Szabó 
Krisztián: Somlyódy Csaba. Somlyódy Csaba: Igen. Dr. Szabó Krisztián: Stemler Diána. 
Stemler Diána: Igen. Dr. Szabó Krisztián: Weeber Tibor József. Weeber Tibor József: Igen.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. 15 igen szavazat ismét.
35/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére 
- szárazáru, fűszértáru II.", valamint az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a 
Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére - befőtt, konzerváru II," tárgyú közbeszerzési 
eljárások megindításáról, az ajánlati felhívás és a közbeszerzési dokumentumok 
elfogadásáról(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére - szárazáru, fűszértáru II." tárgyú közbeszerzési eljárás ajánlati felhívását az 1. melléklet, az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére - befőtt, konzerváru II." tárgyú közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívását a 2. melléklet szerint jóváhagyja.2. A Képviselő-testület az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére - szárazáru, fűszértáru II.” tárgyú közbeszerzési eljárás közbeszerzési dokumentumait a 3. melléklet, az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére - befőtt, konzerváru II." tárgyú közbeszerzési eljárás közbeszerzési dokumentumait a 4. melléklet szerint jóváhagyja.3. A Képviselő-testület az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére - szárazáru, fűszértáru II.” tárgyú, valamint az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére - befőtt, konzerváru II.” tárgyú, a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLI11. törvény Második Rész 81. §-a szerinti uniós értékhatárt elérő értékű nyílt közbeszerzési eljárások megindítását jóváhagyja.4. A Képviselő-testület az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére - szárazáru, fűszértáru 11.” tárgyú, valamint az „Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére - befőtt, konzerváru II.” tárgyú közbeszerzési eljárásokban felkéri a polgármestert, hogy a 2024-től 2027-ig terjedő időszakban a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet tervezetében a szükséges fedezet tervezéséről gondoskodjék.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Egyesített Bölcsődék vezetője
A 34/2024. (II. 22.) KÖKT határozat 1-4. számú mellékletének szövege mindenben megegyező 
az előterjesztésben szereplővel.

Elnök: Jegyző úr ismertette a szavazás eredményét, úgyhogy nem teszem meg még egyszer. 
(mikrofon nélküli jegyzői észrevételre) De azért mondjam. Mind a két határozatunkat 15 igen egyhangú szavazattal fogadtuk el. Lezárom a napirend tárgyalását.
A Képviselő-testület 14 fővel határozatképes, miután Ács Andrea elhagyja az üléstermet, a 
szavazógépből nem jelentkezett ki. 20



4. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat által a 2023. évben 

lefolytatott közbeszerzési eljárásokról szóló beszámoló 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: És megnyitom a következő napirendünket, amely a Kőbányai Önkormányzat által, a 2023. évben lefolytatott közbeszerzési eljárásokról szóló beszámoló. A testület tagjai nem kívánnak kérdezi, hozzászólni. így dönteni tudunk.
36/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat által a 2023. évben 
lefolytatott közbeszerzési eljárásokról szóló beszámolóról(14 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évben lefolytatott közbeszerzési eljárásairól szóló beszámolót elfogadja.
Elnök: 14 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirendet.

5. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi éves összesített 

közbeszerzési terve
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a következőt, hogy jövőre is lehessen beszámoló közbeszerzésekről ezért el kell indítani az ideieket. Az ötödik napirendünk az Önkormányzat 2024. évi éves összesített közbeszerzési terve. Itt is meghozhatjuk a döntésünket.
37/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi éves összesített 
közbeszerzési tervéről(14 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 42. § (1) bekezdése alapján, figyelemmel a jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 23. § (2) bekezdésére a következőket rendeli el:1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi éves összesített közbeszerzési tervét az 1. melléklet határozza meg.2. Ez a határozat a közzétételét követő napon lép hatályba, és 2025. január 1-jén hatályát veszti.

1. melléklet a 37/2024. (II. 22.) KÖKT határozathozBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi éves összesített közbeszerzési terve
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2.
Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére - kenyér, pékáru

100 390 912 Ft 3 év uniós Kbt. Második része szerinti 2024. január 2027.1. félév

3.
Élelmiszeripari alapanyagok beszerzése a Kőbányai Egyesített Bölcsődék részére - hús

195 118 307 Ft 3 év uniós Kbt. Második része szerinti 2024. január 2027.1. félév

4.
Vagyon- és felelősségbiztosítá si szerződés Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat és intézményei számára

191 086 072 Ft 3 év uniós Kbt. Második része szerinti 2024. január 2027. június 30.

5.
Földgázenergia beszerzése Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat és intézményei, továbbá gazdasági társaságai részére

123 930 000 Ft 296 000 m3 uniós Kbt. Második része szerinti 2024. július 2025. október

6.
Villamos energia beszerzéseBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat és intézményei, továbbá gazdasági társaságai részére

495 750 000Ft 3 305 000 kwh uniós Kbt. Második része szerinti 2024. szeptember 2025. december 31.

7. Felhő alapú telefonközpont-, vonalas telefon- és internetszolgáltatá s beszerzése 80 033 664 Ft 48 hónap uniós Kbt. Második része szerinti 2024. szeptember 2028. december 31.
Elnök: 14 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirend tárgyalását.

6. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 

szóló 3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet módosítása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Megnyitom a hatodik napirendünket, amely a Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló rendeletének módosítása. Szavazni fogunk. Rendeletet alkotunk.
22



RendeletalkotásBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 14 igen, egyhangú szavazattal, az előterjesztés 1. mellékletében foglaltak szerint megalkotja a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.] önkormányzati rendeletet módosításáról szóló önkormányzati rendeletet.
Elnök: 14 egyhangú szavazattal tettük meg mindezt. Lezárom a napirendet.

7. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségének a 2024. évi költségvetést követő három 
évben várható összege

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Megnyitom a hetediket, amely a Kőbányai Önkormányzat adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségének a 2024. évi költségvetést követő három évben várható összegét tárgyalja. Ennél a napirendnél is meghozhatjuk a döntésünket.
38/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat adósságot keletkeztető 
ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségének a 2024. évi költségvetést követő három 
évben várható összegéről(14 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat saját bevételeinek, valamint az adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a 2024-2027. évekre várható összegét az 1. melléklet szerint állapítja meg.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője

1. melléklet a 38/2024. (II. 22.) KÖKT határozathoz
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Elnök: El is végezte a feladatot a testület, mert 14 igen egyhangú szavazattal döntött. Lezárom a napirendet.
A Képviselő-testület 15 fővel határozatképes, miután Ács Andrea visszatér az ülésterembe.

8. napirendi pont:
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetése, 

valamint az azzal összefüggő egyes kérdések
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: És megnyitom a nyolcadikat, amely az Önkormányzat ez évi költségvetését és azzal összefüggő egyes kérdéseket tárgyal. Ez biztos, hogy nem lesz olyan gyors napirend vagy legalábbis vélelmezem, mint az előző egynéhány. Előterjesztőként csak nagyon röviden szeretnék hozzászólni. A számok elég beszédesek ezért nem is azokat taglalnám - majd meg - lesznek itt mások, akik mindezt megteszik. A munkát szeretném megköszönni, hiszen egy ilyen rendelet összeállítása, megalkotása nagyon sok munkaórát igényel, nagyon sokaktól. Mely folyamat hosszú hónapokig tart és szinte soha nem ér véget, hiszen már gondolkodunk a következő időszakon is. Egybefolynak ilyen értelemben a költségvetéssel kapcsolatos feladatok évről-évre, hiszen az ez évi költségvetés előkészítését is, konkrét előkészítését megalapozását is elkezdtük az elmúlt év kora őszén. Ebben nagyon sok munkatársunk vett részt nemcsak a hivatalból, hanem minden intézményből: a cégeknél dolgozó vezetők, pénzügyesek egyaránt kivették a részüket, és azt gondolom, hogy ez a munka vezethet oda, hogy ismét egy olyan költségvetést tudunk a testület elé terjeszteni, amely teljes egészében megalapozott, kiszámítható gazdálkodást mutat. Nemcsak a jelennek, hanem a jövőnek is szól, hiszen a jelenben a munkatársak számára megfelelő személyi juttatást tud biztosítani, a fejlesztésekben megint visszatérünk egy olyan arányhoz, ami a javuló tendenciát mutatja az elmúlt évek működési túlsúly felé billenését követően és kellő tartalékokat képezve, olyan tervsorok is szerepelnek ugye a költségvetésben, amelyek már a jövő évi vagy azt követő évekre szóló felhalmozási feladatok tervezését készítik elő megfelelő tartalékképzéssel. A jövő számára is jól lehetőségeket biztosítanak. Úgyhogy köszönöm mindenkinek a rendelet előkészítésében végzett munkáját és csodálkozva figyelem a monitort, hogy most hirtelen azért hárman csak jelentkeztek. Csodálkozásom kifejezésre után, mert rögtön elindította volna szavazásra, ha nem jelentkezik senki, de ez nincs így, mert máris van kettő, négy, öt bejelentkezőnk. Dr. Mátrai Gábor Imre.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót Polgármester Úr. Tisztelt Képviselőtestület, igen, tehát ahogy Polgármester úr elmondta, tehát ez egy komplex munka, amely kiterjedően az egész Önkormányzatnak a működésével kapcsolatosan, az önkormányzat dolgozói, az itt lévő Képviselő-testület határozza meg Kőbánya működését és úgy gondolom, hogy az előző évekhez hasonlóan az idei esztendő is a fejlődésnek a jelképe lesz. Ne felejtsük el, hogy azért volt itt két esztendő, amikor a Covid meghatározta az egész világ működését, az Önkormányzat működését, akkor is tovább tudtuk megfelelően vinni, progresszívon haladóan, mint ahogy a mostani költségvetésből is. Természetesen az egészet nézve, kiemelve én, mint újhegyi képviselő, pár résztételt szeretnék ebből kiemelni és megköszönni azt, hogy itt maga a Képviselő-testület majd ennek a döntését meghozza. Először is az előző években az újhegyi fejlődésnél megtörtént vagy Újhegy esetében - fejlesztések területén - megtörtént a költségvetés elfogadásával a támfalak, a járdák, az utak, a belsőparkoló kialakítása. Hasonlóan ebben az esztendőben is ez továbbra is meg fog történni. Tehát a támfalépítés, a járdák és az utak építése továbbra is a költségvetésbe benne foglaltatik. De azt lehet mondani, hogy a széles kört fölkerekítve vagy a széles körben meghatározva lehet mondani, hogy a O-tól a 99 évesig. Nemcsak Újhegy kiemelésével,, mint Közművelődési Bizottság elnökeként örülök, hogy továbbra is a Kőbánya számít Rád tanulmányi ösztöndíj széles körben megmarad. Ennek az összegét az előző esztendőkben emeltük, amely hétezer forintot biztosít a kőbányai általános iskolásoknak és tízezer 24



forintot pedig a kőbányai középiskolásoknak. Ez szintén megmarad. Újhegy esetében, kiemelve pedig a fejlesztéseket a sportligeti rész, amely tovább fejlődik, illetve a két óvoda belsőudvara továbbfejlesztésre kerül. Ahogy az előző esztendőben homlokzati szigetelés az Aprók Háza Óvodánál, illetve a Csodafa Óvodánál megtörtént, illetve a Csodafa Óvodánál megtörtént a korszerűsítése a fűtésrendszernek, illetve az Aprók Háza Óvodának tetőszigetelése és a külső homlokzati szigetelés, illetve az udvarfejlesztése is. De kiemelném még itt az esetemben, ami meghatározó itt újhegyi képviselőként, amit kérnek a parkolóhelyek bővítése. Ez most itt a Lenfonó utcánál és az Agyagfejtő utcánál meg fog történni. Számokat nem szeretnék mondani, de azért valamennyivel jelentősen enyhül a parkolási gondok. Ezt szeretném igazából kiemelni és mindenkit kérek arra, hogy ezt a költségvetést elfogadja és Kőbánya tovább tudjon fejlődni, mindenki megelégedésére. Köszönöm szépen, hogy meghallgattak.
Elnök: Somlyódy Csaba alpolgármester úr következik.
Somlyódy Csaba: Köszönöm a szót. El kell mondani, hogy ez a költségvetés hasonlóképpen alakult az előkészítése, mint az elmúlt időszakban és úgy látszik, hogy ez a módszer bevált, hiszen valamennyi érintett akár képviselő, akár intézményvezető ott lehetett a költségvetésnek az első lépéseinél is. Folyamatosan végigkísérhette, bármikor véleményezhette, beleszólhatott, érvelhetett a dologba, ez az egyik része, amit én nagyon örülök neki, hogy ez, ez így alakult ez egy kicsit babrásabb, munkásabb, de azt hiszem, hogy a végeredmény szempontjából ez, ez talán így, így a jobb. Én úgy érzem, hogy ez bevált. A másik része ennek a dolognak, hogy az Önkormányzat tényleg egy kiegyensúlyozott költségvetést tudott ide letenni az asztalra. A tartalékunk megfelelő biztonságot nyújt arra, hogyha bármilyen helyzet adódna, márpedig az elmúlt időszakban - ha visszagondolnak képviselőtársaim - mindig adódott ilyen rendkívüli helyzet, amikor szükség volt erre. Tehát ez fedezetet biztosít. Emellett sikerült megőriznünk azt, hogy hogy a személyi juttatásokat az Önkormányzat valamennyi munkaterületén sikerült megfelelően kialakítani. Megfelelő, akár fizetésemelés, akár egyéb más pótlékok díjazása formájában versenyképesek lenni. Hiszen mondjuk ki bátran az óvónőtől az orvosig versenyzőnk más kerületekkel, más területekkel. Tehát az egyik fontos része, hogy a humánerőforrásokkal, hogy tudunk gondoskodni, gondolkodni ezen a kérdésben. Én azt hiszem, hogy erre megfelelő választ tudunk adni, ha most ezt elfogadjuk, és emellett ugye tudunk az intézményeinkre - fejlesztésére, illetve pótlására - olyan fedezeteket nyújtani, ami, ami szükséges. Kiemelném az Educatio, a zöldterület és az egészségügynek a részét. Hiszen az orvosi rendelőink felújítása most nagyjából befejeződött, végére értünk. A bölcsődék, óvodák részében megyünk tovább a fejlesztésekben, hiszen az oktatás területén nekünk ez maradt, hiszen iskoláinkat elvették. Emellett természetesen segítjük az iskolaépületeket is különböző beruházásokkal. Ugyanakkor nagyon örülök neki, hogy sikerült olyan megállapodásokat kötni a zöldterület esetében, amely biztosítja, hogy továbbra is a legzöldebb kerület tudunk lenni, mármint az egy főre eső zöldterületeknek a tekintetében. És, hogy egy koncepcióváltás is sikerült előkészíteni, amikor az extenzív fejlődés helyére egy innovatív zöldterületfejlesztést tudunk beindítani. Nagyon fontosnak tartom, amikor elindultunk mi megfogalmaztunk a magunk részéről, hogy a képviselői felelősségvállalás és a képviselői munkának garanciája az, hogy a képviselői keret is megmaradjon, hiszen itt az egyes képviselők, bizonyos összegek felhasználásával közvetlen felelősséget is tudnak vállalni az adott területért, illetve Kőbánya egészéért. Én azt keli mondanom, hogy Kőbánya többszáz dolgozója nevében, ami, ami az önkormányzathoz tartozik nemcsak az ő költségvetésük ez, hanem reményeim szerint akár a hetven-hetvenkétezer lakosnak a költségvetése is tud ez lenni, ez a költségvetés, ha ezt elfogadjuk. Köszönöm.
Elnök: Molnár Róbert képviselő úr.
Molnár Róbert: Köszönöm a szót. Az előttem szólókhoz csatlakozva, gyakorlatilag a korábbi évekhez hasonlóan ismét beszélhetünk arról, hogy ez a költségvetés is a fejlődés 25



költségvetése lesz. Mivelhogy az egész kerületre nézve nagyon sok fejlesztés és nagyon sok akár a bérek tekintetében, juttatások tekintetében a kollégáim elmondták, de újhegyi képviselőként kiemelném én is, hogy Újhegy ugye mondhatjuk azt, hogy egy lakótelep, de mégsem. Nagyon sok zölddel, parkkal, tóval rendelkezik. Egy igazi kis ékszerdoboz. És itt csatlakozik hozzá tulajdonképpen egy szép, nagy zöldterület az Újhegyi Sportliget, ami megint komoly fejlesztésekben fog részesülni, mint például ugye tavaly a nagy játszótér teljes felújításra került. Az idén komoly összeggel fogjuk fejleszteni tulajdonképpen, vizeselemekkel. De ezenkívül gondoltunk ugye akár itt a gyermekes családokra, az idősekre, a sportolni vágyókra, de tulajdonképpen úgymond a kis kedvenceikkel a Sportligetben időt tölteni kívánó gazdikra is. Mivelhogy egy komoly beruházás szintén a kutyafuttató fejlesztésében is meg fog valósulni, de itt azért a Sportliget fejlesztése nem áll meg. Gyakorlatilag a görparkot sem szabad kihagyni. Ami azért kilencven millió forint értékben fog megvalósulni. Ugye az uszodát már felújítottuk, ezenkívül a kiszolgálóépület az idén megkapja, megkapja tulajdonképpen a teljes, teljes szépségét és a körülötte lévő terület is meg fog újulni. Ezenkívül, ahogy képviselőtársam is elmondta óvodát és bölcsődét is fogunk tulajdonképpen fejleszteni, mármint olyan értelemben, hogy az udvart. Itt is komoly fejlesztés lesz, mert ez is egy közel kétszázmillió forint értéket képvisel. Úgyhogy én is azt szeretném kérni, hogy ez jó szívvel és ajánlással minden képviselőtársamnak, hogy fogadja el a költségvetés megszavazását. Köszönöm.
Elnök: Weeber Tibor alpolgármester úr,
Weeber Tibor József: Köszönöm szépen. Igazából ahogy végigültük a költségvetési tárgyalásokat, majdnem azt kell mondjam, az egyik első év, amikor a végén nem izzadtunk, amikor azért le kellett húzni elég sok kiadást, hiszen - a bele kell végül is, ugye - addig nyújtózkodjunk ameddig a takarónk ér. Kevés ilyen költségvetési tárgyalásra emlékszem, hogy a fontos dolgok azok mind helyett tudtak kapni a költségvetésben. Én főképp a szociális területről, mert az tartozik a költségek szempontjából leginkább hozzám. Néhány számot: ugye negyvenhárommillió forinttal növeltük a szociális támogatási és pénzbeli juttatás összegét, az ápolási támogatást tizenegy és félmillióval, az egészségügy támogatást tizenhárom millióval, tanévkezdési utalványok most már negyvenhét és fél millió forint áll rendelkezésre, Kőbánya karácsonyára tizenhatmillió, idős üdültetésre is ugye tizenhárom millió forintot fordítunk. Tehát azt gondolom, hogy tudtuk növelni a keretek számát. Itt most nem beszélnék - majd, mert ezt a szociális rendelet is vagy valami odateszünk át -, de látható, hogy tudtuk a támogatás összegét növelni. Mivel majd a rendelethez is hozzányúlunk itt csak annyit mondanék, hogy itt azért mindig van mód arra, hogy játszunk a különböző sorokkal hiszen azáltal, hogy hozzányúltunk a rendeleteknél az egy főre eső jövedelmekhez is, ezért ott azokat az összegeket nem látjuk még pontosan, ami, ami ugye a rendszerbe meg fog jelenni, de nem kell félnünk, mert megfelelő alappal rendelkezünk ahhoz, hogy ezeket ki fogjuk tudni fizetni. Úgyhogy én nagyon jó szívvel tudom ajánlani ezt a költségvetést és elfogadni.
Elnök: Somlyódy Csaba alpolgármester úr következik.
Somlyódy Csaba: Elnézést, kihasználva a lehetőséget, hogy többször lehet hozzászólni. így tudom végigmondani a mondókámat. Tehát én is a szociális részéhez szólnék hozzá, hiszen egyre inkább előtérbe kerül az Önkormányzat ilyen típusú munkája is. Úgyhogy örülök, hogy erre sikerült megfelelő hátteret biztosítani nagyobb hátteret, mint eddig, mert azt hiszem a jövőben szükség.lesz erre. Különösen kiemelném az idősellátást, ahol az időseknek a napközis ellátása, az idősebb kluboknak a működése szempontjából tudtunk olyan lehetőséget biztosítani, ami a színvonalat emeli. Itt szeretném azt jelezni, hogy egy önkormányzat költségvetését jól mutatja az, hogy a kötelező feladatok, amit el kell látni - mellett is - pénzt kell biztosítani, mennyit tud fordítani pluszfeladatokra, sportegyesületek, civil szervezetek támogatására, állampolgárok támogatását, például sportversenyeken való részvétel egyes részeinek finanszírozásra, vagy pedig kulturális egyesületeknek, 26



tűzoltóságnak, rendőrségnek is stb., ami nem tartozik a kötelező feladatok közé. Én azt hiszem, hogyha végignézzük ezt a listát, akkor azt lehet mondani, hogy ez az önkormányzat tényleg széleskörűen támogatja azokat a kezdeményezéseket, amelyek itt szervezett formában az állampolgárok részéről megnyilvánul. Tisztában vagyok azzal, hogy az igények mindig nagyobbak, mint a lehetőségek, de egyetértek azzal, hogy ezen lehetőségek összehasonlítva mondjuk más területek, más kerületeket, ha úgy tetszik mondjuk ki bátran, ahhoz képest nem kell szégyenkeznünk ezen a területen, hiszen igyekeztünk az egész szegmenset átfogni itt a költségvetésbe és nagyon örülök, hogy az innováció nagyon fontos szerepet tölt be ebben a költségvetésben és a Kőbányára új jellemző lesz ez a szó.
Elnök: Radványi Gábor alpolgármester úr.
Radványi Gábor: Köszönöm szépen, én kértem Polgármester úrtól, hogyha lehet akkor utolsónak szóljak, mert igazából én a nem a mostani költségvetésről, hanem ezt a mai költségvetést, amit remélhetőleg elfogadunk ezt egy folyamat részeként próbálnám bemutatni. 2019-ben volt egy választás, azt követően 2020 februárjában meghoztuk az első döntésünket a költségvetést illetően, majd ezt utána még négy követette. Összesen ez az ötödik költségvetés ebbe a ciklusba és mint ötödik költségvetés ennek a ciklusnak ez az utolsó költségvetése ilyen összetételben így tárgyalunk. Először mindenképpen a hálámat és a tiszteletemet szeretném kifejezni a Képviselő-testületnek én nem tudok arról, hogy Budapesten más kerületben az előző négy költségvetést - és reményeim szerint ezt az ötödiket is - egyhangúlag támogattuk volna. Én azt gondolom, hogy ebbe minden képviselőnek a felelőssége, a Kőbányáért érzett felelőssége benne van, úgyhogy ehhez én már most előre gratulálni tudok mindenképpen. Egy önkormányzat életében azt gondolom, hogy a két legfontosabb döntés az, amikor egy ciklus elején megalkotjuk az SZMSZ-t, a másik pedig évről-évre a költségvetés. Az SZMSZ határozza meg azokat a kereteket, azokat a tartalmakat, amely szerint aztán éljük az életünket, ezért ez nagyon fontos. Ki kell emelnem, hogy az SZMSZ-t nem kellett módosítanunk ebben a ciklusban és mindenki eszerint végezte és tényleg végezte jelenlétével is a feladatát. A másik évről-évre a költségvetés. Én itt készültem egy-két számmal. Nem sokat mondok csak összesen talán ötöt, hiszen 2020-ra visszamenőleg megnéztem azt, hogy mik voltak a költségvetéseknek a főösszegei és hogy ez, hogy alakult mára. Úgy alakult, hogy 2020-ban 28 milliárd, durván 29 milliárd volt, azt követően 2021-ben lement 24,5 milliárdra, 2022-ben 29 milliárd 700 millió, 2023-ban 34 milliárd 233 millió, 2024-ben pedig most ugye 40,5 milliárd forint a költségvetésnek a fő száma. Nyilván ezekből a számokból, aki nyomon követte és figyelt, rájöhetett arra, hogy volt egy visszaesés 2021-es költségvetés, ami huszonnyolcról visszament huszonnégyre. Nyilván nem kell magyarázni az okát, a Covid beütött. A Covidnál alapvetően az önkormányzat is túlélésre játszott. Igazából ez okozta ezt a csökkenést. Majd ezt követően huszonkilenc, harmincnégy, illetve negyven. Felfelé ívelt a költségvetés főösszege. Nyilván itt el lehet mondani, hogy infláció. Egyébként volt még, két ilyen nehéz évünk volt szerintem. A másik a 2023-as év, mert megnéztem azt is, hogy hogy ugye az optimálisnak gondolt 30- 70%, ami a működés és a felhalmozás aránya. Működésre tudunk költeni 70%-ot, felhalmozásra 30%-ot ezt, le nem írva, ezt tartjuk úgy körülbelül optimálisnak, hogy ez, hogy alakult az adott években és azt kell, hogy mondjam, hogy a 2020-as évben volt meg a 70- 30% azt követően 2021-ben 74-26, 2022-re pedig visszaállt a 70-30%, 2023-ban 82-18, tehát ez az az év, ami úgy gondolom, hogy a legnehezebb volt, hiszen a 18 százalékos beruházásokra, fejlesztésre, tehát felhalmozásra fordítható összegek ezek 18%-ot jelentettek a költségvetésbe, aminek nyilván egyértelmű a válasz erre az energiaválság. És ilyen helyzetben ez a 82% azt gondolom, hogy egy jó szám, mert tulajdonképpen, amikor válság van, akkor egy önkormányzat is, meg mindenki, az egyén szintén is túlélésre, talpra állásra játszik. Tehát ezért okozta azt úgymond a rezsiköltségeink, hiszen a béreket nem akartuk csökkenteni és ebből adódik ez a 82%. Most pillanatnyilag úgy állunk, hogy 70-75%, 75-25 az arány. Megnéztem azt is, és már nagyon rövid leszek ígérem, hogy ez mit jelentett egyébként a felhalmozások tekintetében összegszerűen: 2020-ban 8,6 milliárd forintot tudtunk beruházásokra, fejlesztésekre költeni. Ez a Covid után 6,3-ra esett. Utána mentünk 27



fölfelé 8,9 milliárd, majd azt követően - az energiaválság idejében - lement 6,1-re. Most a költségvetést én, hogyha figyelmesen olvasta valaki akkor tudhatja azt, hogy 10,1 milliárdnál vagyunk. És hozzáteszem azt, hogy ami ennek a költségvetésnek tulajdonképpen egyik fő nyeresége az, hogy emellett gyakorlatilag az önkormányzat és intézményeihez tartozó dolgozóknak a bérét 15%-kal tudtuk növelni. Tehát amikor arról beszélünk, hogy volt infláció - igen volt -, de az inflációt úgy gondolom, hogy ez az önkormányzat megteszi az egyén szintjén, hogy kompenzálja a béremeléssel is. Úgyhogy összességében jó szívvel tudom ajánlani mindenkinek ennek elfogadását. Köszönöm.
Elnök: Alpolgármester nem az utolsó hozzászóló lesz, alpolgármester úr a költségvetéshez, mert gondoltam, hogy én is hozzászólok még majd a végén. Persze más is így gondolkodott. Kovács Róbert képviselő következik.
Kovács Róbert: Köszönöm szépen. Még véletlenül sem szeretnék politikai vitát nyitni, de muszáj reflektálnom. Én nem számoltam össze, hogy hány budapesti kerületben szavaznak meg egyhangúan költségvetést, hányban nem. De azt tudom, hogy amiért mi egyhangúlag szavazzuk meg most már ötödik alkalommal ezt a költségvetést az az, hogy minket köt egy kényszer. Egyetlen budapesti kerületben sincs tudomásom szerint ez a fajta koalíció, ami itt Kőbányán van. És egy kicsit ilyen bizarr koalíciónak mondanám, de most ezt nem negatívan mondom. Azért szavazunk meg egy költségvetést egyhangúan, mert minket köt a város üzemeltetésének a kényszere. Ezzel jutottunk idáig el öt év alatt, vagy most már lassan öt év alatt, ahol most tartunk. Én azért jónak tartom azt, hogy mi ezt el tudtuk idáig hozni úgy, hogy ebből nem voltak olyan fajta viták, amik mondjuk egy ilyen szakadáshoz vagy egy ilyen, amiről annak idején sokat beszéltünk még az elején is, hogy esetleg a város látja majd kárát annak, hogyha egy politikai vitákba fog süllyedni ez a közös kormányzás. Tehát én azt gondolom, hogy azt azért tegyük hozzá, hogy azért szavazzunk meg így költségvetést, mert minket egy ilyenfajta kényszer köt. És ez egyébként, ez, ez végül is valahol jó, hogy eltudtunk ezzel idáig jutni. Csak ezt tisztázásképpen mondtam el. Köszönöm szépen.
Elnök: Ács Andrea következik.
Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót. Polgármester úr megelőzött mert én felírtam magamnak, hogy azt szerettem volna mondani Radványi alpolgármester úrnak, remélem megengedi, hogy a Költségvetési Bizottság elnökeként én is hozzászóljak - hanem is utolsó, az utolsó szó jogán -, de szeretnék én is hozzászólni. Meg ahogy látom ugye más is szeretne. Én azt tudom elmondani, hogy ugye a Költségvetési Bizottság ma reggel tartotta meg az ülését, és ha nem tudtuk volna megtartani a mai ülést, akkor ez a napirendi pont, ez ma nincs itt előttünk. Kettő, én arra kérek mindegyik képviselőtársamat, aki ugye letette az esküt 2019. november 7-én, hogy Kőbányát részesítse előnyben, egész Kőbányát. Mi az, ami Kőbányának jó. Mi erre tettünk esküt. Teljesen mindegy, hogy milyen pártpolitikai színezetben indultunk, és hogy lettünk megválasztva. Én örülök annak, hogyha lehet akkor egyhangúlag fogadjuk el a költségvetést. Én nem tennék ebbe most bele politikát. Én azt szeretném, hogyha mindenki elfogadná ezt a költségvetést és utána, hogyha bármilyen probléma adódik, vagy előre nem látható események jönnek velünk szembe, mint amilyen ugye volt a Covid, ugye Alpolgármester úr helyesen mondta, vagy akár az ukrán-orosz háború, meg minden egyéb más, ami megnehezítette az életünket, akkor tudjunk rajta módosítani. És azt kell még elmondanom, illetve azt szeretném még elmondani, hogy a Költségvetési Bizottság - elnézést - ülésén - ugye öttagú a Költségvetési Bizottságunk - négyen vettünk részt, és egyhangúlag támogattuk. Én kiemelhetnék belőle például olyan részt, hogy a Lechner film elkészítésére - ha jól emlékszem - huszonkilenc és fél millió forintot fogunk adni vagy ennyiben támogatjuk. Én szeretnék erről akkor valami bővebb információt kérni, hogy ez pontosan mit takar. Én ennek örülök. Tehát minden, ami az oktatás és a kultúra részét érinti én annak örülök, mert akkor ez is emeli Kőbányának a fényét, úgyhogy erről szeretnék bővebb tájékoztatást kapni. Az, hogy a Gyárdűlő, ahol engem megválasztottak ezerkétszáznegyvennyolc szavazattal önkormányzati 28



képviselőnek, nyilván fejlődik, én is elmondhatnám, hogy hogyan fejlődött. És még egy dolgot kiemelnék ugye amit még kvázi képviselői keretnek nevezünk, de tudom, hogy nem ez a hivatalos neve - képviselő-testület általános tartaléka - ugye ez is megmarad. És ott pedig arra szeretném magunkat ösztönözni, hogy tűzzünk ki egy határidőt, mint ahogy tavaly is kitűztük talán április 15-e volt. Minden képviselő adja le időben, hogy mire szeretné fordítani ezt a tartalékot. Úgyhogy én jó szívvel fogom megszavazni a költségvetésünket. Köszönöm.
Elnök: Alpolgármester úr csak vélelmezhette, hogy ő utolsó hozzászóló lesz, mivel akkor a látja a monitoromat, meg látja a nagy képernyőt is. És akkor nem volt több bejelentkező hozzászólásra. Természetesen nem gondolt Alpolgármester úr csak vélelmezem, hogy ne szólhatna bárki annyiszor hozzá, amit a működési szabályzatunk mindenki számára lehetővé tesz. A Lechner filmnél van egy minimális tévedés, mert a Lechner film támogatására soron valóban van egy viszonylag szerény összeg és tartalékban van egy jelentősebb, amit én nem is gondoltam nevesíteni, mikor erről az egyeztetéseket folytattuk, hogy a Lechner filmre kerüljön, hanem általános tartalékba gondoltam. És azt sem feltételezem, hogy ezt, ha nevesítve is van tartalékban Lechner filmre még egy jelentősebb összeg azt feltétlenül erre kell szánnunk. Ugye a Lechner örökség hagyaték Kőbányán nagyon jelentős: itt működött a bányája, itt működtek az üzemei, és a jelenlegi tulajdonosai a területnek arra gondoltak, hogy egy fikciós dokumentumfilmet készítenének erről a területről. Számításaik szerint, mintegy hatvanmillió forintba kerülne a filmnek az elkészítése, alpolgármester urakkal tárgyaltak. Két film igazából, mert az összeg tartalmaz egy a fikciós dokumentumfilmen túl egy olyan kifejezetten dokumentumfilmet, amely Kőbánya ipari múltját dolgozná föl, tehát igazából két film. De arra jutottunk, miután alpolgármester urakkal meghallgattuk a producert, hogy megvárjuk a Filmalap döntését és majd azt követően visszatérünk a kérdésre. Egyébként nagyon ígéretes a szinopszis meg az egész előkészítő munka, bevont rendezők, szereplők. Mindenképpen egy hiánypótló, jó film lenne Kőbányán. De majd azt meg kell fontolnunk, hogy mennyit szánunk erre. Weeber Tibor alpolgármester úr.
Weeber Tibor József: Én csak egy kicsit a saját nézőpontomból vitatkoznék azért Kovács Róbertnek a szavaival. Én azt gondolom, ha egy ilyen összetételű testület, amikor költségvetésről szavaz, én nem érzek kényszernek semmit. Én azt gondolom Kőbányáért érzett eskünk és a felelősségünk az, ami alapján a szavazás is, a költségvetés végiggondolása és felépítése folyik. Én azt gondolom, hogy az összes alpolgármester, bizottsági elnökök közül is sokan itt voltak egy hosszú tárgyaláson, ahol elmondhatták - nem arról van szó, hogy most el kell fogadni a költségvetést amit, amiről nem kell, módja lett volna, aki meg volt, annak módja volt, hogy elmondja a saját igényeit, kéréseit és ennek kapcsán úgy gondolom, hogy mindenki sajátjának érezheti ezt a költségvetést. Én nem gondolom, hogy kényszerként kéne ezt megszavazni. Én mindig azt szoktam mondani, hogy én Kőbányára tettem esküt, és a pártomra sose tettem esküt. Tehát nekem az első mindig Kőbánya. És ilyen szempontból én jó szívvel tudok mindig szavazni, amikor Kőbánya érdekében kell dönteni.
Elnök: Biztos voltam benne, hogy Kovács Róbert szót fog kérni.
Kovács Róbert: Köszönöm szépen. Alpolgármester úr félreérti a szavaimat teljesen. Én nem azt mondtam, hogy egy rossz költségvetést politikai alapon, kényszerből szavazunk itt meg. Én nem erről beszéltem. Én arról beszéltem, hogy kényszerünk van arra, hogy egy olyan költségvetést készítsünk vagy készítsen a hivatal összes szakembere ennek a hivatalnak, amit jószívvel tudunk utána elfogadni közösen, de nem az a kényszer, hogy most itt rossz szájízzel ülünk, és akkor mindenki csak azért, hogy a város működhessen tovább, itt összevissza nyomogatja a gombokat. Teljesen félreértesz engem. Remélem, hogy tisztázni tudtam ezt. Köszönöm szépen.
Elnök: jegyző úrral itt összesúgtunk közben. Ez nem kényszerfeladat, ez kötelesség. Radványi Gábor alpolgármester úr. 29



Radványi Gábor: Én csak hüledezek itt Kovács úrnak a kommunikációján, hogy kényszerről beszél. Azt nem tudom, hogy egyébként, mint momentumos vagy mint DK-s, vagy függetlenként mert, ebbe a ciklusba három státuszba volt jelen. Most akkor melyik énje dominál ebben a kényszerben?
Elnök: Ács Andrea következik.
Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót. Először is köszönöm Polgármester úrnak, hogy akkor megvilágosította nekem ezt a Lechner filmmel kapcsolatos dolgot. Azért azt hozzá kell tennem, hogy egy olyan országban, ahol élünk, ahol éppen a kultúra és az oktatás leépítése zajlik én nagyon büszke vagyok arra, hogy Kőbányán, a költségvetésben - mégha ilyen módon is -, de ha valaki megnézi, akkor talál egy ilyen sort. Ez az egyik. És a kultúra pedig nemzeti alap. Ez a másik. Hozzászólva az előzőekhez, igen, én is Kőbányára tettem fel esküt, nem a Magyar Szocialista Pártra, habár azt mindenki tudja, hogy annak vagyok a tagja. Ez, ami kialakult 2019. november 7-én vagy illetve október 13-án, így döntöttek a választók. És én még emlékszem az első, az alakuló ülésünkre, ahol azt hiszem Somlyódy alpolgármester úr elmondta, hogyha Esztergomot szeretnénk, akkor ki lehet menni az ajtón és akkor nem tudunk működni. De nem lett Esztergom. A másik a költségvetés elfogadása, ha butaságot mondok, akkor majd Jegyző úr kijavít. Ugye hogyha ma nem fogadjuk el a költségvetést és egyáltalán ez a város nem, a Képviselő-testület nem fogad el költségvetést, akkor a Kormányhivatal elé kerül talán az ügy, meg a főispán elé, de lehet, hogy butaságot mondok. Kérem akkor mondja el, hogy mi annak a folyamata, ki néz minket, hogyha ma nem fogadjuk el a város költségvetését és a feladatunknak - ami kötelezettség - nem teszünk eleget? Nagyon szeretném kérni a mellettem ülőt, hogyha én beszélek, akkor ne vágjon a szavamba, tehát ne beszélgessen közbe. Elnézést. Hogy akkor mi ennek a következménye, és egyébként az elmúlt öt év, nevezhetjük „szivárvány koalíciónak” - koalíciónak nem nevezném azért, megállapodást nem kötöttünk. Én nevezhetném mindennek, de azt hiszem, hogy ennek azért is volt értelme és én nem köszönöm meg a kőbányai polgároknak, hogy így döntöttek, de ők döntöttek így, hogy legalább van munka, van értelmes vita, van párbeszéd, van kommunikáció és nincsen állandóan csak a gombnyomogatás. Tehát elmondhatja mindenki szabadon a véleményét. Bizottsági elnök és bizottsági tagok és külső bizottsági tagok is. Szóval itt egy munka folyik Kőbányán, bármilyen politikai oldalt nézek. És az, hogy a végén egyhangúlag tudunk elfogadni egy költségvetést, az annak az eredménye, hogy mindenki hozzáteszi politikai állásfoglalást, ha beleformálja, akkor formálja, de egyébként meg ismeri a körzetét, ismeri a kerületet. Én azt gondolom, hogy úgy alkotunk költségvetést, hogy mindent, ami jó beleteszünk és abban meg valóban van valami, amit Polgármester úr mondott, hogy ez egy kötelezettség. Testületi ülés, meg a bizottsági ülés meg arra van, hogy jól elmondjuk a véleményünket. Köszönöm szépen.
Elnök: Végül is a költségvetés tárgyalása során eljutunk a demokrácia értelmezéséig és lényegéig. Somlyódy alpolgármester úr.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Végül is ugye mondhatjuk azt, hogy itt nincs koalíció. Egy józan együttműködés van. Egy adott politikai szituációban, amikor a felek felismerték, hogy, hogy lehet a legoptimálisabban működtetni egy rendszert. Erről van szó, ezt is politikának hívhatjuk. Néha ezt is fel kell ismerni. Ez hozott természetesen adott politikai környezetben egy együttes szavazást. Aztán persze változnak az idők és lehet olyan politikai szituáció, amikor ugye ebben a politikai szituációban azt elmondtam, hogy itt nem úgy volt, mint előtte, hogy nyolc nappal előtte írásban egy négyezer oldalas dokumentum százhetvennégyezer sorát megkaptuk és arról kellett volna szavazni, hanem itt a kezdet kezdetétől soronként végig lehetett. Az összes képviselő elmondhatta a véleményét. Ez egy kicsit más, ennek az előkészítése. Azonban hozzáteszem, hogy nyilván adódhatnak olyan politikai szituációk, amikor hát - hogy mondták a klasszikusok - amikor egy bizonyos politikai erők még saját maguktól is elhatárolódnak és akkor viszont nem szavazzák meg a költségvetést. Ez is előfordulhat, tehát nem szentírás ez. A lényeg az, hogy legyen 30 



költségvetésünk. Tudjunk működni, és ez a hetvenezer kőbányai polgárt segítse. Ennek a meggyőződésnek a mentén szerintem szavaz ma mindenki.
Elnök: Igen még van egy pár napunk persze, ha ma nem fogadjuk el még egy pár nap rendelkezésre áll, azonban komoly gond, ha egy települési önkormányzat nem fogad el költségvetést. Sok mindent kockáztat vele. Jegyző úr.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Összefoglalom akkor, ugye, ha törvényi határidőben a Képviselő-testület nem alkotja meg a költségvetéséről szóló rendeletét, akkor elmulasztja a törvényi kötelezettségét, ezért a Kormányhivatal törvényességi felügyeleti eljárást indít az önkormányzattal szemben. És ebben a törvényességi felügyeleti eljárásban felhívja az önkormányzatot a kötelezettsége teljesítésére és ha önkéntes teljesítés az nem történik meg, akkor bírósághoz fordul a Kormányhivatal. És végsősoron ahogy Ács Andrea képviselőasszony utalt rá, valóban előfordulhat egy olyan szituáció, hogy a bírósági felhatalmazás útján a Kormányhivatal vezetője alkotja meg az önkormányzati rendeletet a képviselő-testület hatáskörében. Miközben a költségvetési rendelet hiányzik, aközben az állam felfüggeszti a normatív támogatásokat, tehát az Államkincstár nem utalja át az önkormányzat számára megállapított állami támogatásokat, illetve mivel az önkormányzatnak van átmeneti költségvetése, egyébként március 31-éig ez alapján a működés megtörténik. Tehát ugye, hogy mindig az átmeneti költségvetés kapcsán ezt elmondjuk - bár az nem lenne kötelező, de - a belátható, stabil működésnek ez is az egyik garanciája. A kettő párhuzamosan aztán odajut, hogy március 31-ét követően viszont a teljes pénzügyi működés korlátozottá válik, hiszen nem lehet az előirányzatokat felhasználni. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm Jegyző úr. Tegnap este Főispán úrral töltöttem egy rövid időt. Beszélgettünk. Azt mondta izgatottan várja - jeleztem neki, hogy ma tárgyaljuk a költségvetést -, izgatottan várja a Kőbányai számokat. Jeleztem neki, hogy szerintem kiváló számokat fog kapni. Egy jó költségvetést, s meggyőződésem, hogy jó költségvetés. Nem azért, mert én terjesztettem elő kollégáim munkájára támaszkodva. Ez a harmincegyedik kőbányai önkormányzati költségvetés, amit egész közelről követek nyomon vagy veszek részt az előkészítésében, elkészítésében. 1993-tól önállóan gazdálkodó intézmény vezetőjeként, ahol már markáns lehetőségem volt arra, hogy belefolyjak a munkába. 2000- től pedig egészen konkrétan, tehát harmincegy költségvetést tudtam nyomon követni, annak az előkészítését. Soha olyan kiszámítható, stabil alapokon nem tudtunk indulni, mint ez év elején. Amikor leültünk az első tárgyalásra azt fogalmaztuk meg, hogy akár föl is állhatnánk. És azok a számok, amelyek akkor leírásra kerültek, bekerültek egyes rublikákba, azok úgy, ahogy van elfogadhatóak lennének. Persze eltöltöttünk, ezekután egy közel egy hónapot azzal, hogy mégiscsak végignéztünk minden sort és számot. Nem volt mindig ilyen egyszerű ez egyébként. Tehát emlékszem azokra az időkre amikor óriási hiánnyal, működési hiánnyal küzdött az önkormányzat. Hitelből finanszírozta a működését, miközben a vagyona folyamatosan kopott. És most ott tartunk, hogy a stabil működés mellett, bőven jut felhalmozásra. Alpolgármester úr említett számokat öt évre visszatekintve. Volt olyan évünk is persze az elmúlt tizennégyben, amikor 50% volt a felhalmozás aránya a költségvetésen belül. Bárcsak megint eljuthatnánk ide. Úgy egyébként, hogy a működést is jól finanszíroztuk. De azt gondolom, hogy az ez évi számok is megnyugtatóak. Akár arányokat tekintve, akár tartalékképzésben, minden egyéb juttatásában. Szó esett arról, hogy milyen bevonással történt mindez, milyen együttműködéssel mindennek a megalkotása, megtervezése. Összeszámoltam egyébként, azontúl, hogy az intézményvezetők jelen voltak, a cégvezetők jelen voltak, hivatalból is mindenki itt volt, aki elmondhatta véleményét. Január 5-én kapták meg képviselőtársaim azt a meghívót, amely mindenkit meghívott, minden képviselőt a költségvetés elkészítésére. Heten voltunk jelen alpolgármester kollégáimmal együtt vagy azon túl, mindösszesen. Köszönöm azoknak, akik itt voltak akár hosszabb-rövidebb ideig, hogy nyomon követték a munkát, egyes területeknél bekapcsolódtak mindebbe. Nagyon fontos az, hogy egy ilyen dokumentum összeállításánál mindenki részese legyen a folyamatnak, hiszen akkor tud igazából az övé 31



lenni az a számhalmaz, amelyet, ha csak egyszer kap a kezébe vagy egyszer fog a kezébe négyezer oldalként, akkor nem biztos, hogy kellő módon átlátja és be tudja fogadni, vagy úgy tud véleményt formálni, hogy az megfelelő ismereteken, felkészültségen, tudáson alapuljon. Ehhez kell az alázat, odafordulás, tanulás, és akkor leszünk hitelesek. Az pedig, hogy a ciklusban együtt kellett dolgozni különböző pártok képviselőinek azt gondolom, teljesen normális és ennek így kellene lenni minden esetben. Egy város működését, egy önkormányzat működését nem feszítheti szét a politika. A nagypolitika. Itt, az itt élő emberek érdekeiket kell képviselnünk, az ő döntésük szerint és azt gondolom, hogy ennek kellene szem előtt lenni minden településen. Hiszen a választók mindenkinek független attól, hogy mely párt képviseletében választották meg, erre kötelezték mindazokat, akik egy testület tagjává váltak. No, nincs több jelentkezőnk hozzászólásra, akkor döntéshozatal következik. Rendeletalkotás következik. Indítom a szavazást.
RendeletalkotásBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 13 igen szavazattal, 2 tartózkodással az előterjesztés 1. mellékletében foglaltak szerint megalkotja a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendeletet.
Elnök: 13 igen és 2 tartózkodó szavazattal fogadtuk el a költségvetést. Köszönöm mindenkinek még egyszer a munkáját, (jegyzői és háttérből érkező jelzés: az előterjesztés 
több döntési javaslatot tartalmaz} Bocsánat, igen, igen, igen, tudom, igen, kicsit morfondíroztam magamban. Még szavaznunk kell, mert határozati javaslat is kapcsolódik, még egy rendelet is van. Igen, igen, majd a határozatokról szavazunk egyben. A szavazás mikéntjén vagy eredményén morfondíroztam egy kicsit, ezért elkerülte a figyelmemet a jegyzeteimnél felbukkanó figyelemfelhívás. Tehát szavazni fogunk még a költségvetési rendelethez kapcsolódóan még egy rendeletről, mégpedig a Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatottak jogviszonyának egyes kérdéseiről szóló önkormányzati rendeletünk módosításáról és azt követően jónéhány határozat is megjelenik az előterjesztésben, Azokról tudunk egyben szavazni már. De rendeletről külön kell szavaznunk, úgyhogy az előbb ismertetett rendeletre szavazunk most.
RendeletalkotásBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangú szavazattal az előterjesztés 2. melléklete szerint megalkotja a Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatottak jogviszonyának egyes kérdéseiről szóló 9/2015. (III. 20.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló önkormányzati rendeletet.
Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal tettük meg mindezt, fogadtuk el a rendeletet és most következnek a határozatok. Hát abból jó sok van. Kérdezem, hogy szavazhatunk-e azokról egyben? (nincs felszólalásra jelentkező} Indítom a szavazást.
39/2024. (II. 22.) KÖRT határozat
a Kocsis Sándor Sportközpont intézményvezetője illetményének rendezéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Kuróczi Pál, a Kocsis Sándor Sportközpont intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2024. március 1-jétől 2025. február 28-áig 445 000 Ft keresetkiegészítést állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Jegyzői Főosztály vezetője 32



40/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Egyesített Bölcsődék intézményvezetője illetményének rendezéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Göncziné Sárvári Gabriella, a Kőbányai Egyesített Bölcsődék intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2024. március 1-jétől 2025. február 28- áig 271 100 Ft keresetkiegészítést és 100 000 Ft vezetői pótlékot állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője
41/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Aprók Háza Óvoda intézményvezetője illetményének rendezéséről(1 5 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Gyéressy Éva, a Kőbányai Aprók Háza Óvoda intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2024. március 1-jétől 2025. február 28-áig 52 500 Ft/hó Kőbányai pótlékot állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője
42/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Bóbita Óvoda intézményvezetője illetményének rendezéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Blattner Edit, a Kőbányai Bóbita Óvoda intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2024. március 1-jétől 2025. február 28-áig 52 500 Ft/hó Kőbányai pótlékot állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője
43/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Csodafa Óvoda intézményvezetője illetményének rendezéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Benedek Zoltánná, a Kőbányai Csodafa Óvoda intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2024. március 1-jétől 2025. február 28-áig 52 500 Ft/hó Kőbányai pótlékot állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője 33



44/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Csodapók Óvoda intézményvezetője illetményének rendezéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Mezeiné Szigeti Gabriella, a Kőbányai Csodapók Óvoda intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2024. március 1-jétől 2025. február 28-áig 52 500 Ft/hó Kőbányai pótlékot állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője
45/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Gesztenye Óvoda intézményvezetője illetményének rendezéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Fenyvesiné Huller Tímea, a Kőbányai Gesztenye Óvoda intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2024. március 1-jétől 2025. február 28-áig 52 500 Ft/hó Kőbányai pótlékot állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője
46/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Gépmadár Óvoda intézményvezetője illetményének rendezéséről(1 5 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Király Ildikó, a Kőbányai Gépmadár Óvoda intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2024. március 1-jétől 2025. február 28-áig 52 500 Ft/hó Kőbányai pótlékot állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője
47/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Gézengúz Óvoda intézményvezetője illetményének rendezéséről(1 5 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Angyal Nóra, a Kőbányai Gézengúz Óvoda intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2024. március 1-jétől 2025. február 28-áig 52 500 Ft/hó Kőbányai pótlékot állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Jegyzői Főosztály vezetője 34



48/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Gyöngyike Óvoda intézményvezetője illetményének rendezéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Mátyusné Szabó Beáta, a Kőbányai Gyöngyike Óvoda intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2024. március 1-jétől 2025. február 28-áig 52 500 Ft/hó Kőbányai pótlékot állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Jegyzői Főosztály vezetője
49/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Hárslevelű Óvoda intézményvezetője illetményének rendezéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Surányi Tünde, a Kőbányai Hárslevelű Óvoda intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2024. március 1-jétől 2025. február 28-áig 52 500 Ft/hó Kőbányai pótlékot állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Jegyzői Főosztály vezetője
50/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Kiskakas Óvoda intézményvezetője illetményének rendezéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Szepesi Zsuzsanna, a Kőbányai Kiskakas Óvoda intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2024. március 1-jétől 2025. február 28-áig 52 500 Ft/hó Kőbányai pótlékot állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője
51/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Mászóka Óvoda intézményvezetője illetményének rendezéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Forintos Ilona, a Kőbányai Mászóka Óvoda intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2024. március 1-jétől 2025. február 28-áig 52 500 Ft/hó Kőbányai pótlékot állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Jegyzői Főosztály vezetője 35



52/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Mocorgó Óvoda intézményvezetője illetményének rendezéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Bernáthné Balogh Ildikó, a Kőbányai Mocorgó Óvoda intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2024. március 1-jétől 2025. február 28-áig 52 500 Ft/hó Kőbányai pótlékot állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője
53/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Rece-fice Óvoda intézményvezetője illetményének rendezéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Házi Melinda, a Kőbányai Rece-fice Óvoda intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 202. március 1-jétől 2025. február 28-áig 52 500 Ft/hó Kőbányai pótlékot állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője
54/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Zsivaj Óvoda intézményvezetője illetményének rendezéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Babics Attiláné, a Kőbányai Zsivaj Óvoda intézményvezetője részére a jogszabály szerinti illetményelemek mellett határozott időre, 2024. március 1-jétől 2025. február 28-áig 52 500 Ft/hó Kőbányai pótlékot állapít meg.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkaügyi intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője
55/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Körösi Nonprofit Kft. ügyvezetője munkaszerződésének módosításáról(15 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetője, Győrffy László munkaszerződésének módosítását az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja, és felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetőjea Körösi Nonprofit Kft. ügyvezetője
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1. melléklet az 55/2024. (II. 22.) KÖKT határozathoz

Munkaszerződés módosításaA Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (1102 Budapest, Szent László tér 7-14., képviseli a kizárólagos tulajdonos Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat nevében D. Kovács Róbert Antal polgármester) mint munkáltatóés Győrffy László ügyvezető (...) mint munkavállalóa közöttük 2024. január 8-án létrejött munkaszerződést 2024. március 1-jei hatállyal közös megegyezéssel az alábbiak szerint módosítják.1. A munkaszerződés 3.1. pontja helyébe a következő rendelkezés lép:„3.1. A Munkavállaló munkabére bruttó 1 100 000 Ft/hó, azaz egymillió-egyszázezer forint havonta."2. A munkaszerződés egyéb rendelkezései változatlanul hatályban maradnak.Budapest, 2024. február „ ”D. Kovács Róbert Antal Győrffy Lászlópolgármester ügyvezetőEllenjegyzőm:Dr. Szabó Krisztián jegyző
56/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. ügyvezetője munkaszerződésének 
módosításáról(15 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai Szivárvány Szociális Gondoskodást Nyújtó Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetője, Lajtai Ferencné munkaszerződésének módosítását az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja, és felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetőjea Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. ügyvezetője

1. melléklet az 56/2024. (II. 22.) KÖKT határozathoz

Munkaszerződés módosítása

A Kőbányai Szivárvány Szociális Gondoskodást Nyújtó Közhasznú Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság (1108 Budapest, Sütöde utca 4., képviseli a kizárólagos tulajdonos Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat nevében D. Kovács Róbert Antal polgármester) mint munkáltatóés Lajtai Ferencné ügyvezető (...) mint munkavállalóa közöttük 2019-ben létrejött munkaszerződést 2024. március 1-jei hatállyal közös megegyezéssel az alábbiak szerint módosítják.1. A munkaszerződés 3.1. pontja helyébe a következő rendelkezés lép:
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„3.1. A Munkavállaló munkabére bruttó 1 100 000 Ft/hó, azaz egymillió-egyszázezer forint havonta, amely tartalmazza a jogszabályban meghatározott valamennyi pótlékot és egyéb bérelemet”2. A munkaszerződés egyéb rendelkezései változatlanul hatályban maradnak.Budapest, 2024. február „ ”D. Kovács Róbert Antal polgármester Lajtai Ferencné ügyvezetőEllenjegyzem:Dr. Szabó Krisztiánjegyző
Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal fogadtuk el azokat is. így le tudom zárni a napirend tárgyalását.

9. napirendi pont:
A szociális ellátásokról szóló 3/2015. (II. 20.) önkormányzati rendelet 

módosítása
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Következő napirendünk a szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendeletünk módosítása. Erre ugye már Alpolgármester úr utalt az előbb. Jelentős átalakítást végzünk. Ennek az egyik fő oka, indoka a különböző béremelések hatása a támogatási rendszerre. Ezt igyekszünk követni és csak egy mondat még, nem a napirendhez kapcsolódóan. Ács Andrea felvetette a kultúra támogatásának kérdését. Szerencsére Kőbányán nem állunk azért ebben rosszul. Nemcsak a testület döntéseinek értelmében, hanem azért gazdagodtunk egy Operaházzal is az elmúlt évek során. És múlt pénteken volt szerencsém áttekinteni - Főigazgató úrral találkoztam - Közlekedési Múzeum terveit, amelyek elkészültek. Sőt nemcsak az épületre vonatkozó tervek, hanem a kiállítás tervei is az utolsó rajzszögig is, tehát majd ezt később megbeszéljük. Weeber Tibor alpolgármester úr.
Weeber Tibor József: Köszönöm szépen. Igen, azt mindannyian tudjuk, hogy részben az infláció, részben az ez ellenében a történt nyugdíjemelések, illetve alapbér-, illetve különböző emelések következtében. Ugye, ha nem nyúlunk hozzá a szociális rendeletünkhöz az azt okozza, hogy egyre többen csúsznak ki az ellátásokból. Tehát ezért gondoltuk, hogy átgondoljuk újra ezeket. Egy kicsit egységesítésre is törekedtünk. Azt mondtuk, hogy az egy főre eső jövedelemnél, tehát családok esetében, ahol többen laknak együtt, akkor egy főre eső jövedelem esetén százhetvenezer forint az az egy főre eső jövedelem, ami után, mellett tudunk támogatást adni. Ettől eltérünk néhány ponton. Egyrészt a temetési költségeknél ott térünk el, főleg az egyedülállók esetében, hiszen ott van, azért ez elég jelentős költség. Ott kétszázezer forintra emeltük ezt a részt. Meg a tűzifánál, ahol egyébként nagyobb a kínálat, mint a kereslet. Tehát itt is a jövedelem növelése mellett voltunk, illetve az egészségügyi támogatásnál, ahol pedig a szükség hozza, ott is emeltük a jövedelmi határt. így ez azt okozza, hogy reményeink szerint többen fognak hozzájutni az ellátásokhoz, tehát nem kevesebben, hanem többen, több embernek lesz módja ehhez. És egy kicsit egyszerűbb meg áttekinthetőbb is lesz. Nem minden támogatáshoz külön összegeket írunk elő, hanem elég általános ez, hogy százhetven- az egy főre esetén pedig egyedül élő vagy egyedülálló esetén pedig százkilencvenezer forint alapvetően az az összeg, amitől tudunk támogatást adni.
Elnök: dr. Mátrai Gábor Imre 38



Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót Polgármester úr. Igen, ahogyan előttünk Alpolgármester úr elmondta, tehát ez a korábbi támogatásoknál is, mint ahogy előbb a költségvetésnél a számok világába voltunk, továbbra is a számok világában maradunk. Ahogy említettem, ott a Kőbánya számít Rád tanulmányi ösztöndíjat. Ezeknek mind az alapja, valamint az itteni szociális támogatások alapja, tehát a minimálbér és a garantált bérminimumnak az emelkedéséből kifolyólag, tehát ezen támogatási formákból elég sokan kiestek ebből az összegből kifolyólag, illetve a nyugdíjemelésből kifolyólag. Ezért továbbra is biztosítjuk mégis, nem egy akkora összeg történt náluk az emelkedéssel, hogy biztosítani tudjuk azon szociális formákat, amiket eddig igénybe vettek, illetve, ha a rászorultsági alapon szükséges, akkor ezt tudja biztosít az Önkormányzat. Én a magam területénél maradva a közművelődésnél és a sportoktatás részénél. Tehát egy számmal megvilágítva, tehát az erdei iskolákhoz, táborokhoz nyújtott települési támogatás eddig százhuszonötezer forint volt családosok esetében, tehát akkor egy fő százhuszonötezer, két fő kétszázötvenezer, háromszázhetvenöt, hogyha hárman vannak. Ez most egy főre esően százhetvenezer forintra emelkedik, tehát százhuszonötezer forintról százhetvenezer forintra emelkedik, tehát akkor így kettőötven- helyett, így már háromszáznegyvenezer. Bízzunk benne, hogy akkor így tudunk segíteni ezen rászorultaknak, ilyen emelés formájában. Köszönöm szépen, hogy meghallgattak.
Elnök: Somlyódy Csaba alpolgármester úr.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Nyilvánvalóan egyrészt örömteli az a rész, hogy az Önkormányzat megteheti azt, hogy a szociális részen is emeli az összegeket, hiszen a forrást megteremtettük erre. Elsősorban az elfogadott költségvetéssel most, de a lehetőségeink után is. A másik, hogy én azt gondolom, hogy és én ezt külön elmondtam az előkészítés során, hogy azért örülök neki, mert ugye hát mondjuk ki bátran, hogy egy választásig valószínűleg a különböző emelések nem fognak bekövetkezni. Utána meg igen és akkor nagy szükség lesz arra a második félévben, amikor majd az új induló önkormányzat is hivatalba lép. Legyen kapaszkodó abba, hogy az embereknek -, akiknek valószínűleg nagyobb létszámban jelennek meg itt - támogatást tudunk biztosítani. Akár a napi megélhetés, akár a lakhatás, akár pedig más olyan területen, ahol hát ők segítségre szorulnak. A másik, hogy nyilvánvalóan az az intézkedés, ahogy a keretösszegeknek a határait emeljük ez egyúttal leköveti az inflációt, másik részről pedig nagyobb mozgási lehetőséget tud biztosítani, hiszen sokan voltak, akik most néhány forint miatt estek ki ebből az ellátásból, ami hát mondjuk így igazságtalanná vált. Tehát így helyre tudtuk állítani ezt az elbillent dolgot. Úgyhogy örülök neki, hogy megteremtettük az alapelveket, hogy remélhetőleg azt az átmeneti segítséget meg tudjuk ezen a szociális területen adni, amely már rászoruló embereknél igénybe fognak venni 2024-ben.
Elnök: (Az elnöki mikroport kikapcsolt állapota miatt hang nem hallgató: Nincs több 
hozzászólónk.) Nincs több, hozzászólónk. Rendeletalkotás következik. Indítom a szavazást.
RendeletalkotásBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangú szavazattal, az előterjesztés 1. mellékletében foglaltak szerint megalkotja a szociális ellátásokról szóló 3/2015. (II. 20.) önkormányzati rendeletet módosításáról szóló önkormányzati rendeletet.
Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirend tárgyalását.
A Képviselő-testület 14 fővel határozatképes, miután Stemler Diána elhagyja az üléstermet.
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10. napirendi pont:
A Kocsis Sándor Sportközpont alapító okirata módosítása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Folytatjuk a Kocsis Sándor Sportközpont alapító okiratának módosításával. Szavazni fogunk.
57/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kocsis Sándor Sportközpont alapító okirata módosításáról(14 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a alapján, figyelemmel a jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 23. § (2) bekezdésére a következőket rendeli el.1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kocsis Sándor Sportközpont alapító okiratát akként módosítja, hogy
a) az alapító okirat 1.2.2. alpontjába foglalt táblázat 4. sorában a „HRSZ.: 42444/22" szövegrész helyébe a „HRSZ.: 42450/2" szöveg lép,
b) az alapító okirat 1.2.2. alpontjába foglalt táblázat 5. sora elhagyásra kerül a további szerkezeti egység számozásának értelemszerű megváltozásával,
c) az alapító okirat 4.3.11. alpontja elhagyásra kerül a további szerkezeti egységek számozásának értelemszerű megváltozásával,
dj az alapító okirat 4.3.25. alpontja elhagyásra kerül a további szerkezeti egység számozásának értelemszerű megváltozásával,
e) az alapító okirat 4. alcíme a következő 4.6. ponttal egészül ki:„4 .6. A költségvetési szerv vállalkozási tevékenységének felső határa: a módosított kiadási előirányzatok 10%-a".2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti módosító okirat aláírására, valamint megküldésére a Magyar Államkincstár részére a törzskönyvi nyilvántartásba történő bejegyzés céljából.3. Ez a határozat a közzétételt követő napon lép hatályba.
Elnök: 14 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirendet.

11. napirendi pont:
A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-vel kötött 2024. évi éves közszolgáltatási szerződés 

módosítása
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

Elnök: Következőként tárgyaljuk a Vagyonkezelővel kötött 2024. évi éves közszolgáltatási szerződés módosítását. Mindenki meghozhatja a döntését.
58/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-vel kötött 2024. évi éves közszolgáltatási szerződés 
módosításáról(14 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársasággal 2024. január 17. napján kötött 2024. évi éves közszolgáltatási szerződés módosítását az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.
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2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti szerződésnek a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet hatálybalépését követően történő aláírására.Határidő: 2024. február 29.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója
1. melléklet az 58/2024. (II. 22.) KÖKT határozathoz

2024. ÉVI ÉVES KÖZSZOLGÁLTATÁSI SZERZŐDÉS MÓDOSÍTÁSAA Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat, székhelye: 1102 Budapest, Szent László tér 29., adószáma: 15735739-2-42, képviseli: D. Kovács Róbert Antal polgármester (a továbbiakban: Önkormányzat] ésa Kőbányai Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársaság, székhelye: 1107 Budapest, Ceglédi út 30., cégjegyzékszáma: 01-10-042140, adószáma: 10816772-2-42, képviseli: Szabó László vezérigazgató (a továbbiakban: Közszolgáltató)a 2024. január 17. napján kötött 2024. évi éves közszolgáltatási szerződést (a továbbiakban: Éves Szerződés) közös megegyezéssel a következők szerint módosítják.
1. Az Éves Szerződés 7.2. pontja helyébe a következő rendelkezés lép:„7.2. A 2024. január hó 1. napja és 2024. december hó 31. napja közötti időszakra az előirányzott kompenzáció összege 3 806 800 878 forint.”
2. Az Éves Szerződés 7.3. pontja helyébe a következő rendelkezés lép:„7.3. Az előirányzott kompenzáció összegéből(a) az Átengedett bevétel összegének megfelelő támogatás 1 451 400 000 forint,(b) az Ellentételezésként nyújtott támogatás összege 2 355 400 878 forint."
3. Az Éves Szerződés 8. pontjában foglalt táblázat helyébe a következő rendelkezés lép:
>>

Tervezett kompenzációEllentételezés Tervezett átengedett bevételí Ft)január 190 000 000 0február 190 000 000 120 950 000március 190 000 000 120 950 000április 190 000 000 120 950 000május 190 000 000 120 950 000június 200 000 000 120 950 000július 200 000 000 120 950 000augusztus 200 000 000 120 950 000szeptember 200 000 000 120 950 000október 200 000 000 120 950 000november 200 000 000 120 950 000december 205 400 878 120 950 000január 0 120 950 000összesen: 2 355 400 878 1451400 000
3 806 800 878

4. Az Éves Szerződés 2. melléklete helyébe az 1. melléklet lép. Az Éves Szerződés jelen módosítással nem érintett rendelkezései változatlanul hatályban maradnak.Budapest, 2024. február „ "
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat D, Kovács Róbert Antal polgármester Kőbányai Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársaság Szabó László vezérigazgatóPénzügyi ellenjegyzés:
Dr. Végh Liza főosztályvezető
Szakmai ellenjegyzés: Jogi ellenjegyzés:
Dr. Szabó Krisztián Dr. Egervári Évajegyző jogtanácsos

1. melléklet a 2024. évi éves közszolgáltatási szerződés módosításához1. melléklet a 2024. évi éves közszolgáltatási szerződéshezA 2024. évi kompenzáció számítása
E

Megnevezés

Közszo 1 gál látási tev éke nysé g Egyéb tevékenység

ingatlankezelés vagyongazdálkodás fizelóparkolás közvetett önkormányzati saját

(n) (b) (c) (d) (c) (0
1 líültiCKck (2+6+10) 634 206 032 24 583 4J2 164 410 006 736 957 327 0 731369 139
2 Anyagjellegű ráfordítások (3+4+5) 149 805 660 5 806 847 38 835 249 155 505 151 0 95 289 160
3 amngköltség 30 840 962 1 195 474 7 995 135 32 0J4 335 2 905 000
4 igémbe wtl szolgáltatás 108 500 006 4 205 735 2R 127 274 112 627 987 87 930 160
5 egvéh szolgáltatás 10 464 691 405 638 2 712 841 10 862 830 4 454 000
fi Swmélyl Jellegű ráfordítások (7+8+9) 484 400 372 18 776 585 125 574 756 543 272 222 0 80 981 107
7 bérköltség 394 430 860 15 289 139 101251 282 449 879 738 62 758 115
8 személyi jellegű egyéb 37 038601 1 435 710 9 601 796 38447770 9 881 321
9 béijímtlékuk 52 930 910 2 051 736 13 721 678 54 944 714 8 341 671
Hl Értékcsökkenés (1 1) (1 38 179 954 55 09R 872
El 1 ngatlnnakkal kupcsá latos ki adása k (12+13+14+15) 2 087 650 000 4 580 000 0 1) 0 0
12 karlwnlaf LfishtW kapcseilŐdki külső szolgriltulfisok 857 500000
13 kezelés lse/ kiipcsdődó külső szolgáltntások 1 230 150000
14 IsssziwsllfellöZ kapcsolódó külső swlgál lakisik 4 580 0(10
15 lizelőparkolúshnz kupéisilódé külső szu Igólliilüsok
16 Ktízvnlgállalá.il kvékcnvicg költsége (l+l1) 2 721 856 032 29 163 43? 164 410 006 736 957 327 0
17 KüHelgáitullísí tevékenység költsége ||6(it)+(b)+(t)+(d)| 3 652 386 796
1H köziüwljiá1tulíis.i tevékenységgé! összaffisiö bsrultxsás 0 0
19 KönailguItatási 1 övékenyűggel összefüggő lieruházás |IR(n)+(b}l(c)t(d)| 0 0
20
21

Egyéb bevételek és ráfordítások egyenlege 66 100 618 2 567 277 17 135 761 68 615 476 .9 773 015
Pénzügyi lievélckk és ráfcrdítiwik egvenlcge 0 □ 0 -55 00(1000

22 Észszerű nyereség 0
23

24

Kom pengéi Hl 7+19+2 0+21+2 2) 2 787 956 65(1 31 725 659 181 545 767 805 572 802

Knmpciuacirt [23(a)+(b)+(c)+(d)| 3 806 800 878
25 Bevételek (27+28+29+30+31) 1 313 400 000 _ 0 138 DM 000 0
26 Bevételek |25(n)+(b)+(c)+(d)]+32 1 451 400 000 0
27 lakásbérleti dijak és azok közvetíteti szolgáltatásai 878 400 000
28 Iwlviwgbcrk+i dijak és azok közvetített szolgáltatásai 435 000 000
29 egyéb bevételek
30 fízetőiKukoli'is 138 000 000
31 öiskunním'znti bevételekkel kapcsuliit osan kupon kuniul
32 epVcb tevékenység nyereségének az észszerű m eresép arámiit megliiiliidö része 0 0
33 Túmogutás (24-26) 2 355 400 878 _______________________________ í

Elnök: Ennek már eredménye is van. 14 egyhangú igen.
12. napirendi pont:

a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kerületi építési 
szabályzatáról szóló 16/2020. (XI. 26.) önkormányzati rendelet két folyamatban 

lévő módosítási eljárásának új eljárási rendre történő áttérése, valamint a 
kiszolgáló utakra vonatkozó szabályozási vonalak felülvizsgálata 

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Következőként rendeletet tárgyalunk ismét. Előterjesztője Jegyző úr. A kerületi építési szabályzat, (Mikrofonon kívül Jegyző úr kiegészíti: rendelettel kapcsolatos, de nem 42



rendelet) nem rendelet, igen közben elolvastam. Csak egy új eljárási rend. Jegyző úr kívánod kiegészíteni?
Dr. Szabó Krisztián: Nem, köszönöm.
Elnök: Akkor szavazunk.
59/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kerületi építési 
szabályzatáról szóló 16/2020. (XI. 26.) önkormányzati rendelet Budapest X. kerület, 
Akna utca, Gránátos utca, Tárna utca, Jászberényi út, Kozma utca, Meténg utca, 
Csucsor utca, Harangláb utca, Kozma utca, Újhegyi út és Maglódi út által határolt 
területre vonatkozó módosításának kezdeményezéséről, a terv megalapozó 
vizsgálata és az alátámasztó javaslata tartalmának meghatározásáról, valamint a 
kiszolgáló utak tekintetében a szabályozási vonalak felülvizsgálatáról(14 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kerületi építési szabályzatáról szóló 16/2020. (XI. 26.) önkormányzati rendeletnek a Budapest X. kerület, Akna utca, Gránátos utca, Tárna utca, Jászberényi út, Kozma utca, Meténg utca, Csucsor utca, Harangláb utca, Kozma utca, Újhegyi út és Maglódi út által határolt területre vonatkozó módosítása kezdeményezésével a fejlesztési terv változatlan tartalommal történő alkalmazásával.2. A Képviselő-testület az 1. pont szerinti módosítást megalapozó vizsgálatnak és az alátámasztó javaslatnak a tartalmáról szóló, FO/153-2/2024 számú főépítészi feljegyzést jóváhagyja.3. A Képviselő-testület az 1. pont szerinti tervezési területen elindítja a kiszolgáló utakra vonatkozó szabályozási vonalak felülvizsgálatát.4. A Képviselő-testület az 1. pont szerinti egyeztetési eljárást a településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának rendjéről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 419/2021. (VII. 15.) Korm. rendelet 78/D. § (1) bekezdésében meghatározott, az elektronikus ügyintézés részletszabályairól szóló kormányrendelet szerinti biztonságos kézbesítési szolgáltatás igénybevételével folytatja le.Határidő: 2024. március 31.Feladatkörében érintett: a Főépítészi Osztály vezetője
60/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kerületi építési 
szabályzatáról szóló 16/2020. (XI. 26.) önkormányzati rendelet 7 területre 
vonatkozó kerületi építési szabályzat beépítésével történő módosításának 
kezdeményezéséről, a terv megalapozó vizsgálata és az alátámasztó javaslata 
tartalmának meghatározásáról, valamint a kiszolgáló utak tekintetében a 
szabályozási vonalak felülvizsgálatáról(14 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kerületi építési szabályzatáról szóló 16/2020. (XI. 26.) önkormányzati rendelet 1. melléklet szerinti 7 területre vonatkozó kerületi építési szabályzat beépítésével történő módosításának kezdeményezésével a fejlesztési terv változatlan tartalommal történő alkalmazásával.2. A Képviselő-testület az 1. pont szerinti módosítást megalapozó vizsgálatnak és az alátámasztó javaslatnak a tartalmáról szóló, F0/23-3/2024 számú főépítészi feljegyzést jóváhagyja.3. A Képviselő-testület az 1. pont szerinti tervezési területen elindítja a kiszolgáló utakra vonatkozó szabályozási vonalak felülvizsgálatát.4. A Képviselő-testület az 1. pont szerinti egyeztetési eljárást a településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának rendjéről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 419/2021. (VII. 15.) Korm. rendelet 78/D. § (1) bekezdésében 43



meghatározott az elektronikus ügyintézés részletszabályairól szóló kormányrendelet szerinti biztonságos kézbesítési szolgáltatás igénybevételével folytatja le.Határidő: 2024. március 31.Feladatkörében érintett: a Főépítészi Osztály vezetője
1. melléklet a 60/2024. (II. 22.) KÖKT határozathoz

Elnök: 14 egyhangú igen.
13. napirendi pont:

A Budapest Főváros X. kerület Kőbánya településképi arculati kézikönyvéről szóló 
318/2017. (IX. 21.) KÖKT határozat és a településkép védelméről szóló 15/2019.

(VI. 27.) önkormányzati rendelet folyamatban lévő módosítási eljárásának új 
eljárási rendre történő áttérése

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Következő is jegyző úr előterjesztése. Itt is egy új eljárásra fogunk áttérni, településkép védelmére vonatkozó szabályok tekintetében. Indítom a szavazást.
61/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Budapest Főváros X. kerület Kőbánya településképi arculati kézikönyvéről szóló 
318/2017. (IX. 21.) KÖKT határozat és a településkép védelméről szóló 15/2019. (VI. 
27.) önkormányzati rendelet folyamatban lévő módosítási eljárásának a 
településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának rendjéről, valamint 
egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 419/2021. (VII. 15.) Korm. 
rendelet szerinti eljárási rendre történő áttéréséről(14 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros X. kerület Kőbánya településképi arculati kézikönyvéről szóló 318/2017. (IX. 21.) KÖKT határozat és a településkép védelméről szóló 15/2019. (VI. 27.) önkormányzati rendelet módosításának kezdeményezéséről szóló 217/2022. (VI. 23.) KÖKT határozatában foglaltakat megerősíti azzal, hogy a módosítás a településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának rendjéről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről 44



szóló 419/2021. (VII. 15.) Korm. rendelet (a továbbiakban: Korm. rendelet) szerinti eljárási rend szerint történik.2. A Képviselő-testület az 1. pont szerinti egyeztetési eljárást a Korm. rendelet 78/D. § (1) bekezdésében meghatározott, az elektronikus ügyintézés részletszabályairól szóló kormányrendelet szerinti biztonságos kézbesítési szolgáltatás igénybevételével folytatja le. Határidő: 2024. március 31.Feladatkörében érintett: a Főépítészi Osztály vezetője
Elnök: 14 igen egyhangú szavazattal döntöttünk.
A Képviselő-testület 15 fővel határozatképes, miután Stemler Diána visszatér az ülésterembe.

14. napirendi pont:
A Budapest X. kerület (42296/9) és (42296/28) helyrajzi számú közterületek Antall 

József útra történő átnevezése
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Következő napirendünk. A nevezzük nevén Ferihegyi gyorsforgalmi út átnevezése Antall József útra. Erről is meghozhatjuk a döntésünket. Itt ugye fölhívjuk Főpolgármester úr figyelmét, illetve a Közgyűlés figyelmét arra, hogy úgy nevezünk el utat Antall Józsefről, hogy ez az út megszűnhet. Tehát ennek megvan a reális kockázata. Hát majd a Közgyűlés bölcsességére lesz bízva, hogy ennek ismeretében milyen döntést hoz. Természetesen azt gondolom, hogy mi támogatjuk azt, hogy Antall Józsefről legyen út elnevezve Budapesten. Azt a kockázatot lehet-e vagy érdemes-e vállalni, hogy ez az út megszűnhet pár éven belül, ezt majd a közgyűlés mérlegeli. Indítom a szavazást.
62/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület, (42296/9) és (42296/28) helyrajzi számú ingatlanok Antall 
József útra történő átnevezéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a Budapest X. kerület, Ferihegyi repülőtérre vezető út (42296/9) és (42296/28) helyrajzi számú ingatlanok Antall József útra történő átnevezését. A Ferihegyi repülőtérre vezető út további szakaszainak átnevezése esetén figyelemmel kell lenni arra, hogy a Budapest Liszt Ferenc Nemzetközi Repülőtér közúti elérhetőségének tervezett javítása érintheti a Ferihegyi repülőtérre vezető út nyomvonalát, és az ebből eredő telekhatár-változtatások a közterületek elnevezésének ismételt megváltoztatását tehetik indokolttá.Határidő: 2024. február 29.Feladatkörében érintett: a Hatósági Főosztály vezetője
Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirend tárgyalását.
A Képviselő-testület 13 fővel határozatképes, miután Mustó Géza Zoltán és Papp Zoltán 
elhagyja az üléstermet.

15. napirendi pont:
A 2024. évben tervezett környezetvédelmi szemléletformáló és kerületszépítő 

akciók
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Következő napirendünk az ez évi tervezett környezetvédelmi szemléletformáló és kerületszépítő akciókról szóló előterjesztés. Nem keveset tervezünk, markolunk. Bízzunk benne, hogy ezt így meg is tudjuk mind valósítani. Ennek nyomán meg, ha lassan is, de változik a viszonyunk egy kicsit a környezetünkhöz. Ács Andrea következik. 45



Ács Andrea: Igen, köszönöm, lehet, hogy elsőre nem tűnik olyan fontosnak a javaslatom, de engem azért a lakosság, meg egyébként most éppen a Kékvirág park közösségi tervezésnél is jól emlékszem Polgármester úr, akkor még ott volt, ugye, hogy volt arról szó, hogy ez a zöldhulladékgyűjtés, hogy ez nagyon nehezen megy a lakosságnak és ez tényleg egy picike, apró pontosítás. Tőlem már nagyon sokszor kértek pluszba ilyen lebomló zsákot, ugye ami bele tudják tenni a zöldhulladékot. És ugye, amit mi tudunk biztosítani, ugye itt van benne ugye az előterjesztésben, ez a társasházi lépcsőházanként tíz darab. Ez szerintem kevés és akkor most nem fejteném ki, hogy mindegy. Tehát szerintem kevés, hogy esetleg ezt így felemelhetnénk-e a duplájára. Nem tudom, hogy ennek az lesz-e a következménye, hogy akkor örülni fognak és átveszik és rengeteg zöldhulladék zsákot fogunk látni és nem a nem tudom én az árok szélére teszik bele a zöldhulladékot a lakosok, de hogyha mi ezzel valamit szeretnénk kezdeni, vagy egyáltalán akár, akár, mint a szelektív hulladékgyűjtést is tanulni kell, jómagámnak is tanulni kell, hogy akkor esetleg itt egy módosítást, hogy ne tíz darab, hanem húsz darab legyen, amit az Önkormányzat biztosít. Köszönöm szépen.
Elnök: (Az elnöki mikroport kikapcsolt állapota miatt a felvétel nem hallgató: A Fővárosi 
Közterület-fenntartó Zrt. feladata) a zöldfelületen keletkező, adott keretek között keletkező zöldhulladék elszállíttatásáról gondoskodjon. Az Önkormányzat évente erre nem keveset költ ilyen számok mellett sem, hiszen egy zsák körülbelül háromszáz forintba kerül és az a tízezer zsák, amit vásárolunk és átadunk, bocsánat harmincezer zsák így tízmillió forintba kerül, ha ezt megduplázzuk akkor erre húszmillió forintot kell szánni. Azt gondolom, hogy már maga az a gesztus, amivel mindezt támogatjuk, megtesszük figyelemfelhívás arra is, hogy annak az ismeretnek a megszerzésére, hogy ilyen zsák egyébként mindenki számára elérhető. Ma már számos ponton megvásárolható és a nagyobb társasházak többet szoktak kapni, tehát én ezt a keretet nem növelném feltétlenül. Annak a tudatosítása nagyon fontos viszont, hogy a zöldhulladék is hulladék, azt sem rakom ki közterületre és nem tehetem meg büntetlenül. Mint ahogy egyéb hulladékot sem szabad így elhelyezni. A zöldhulladékot sokan nem tekintik hulladéknak, miközben annak az elszállítása nagyon komoly költséget ró az Önkormányzatra. Ugye igyekszünk más módon is támogatni a zöldhulladék keletkezésével kapcsolatos szemléletformálást, illetve a zöldhulladék kezelésének más módjait, mint elszállíttatás, hiszen azok a komposztálok, amelyek átadásra kerültek - az elmúlt most már több mint 10 évben - szép számmal azért működnek. Ezek működnek a kiskertekben. Ehhez ugye füzeteket adunk ki, tanácsadás is társul. Arra jutottunk, most az előkészítés során, hogy a jó gyakorlatok bemutatásának is teret fogunk szentelni, hogy a példa ragadósabb legyen. Tehát itt az egyén felelősségét azért szerintem erősíteni kell és nem feltétlenül kell mindig az önkormányzatnak a szerepvállalását növelni. Egyáltalán az egyén felelősségét a hulladék vonatkozásában, nem csak a zöldhulladék tekintetében. Kovács Róbert képviselő következik.
Kovács Róbert: Köszönöm szépen. Mivel a tavalyi évben több mint háromezer darab zsákot vittem ki címekre a körzetembe ezért sok tapasztalatot sikerült gyűjteni ebbe a témába, hogy ez alapján a két dologra, ami fölvetődött egy picit, picit reagálnék. Az egyik az az, hogy sajnos nem a társasházaknál van a probléma ezzel az elosztással kapcsolatban, hanem a kertes házaknál, ahol nem egyforma a kezelt zöldterület, közterületnek a mérete. Mondok egy példát. A Bazalt utcába például nulla zöldterület van a házak előtt végig. Eggyel arrébb a Kovakő utcában pedig nyolc méter zöldterület van, nyolcméteres sáv van. A lakosság azt jelzi, hogy ezt, ezt egy picit visszásnak vagy igazságtalannak érzik. Hogy egyik lakónak nyolc métert kell gondoznia vagy elvágnia, meg elhordani a zöldhulladékot, másnak meg semmit. De én tudom, hogy nem lehet semmilyen formában ezt orvosolni. Vagy egy olyanfajta nyilvántartást, vagy katasztert létrehozni, ami ezt, ez teljes képtelenség, tehát én ezt elfogadom. És ez így működik sajnos és kész. A másik a komposztálás, amit én mindenkinek, akinek, akivel találkoztam és kivittem neki a zsákját én igyekeztem vele beszélgetni a komposztálásról. Az a tapasztalatom, hogy a lakosság egy része az már komposztál, a másik része pedig elzárkózik a komposztálás elől. Ezen kéne valamilyen szemléletformálással javítani. Edényt osztunk évről-évre. Idén is fogunk osztani, hogy el fog-e fogyni azt nem 46



tudom, el fog fogyni azért biztos. Többet is ki lehetne osztani, de azt gondolom egy része a lakosságnak elzárkózik a komposztálás elől, hogy büdös, meg nem büdös. Nem büdös, ez nem igaz. Én is komposztálok legalább húsz éve. Mindegy. Ezen lehetne egy picit javítani szemléletformálással. Köszönöm.
Elnök: Ezért is igyekszünk majd a jó gyakorlatok bemutatására hangsúlyt fordítani, illetve azokat a kiadványokat, amelyek ezzel kapcsolatban készültek még többekhez eljuttatni vagy más kiadványokat is készíteni. Nem feltétlen költséges, kinyomtatott kiadványokra gondolok. Ma már egyéb eszközeink is vannak a marketingre. Volt időszak, amikor egyébként komposztáló tanfolyamokat is szerveztünk. Pont annak a tévhitek az eloszlatására, hogy a komposzt az büdös. Egy jól kezelt komposztnak még jó illata is lehet, kifejezetten jó illata is lehet. Egy házban, háztartásban működő komposzt tárolórendszer az nem feltétlenül csak a zöldhulladék kezelésére alkalmas, hanem bizonyos háztartási, konyhai hulladékok feldolgozására is. Egyébként ugye erre is látunk törekvéseket vagy látunk megoldásokat hazai nagyvárosokban is, hogy ennek a gyakorlatát hogyan igyekszenek meghonosítani magyar emberek körében is. Én 1984 óta foglalkozom környezeti neveléssel és nagyon szomorúan látom, hogy az a befektetett energia, amit egyébként intézményekben teszünk és meggyőződésem, hogy jó módszerekkel tesszük milyen kevéssé válik gyakorlattá később felnőttkorban, későbbi életszakaszokban. Hiszen az összes óvodánk szinte Zöld Óvoda, komposztálnak a gyerekek, megismerik ennek a mikéntjét. Megismerik a szelektív gyűjtés fortélyait, fontosságát és látva azt, hogy mi jellemzi a kőbányai kukák helyzetét, hulladékgyűjtő, tárolóhelyiségek helyzetét kőbányai lépcsőházakban. Bizony sokszor nagyon elszomorodom, tehát ezen a téren még van mit tennünk. Persze én általában a pozitív megerősítésben, dicséretben hiszek. Azt is megkérdeztem a közelmúltban a közület-fenntartó vállalat hulladékgazdálkodással foglalkozó vezetőjétől, hogy éltek-e már a jogszabály adta szigor lehetőségével. Azt mondta, hogy Budapesten még nem. Azt gondolom, hogy olykor a pozitív megerősítés mellett ezen eszközzel is élni kell. Somlyódy Csaba alpolgármester úr.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Szerintem a szemléletformáláshoz hozzátartozik egy dolog, ami változott az utóbbi időben és valószínűleg az önkormányzatoknak is ezek szerint kell eljárni, hiszen már találkoztunk ezzel. Nevezetesen a különböző magánterületeken felhalmozott ezer aprócikk és mindenféle gyűjtögető és hasonló probléma. Ami ugye a törvényi változás az indokolta, hogy ez közvetlen életveszéllyel is járt is és emberéletbe is került, mert, hogy nem tudták megközelíteni az épületet a felhalmozott mindenféle összegyűjtött vicik-vacaktól, amit az udvaron felhalmoztak. Tudom, hogy szélmalomharcot vívtunk nagyon sok esetben. Kőbányán nem tudtunk igazából hatásosan intézkedni ebbe és ha elmondjuk azt, hogy a rendezett, tiszta környezet rendezett tiszta környezetet szül, az ellentétje is igaz. Akkor bizony nekünk fel kell lépni ezek ellen. Nagyon nehezen sikerült. A bürokrácia útvesztőjében elvesztünk, amikor írogattunk a Pest Megyei Környezetvédelmi Hivatalnak, hogy Budapesten intézkedjen. Aki vagy megtette, vagy nem tette meg. Évekig elhúzódott és röhögtek rajtunk ezek az emberek, vagy ha úgy tetszik ez egy betegség. Ez a mániákus gyűjtögetési hajlam, amiből ugye nem lehetett szép szóval kibeszélni. És csak romlott és romlott a helyzet az egész környéken. Én azt gondolom, hogy ennek a jogszabályváltozásnak is érvényt kell szereznünk ebbe és tudatosítani kell, hogy bizony oda kell figyelni, hogy ne alakuljanak ki ilyen gócpontok, ilyen gyűjtögető gócpontok Kőbányán, mert ez nemcsak esztétikailag, hanem környezetvédelmi, egészségügyi és biztonsági szempontból sem helyes, hogy így van. Úgyhogy fel kell majd ez ellen is lépnünk. Erre is szervezni kell tudatformáló tevékenységet nekünk. Köszönöm szépen.
Elnök: Ács Andrea következik.
Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót. Visszavonom a javaslatomat, de én azért is nyomtam még ott utoljára gombot, vagy igen, hogy. (Elnöki közbevetés: Az kérdés még, hogy utoljára- 
e.) Na szóval, hogy ne az legyen, hogy túl vagyunk rajta aztán menjünk a következőre, mert 47



legalább akkor így ez a tízmillió forint, hogy be lett mondva - bocsánat magyartalanul fogalmaztam akkor ezt ezzel is tisztáztuk. Viszont ez a jó gyakorlat - ilyet sem mondok azért itt testületi ülésen - azért ez egy zene a füleimnek. Tehát, hogyha lesz ilyen és ez nagyon jól kidolgozásra kerül és nagyon sok emberhez kőbányaihoz el tudjuk juttatni, akkor az nagyon jó, mert ugye nekem mindig a nyilvánosság elérésével van a problémám, a velük való kommunikációval, hogy nem elegendő csak a Kőbányai Hírekbe betenni, meg nem elegendő a különféle közösségi oldalakra feltenni, de hogyha erről tényleg lesz egy ilyen és erre van, mármint, hogy közös, közös akarat van úgy értem, akkor ebből egy nagyon jó dolog is kijöhet. És azt mindenféleképpen támogatni, támogatni fogom. Úgyhogy ennyit szerettem volna hozzászólni. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm. Döntéshozatal következik. Indítom a szavazást.
63/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a 2024. évben tervezett környezetvédelmi szemléletformáló és kerületszépítő 
akciókról(13 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a 2024. évre a következő környezetvédelmi szemléletformáló és kerületszépítő akciók megszervezését rendeli el:1.1. Kerülettakarítási akciók: hulladékgyűjtési akciók a lakosság bevonásával, „Faltól falig" takarítás,1.2. Használt sütőolaj gyűjtése,1.3. „Adj örökbe egy fát!”,1.4. Zöldhulladékgyűjtés támogatása,1.5. Kőbányai Komposztálási Program,1.6. Kőbányai Csapadékvíz-gyűjtési Program,1.7. Víz Világnapja,1.8. „Föld órája” akció, Kőbányai Kéktúra Mozgalom,1.9. Föld Napja - növényültetés, Zöld Szalag Mozgalom,1.10. „Önnek is szeretnénk adni virágot”,1.11. „Tiszta udvar, rendes ház", „Tiszta, rendezett Kőbányáért”, „Virágos Kőbányáért",1.12. „Virágos Lakóközösség" program,1.13. Madarak és fák napja,1.14. „Madárbarát kert" program,1.15. „Virágos Magyarország" és „Legszebb konyhakert" program,1.16. Környezetvédelmi Világnap,1.17. Műanyagmentes július,1.18. Zöld küllő mozgalom,1.19. „Bringázz a munkába!”,1.20. Kerékpárosbarát Település és Munkahely,1.21. Európai Mobilitási Hét - Autómentes Nap,1.22. Zöld Családi Nap,1.23. Állatok világnapja, valamint1.24. Ivartalanítási akció.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a részletes programokat dolgoztassa ki, és gondoskodjék a programok Kőbányai Önkormányzat honlapján történő meghirdetéséről, a pályázati felhívások közzétételéről, továbbá a programok lebonyolításáról.Határidő: 2024. december 31.Feladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetőjea KŐKERT Kft. ügyvezetője
Elnök: 13 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirend tárgyalását.
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A Képviselő-testület IS fővel határozatképes, miután Mustó Géza Zoltán és Papp Zoltán 
visszatér az ülésterembe.

16. napirendi pont:
A 2024 és 2029 közötti időszakra vonatkozó Kőbányai Helyi Esélyegyenlőségi 

Program
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Következőként tárgyaljuk a 2024 és 29 közötti időszakra vonatkozó Kőbányai Helyi Esélyegyenlőségi Programot. Ács Andreának adok szót.
Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót. Nagyon fontos napirendi ponthoz érkeztünk, ugye ez a 2024-es 29 közötti időszakra vonatkozó Helyi Esélyegyenlőségi Program. És a fontosságát az éppen a napokban - legalábbis számomra - nagy sajtóvisszhangot keltő pedofilbotrány adja, amelyről valamennyien hallottunk. Ugye ebben a programban valóban kiváló dolgok szerepelnek. Én elsősorban a program 4. fejezetét a gyermekek helyzete, esélyegyenlősége, gyermekszegénység című részből egy mondatot kiemelnék „A veszélyeztetettség megelőzésében kiemelkedő jelentősége van a veszélyeztetettséget észlelő jelzőrendszer működtetésének, a más alapellátások keretei között történő megelőző tevékenység koordinálásának, az együttműködés megszervezésének". Ugye ez azt mutatja, hogy Kőbányán, - ahogy az elhíresült bicskei esetben is - a jelzőrendszer működik, de nem ezzel van a probléma. De ugye, akire vagy akikre tartozott volna főleg a bicskei ügynél az esetnek a megítélése, azok valamely oknál fogva vagy nem vették komolyan, vagy felületesen foglalkoztak vele és hozzá kell tennem, akárcsak Magyarország lemondott köztársasági elnöke, pont. És én azt gondolom, hogy a jelenlegi jelzőrendszernek Kőbányán nincsen kontrollja. És én ezzel kapcsolatban kettő szövegszerű, a programban szövegszerű módosító javaslatot szeretnék előterjeszteni. Az első az az Esélyegyenlőségi Program 4. fejezete 2-es pontjának „f” alpontja a gyermekvédelmi rész a következő szöveggel javaslom, hogy egészüljön ki. „Átfogó felülvizsgálat és fejlesztési programot indítunk a gyermekvédelem kőbányai rendszerének felülvizsgálatára és fejlesztési lehetőségeinek megállapítására. Ennek részeként kitérünk egyrészt a jelzőrendszer és az azt követő nyomozások, eljárások elfogultságmentes és korrekt lefolytatásának, biztosításának megoldásmódjára. Másrészt egy megvalósíthatósági vizsgálatot követően, pozitív esetben egy új - a jelzőrendszertől független - a helyi önkormányzathoz kötődő, a gyermekvédelmi ügyek eredményességét követő, társadalmi kontrollszerveződés felállítására és működtetésére.” A másik, és ha le fog járni az időm, akkor még egyszer szeretnék majd szót kérni. A másik, amit én mindenféleképpen szeretnék a programmal kapcsolatban megemlíteni és felhívni a képviselőtársaim figyelmét, hogy ugye a Bárka, amely a Kőbányai Humánszolgáltató Központunk. Hogyha megnézik a webes felületét, ugye ez a www.bkhk.hu weboldal és ha itt például az észlelő- vagy a jelzőrendszer címlistát szeretnénk elérni, akkor jelenleg egy üres oldalt találunk tartalom nélkül. Ugye ez azért probléma, mert ha egy segítségkérő idetéved, akkor nem tud. tájékozódni. Én most befejezném, de még egyszer szót kérek. 
(Elnök jelzi, hogy folytathatja felszólalását.) Köszönöm szépen. Szóval, hogyha egy segítségkérő erre az oldalra téved, akkor nem tud tájékozódni és ne legyen kétségünk afelől, hogy vannak segítségkérők, rászorulók. Én csak emlékeztetném a Képviselő-testületet arra, hogy 2023. május 18-án a testületi ülésen, ülésünkön tárgyaltuk a 219-es számú előterjesztést a 2022. évi kerületi gyermekjóléti feladatokról szóló átfogó értékelésről. Ehhez jómagam is hozzászóltam, a végén még kérdéseket is megfogalmaztam, de nem kaptam választ a kérdéseimre. Megdöbbentő volt azt olvasni abban a tájékoztatóban, hogy 2022-ben, tehát Kőbányán a család- és gyermekjóléti szolgálatunkhoz 1149 jelzés érkezett. A veszélyeztetettség okai között felsorolásra került a családban a gyermek elhanyagolása, a fizikai és érzelmi bántalmazása, a fizikai, lelki, szexuális bántalmazás. És a legtöbb esetben ezek a problémák halmozottan vannak jelen. Ezért a fentiekre való tekintettel én még egy módosító javaslatot szeretnék előterjeszteni a program szövegét illetően, méghozzá az 49



esélyegy-, bocsánat a 3.4-es fejezet nyilvánosság részt a következő egy mondattal egészíteném ki. „Áttekintjük, újraszervezzük, felhasználóbarát módon megújítjuk és tartalmasán működtetjük a Bárka (Kőbányai Humánszolgáltató Központ) webes tájékoztató és kapcsolati felületét.” Köszönöm szépen.
Elnök: Jövő héten fog sor kerülni arra a konferenciára, amely minden esztendőben megrendezésre kerül és a gyermekvédelemmel kapcsolatos kérdéseket tekinti át a kerületben működő különböző szakmai szereplők, civil szervezetek bevonásával. És kicsit bizonytalan vagyok, hogy tehát igyekeztem követni, jól követni a javaslatokat és földolgozni minden mondatnak, szónak az értelmét. Nem mondom, hogy teljes egészében sikerült, hiszen különösen a 2. pont talán elég hosszú - és tessék -, tehát a másodiknak ismertetett, tehát nem vagyok biztos benne, hogy teljeskörűen sikerült földolgoznom. Ezért elnézést kérek ez az én képességeim hiánya. Nyilván, ha írásban megkaptuk volna, (Ács Andrea 
elhagyja az üléstermet, az elnök válaszát egy pár másodpercre megszakítja) akkor segített volna az értelmezésben. Nem szeretnék nagyon előre szaladni és megelőlegezni határozati javaslatokat, de lesz egy olyan napirendünk majd, amelyet Mustó Géza alpolgármester úr terjesztett elő, mely napirendnél a bizottsági ülésen elhangzott módosító javaslatok egyike a 3. pont, pont arra kéri fel a polgármestert, hogy mindazt a kérdéskört, amelyet Ács Andrea fölvetett tekintsük át és vizsgáljuk meg, hogy Kőbányán hogyan működik, mi a helyzet. Én lehet, hogy nem mennék ebben a pillanatban tovább, minthogy a majd soron következő napirendek - remélem elfogadjuk - egyikénél megfogalmazott határozati javaslat szerint vizsgáljuk meg az egész kérdést és akkor nyilván megvan a lehetőségünk, módunk arra, hogy akár a Helyi Esélyegyenlőségi Programot is módosítsuk és ezen pontokat foglaljuk bele. (Ács Andrea időközben visszatért a terembe.) Illetve én megfontolnám azt is, hogy mielőtt ezzel a kérdéssel akár úgy, hogy beleírjuk a programba foglalkozunk, mindezen felvetéseket megvitatjuk a jövő heti konferencián és azt követően újra visszatérünk a kérdése. Az egy viszonylag könnyen feldolgozható pont volt, hogy a Bárka honlapját korszerűsítsük. Egyetértek vele. (Mikrofonon kívüli közbevetésre: kettő volt.) Nem, ez a harmadik volt, hát kettő javaslat volt. Az első az összetett volt és annak volt két pontja mondjuk így, és ugye egy különálló javaslat volt a Bárka honlapja. Nemcsak a Bárka honlapját, egyéb intézményeink honlapját, információs felületeit is azt gondolom felül kell sok esetben vizsgálni. Meg is teszik ezt rendre. Egyébként intézmények, az óvodák honlapja is sorra korszerűsödnek. Abban nem vagyok biztos mindig, hogy jobb irányba. Az önkormányzat honlapjánál sokkal modernebb felületek is léteznek. Ezzel együtt én a miénkkel mindig - nem azért, mert azt ismerem - jól el tudok tájékozódni, mégha egy kicsit konzervatív szerkezetű is. De a BÁRKÁ-é biztos, hogy mindenképpen nemcsak azon okok miatt, amit Ács Andrea említett, felülvizsgálatra szorul. Nincs egyedül a Bárka. Sajnos ezzel másoknak is. Ács Andreának adok szót.
Ács Andrea: Először is elnézést kérek, hogy kipattantam, de édesanyám azért telefonált, mert nemsokára megszületik a dédunokája. Ezt így muszáj volt felvennem.
Elnök: Én is pont ilyen sms-eket vizsgálok. Csak még nem a dédunokánál tartok.
Ács Andrea: Úgyhogy ezért mentem ki. Féltizenkettőkor, tehát hogy most, most fog most fog éppen megszületni. Jó a másik. A jövő heti szakmai konferenciára, fórumra jómagam is kaptam meghívót. Egy kicsit csodálkoztam is rajta, hogy most kapok, merthogy soha nem kaptam. Vissza is jeleztem. Szándékomban áll elmenni, részt venni és nagyon fontosnak tartom. A pótfelvétellel felvett politikai állásfoglalást is olvastam, habár az eredeti szövege az teljesen megváltozott. Viszont, ami a Weeber alpolgármester úr javaslata az szerintem az egy nagyon jó javaslat ott a 3. pontként. De én, az én két módosító javaslatomat nem szeretném abba a politikai állásfoglalásba betenni. Én szeretném, hogyha az Esélyegyenlőségi Programba ez a két javaslat bekerüljön, bekerülne. Az, hogy az körmondat és nem biztos, hogy érthető. Szerintem értelmezhető. Én szeretném hogyha, hogyha mind a kettő bekerülne. Most tárgyalunk róla. Megírhattam volna konyhanyelven is nyilván. De egy 50



ilyen komoly programot, ami közel százhúsz oldal és nyilván a szakemberek, szakembereink, kollégáink dolgoztak rajta és a Bárkának a munkáját nagyon fontosnak tartom. Nem az ő munkájukról van szó. Tehát a jelzőrendszer működik, de valahogy, hogy helyben, hogy ez a jelzőrendszer még jobban működjön és legyen egy társadalmi kontroll. És én azt is el tudom képzelni, hogy előbb-utóbb kialakuljon Kőbányán egy olyan fórum, amelynek például lehetne majd az a neve, hogy gyermekvédelmi társadalmi egyeztető kontroll fórum. Röviden: GYERTEK, tehát ez helyi. Én azt gondolom, hogy ameddig olyan ügyek kerülnek terítékre, mint a bicskei pedofilbotrány, meg Kőbányán ugye - nem fogok neveket mondani nyilván, ami a sajtóba bekerült az egyik az oktatás területén, a másik a sport területén zárójelet bezártam, mert nem erre akartam kiélesíteni a problémát, de - én azt gondolom, hogy a jelzőrendszer, hogy működik, (hangjelzés hallható a felszólalási idő 
végét jelezve] hogy utána annak a visszacsatolása, hogy történik azon szerintem változtatnunk kell. Az első módosító javaslat az erről szól. Úgyhogy én szeretném, hogyha ez most ebbe a programba bekerülne. Köszönöm szépen.
Elnök: Mivel nem vagyunk időprésben. Bizonyos értelemben igen. Bár nem látok olyan pályázatot, ugye egy helyi esélyegyenlőségi program azontúl, hogy feladatot ad és foglalkozni kell vele, több dolog miatt lehet fontos. Például azért is mert bizonyos pályázatoknál feltétel és vizsgált kérdés, hogy milyen programmal rendelkezik az adott pályázó. Jelen pillanatban nincs ilyen a látókörömben. Jegyző urat kérdeztem, hogy van-e időprés? Bizonyos értelemben van. Tehát ezt felül kell vizsgálni, el kell fogadni, de mondjuk, ha egy hónapot várunk vele az sem nagy probléma. És ugye a jövő heti tanácskozás is felszínre hozhat még bizonyos kérdéseket. Illetve a megfogalmazott módosítás a programban azt gondolom annál azért komolyabb kérdéseket feszeget, illetve feladatokat ad később a rendszert szereplőinek, hogy úgy döntsünk róla, hogy nem is biztos, hogy mindannyian értettük. Még körülbelül ötször meg kéne hallgatnunk. Akkor talán vagy tudjuk az egésznek a rendszerébe illeszteni. Ezért most visszavonom az előterjesztést, és majd a jövő hónapban visszatérünk a kérdésre, és majd kérem, hogy akkor ezek a javaslatok úgy kerüljenek elénk, hogy ezt - mód van arra, hogy - kibeszéljük előtte az anyag szakmai előkészítőivel is. Radványi Gábor alpolgármester visszavonta, amit mondani akart. (Ács 
Andrea felszólalásra jelentkezik.} Ács Andrea, negyedik, akkor most szavazni fogunk arról, hogy negyedik hozzászólást. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen, 1 ellenszavazattal, 1 tartózkodással dönt Ács Andrea képviselő napirendhez történő negyedik felszólalásáról. [64/2024. (II. 22.)]

Elnök: Tizenkettőn úgy gondolják, hogy legyen negyedik hozzászólás és az egy nem és egy tartózkodás mellett.
Ács Andrea: Köszönöm szépen. Rendben van. Akkor örülök egyébként, hogy Polgármester úr is úgy látja, hogy ez egy nagyon fontos téma, meg alpolgármester urak is, hogy ne döntsünk, akkor egy ilyen tíz perc után. Én akkor arra fogok ígéretet tenni, hogy szépen kidolgozom és akkor egyeztessünk róla. És én azt tudom csak mondani képviselőtársaimnak, hogy jövő héten szerintem remélem, hogy többükkel fogok találkozni ezen a ezen a fórumon és akkor meg tudunk valósítani egy olyan esélyegyenlőségi programot, ami szerintem, amire ugyanúgy büszkék lehetünk, mert hogy én ezt nagyon, nagyon fontosnak tartom. És én ennél a napirendi pontnál gondoltam ezt, hogy itt beszéljük meg. Köszönöm szépen.
Elnök: Igen. A lehetőség persze az korábbi évek, hiszen minden évben megtartjuk ezt a tanácskozást mindegyikén adott volt, és lehetőség lett volna. Szomorúan látom, hogy az ilyen programokon azért a képviselői részvétel elég alacsony, mondhatni a semmivel egyenlő szokott lenni. Radványi Gábor alpolgármester úr.
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Radványi Gábor: Igen. Nem akartam nagyon hozzászólni, de mégis kikényszerítette Képviselőasszony belőlem, hogy hozzászóljak. Ez valóban fontos téma és többet érdemel annál, hogy egy ilyen szóbeli módosító javaslatot tegyünk. Képviselőasszony erre a napirendre nem készült fel tisztességesen, mert ha felkészült tisztességesen, akkor beviszi a Közjóléti Bizottságra. Közjóléti Bizottság megtárgyalja, kivesézi. Ott hoz egy határozatot és arról tudunk itt szavazni. Én most hallom, írásban ezt nem láttam, most hallom Öntől először, így nem is tudtam volna, én azon gondolkodtam, hogy ügyrendit nyomok és azonnal szavaztatást kérek, hogy ezt vegyük le. Polgármester úr ebben megelőzött. Nagyon helyesen. Úgyhogy tessék szíves lenni tisztességesen akkor fölkészülni, hogyha módosító javaslatot akar tenni és betartani az SZMSZ által előírt szabályokat. Köszönöm.
Elnök: Az elnöki mikroport kikapcsolt állapota miatt hang nem hallgató: Ács Andrea 
képviselő jelentkezik ötödik hozzászólásra, indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen, 5 ellenszavazattal dönt Ács Andrea képviselő napirendhez történő ötödik felszólalásáról. 
[65/2024. (11.22.)]

Az elnök megadja a szót Ács Andreának.

Ács Andrea: Köszönöm szépen. Radványi alpolgármester úrnak a megjegyzését, én ezt ilyen pozitív észrevételnek tekintem, remélem, hogy így van, hogy pozitívan mondta. Természetesen fel fogok készülni a következőre. Ez most jött velem szembe. Én úgy vagyok ezzel, hogy a volt már azért itt az elmúlt négy és fél évben olyan, hogy én reggel láttam meg egy előterjesztést, és nem tudtam rá felkészülni. Ne lepődjön meg rajta. Szerintem még lesz ilyen remélem, hogy még az elkövetkezendő öt évben is lesz ilyen. A másik pedig a pótfelvétel. El fogom mondani a véleményemet. A pótfelvétellel felvett előterjesztés olyan mértékben megváltozott, hogy egyébként én gondolkodtam, hogy abba szeretném beletenni, de aztán láttam, hogy mennyire megváltozott és úgy gondoltam, hogy ez nem egy politikai állásfoglalás és van az esélyegyenlőségi program. Ennek ott van a helye, tehát én most ebbe kritikát nagyon nem tennék. Köszönöm szépen.
Az előterjesztő döntéshozatal előtt visszavonja a 2024 és 2029 közötti időszakra vonatkozó 
Kőbányai Helyi Esélyegyenlőségi Programról szóló 99. számú előterjesztést.

Elnök: Szerencsére az az előterjesztés is túlmegy a politikai állásfoglaláson, pont a 3. pont adja meg a határozatban szereplő 3. pont mindezt. Nincs már napirenden az anyag, úgyhogy nincs mihez hozzászólni.
A Képviselő-testület 14 fővel határozatképes, miután dr. Mátrai Gábor Imre elhagyja az 
üléstermet, a szavazógépből nem jelentkezett ki.

17. napirendi pont:
A „Kőbánya számít Rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat 

elbírálása
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következőként a tizenhetes napirendet tárgyaljuk. A Kőbánya Számít Rád ösztöndíjnak az elbírálását. Szavazunk.
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66/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a „Kőbánya számít Rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat 
elbírálásáról(14 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a 2024 februárjától 2024 júniusáig terjedő időszakra 7 000 Ft/hó „Kőbánya számít Rád" szociális alapú tanulmányi ösztöndíjat állapít meg az 1. mellékletben meghatározott általános iskolai tanulóknak.2. A Képviselő-testület a 2024 februárjától 2024 júniusáig terjedő időszakra 12 000 Ft/hó „Kőbánya számít Rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíjat állapít meg a 2. mellékletben meghatározott középiskolai tanulóknak.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Jegyzői Főosztály vezetője

1. melléklet a 66/2024. (II. 22.) KÖKT határozathoz

Ösztöndíjban részesülő általános iskolai tanulók1. Andrási Attila Zoltán,2. Árgyus Tünde Lilién,3. Baka Kristóf,4. Balogh Sarlott,5. Bánóczi Áron,6. Bathó Dániel,7. Bathó Nóra,8. Berényi Viktória Lili,9. Bodnár Hanna,10. Bogiári Ádám János,11. Boros Gergő,12. Broda Petra,13. Buzsáki András,14. Czikkely Virág,15. Cseh Fanni,16. Csercsa László,17. Csurgó Álmos Torda,18. Dávid Patrik,19. Dudás Viktória,20. Földesi Liliána Adrienn,21. Gábor Bettina Katalin,22. Gérési Flóra,23. György Roland,24. Helmeczi Bianka Jázmin,25. Kálló Gergő,26. Kaszás Regő,27. Korbán Ada Hanga,28. Lakatos Kevin,29. Miller Szabolcs,30. Molnár Dóra Mária,31. Nica Elizabet,32. Nick Laura,33. Nick Nóra,34. Orgován Lia, 53



35. Papp Levente,36. Pinti Kendra Edina,37. Puporka Tamara,38. Radnics Dominik,39. Salamon Kíra,40. Szabó Anna,41. Szigeti Emília Pamina,42. Szilinyi Boróka,43. Tengely Ábel,44. Tóth Noel Patrik,45. Treszler Cintia,46. Treszler Nikolett,47. Udvardi Blanka,48. Vass Noel Bence és49. Weich Tibor Csaba.
2. melléklet a 66/2024. (II. 22.) KÖKT határozathoz

Ösztöndíjban részesülő középiskolai tanulók1. Avar Dzsenifer,2. Bánóczi Eszter,3. Bánóczi Levente,4. Bánsági Míra Zselyke,5. Barta Emma,6. Barta Zsófi,7. Berényi Laura Piroska,8. Borovics-Kocsis Bence,9. Buzsáki Boglárka,10. Csető Csilla,11. Csurgó Koppány Keve,12. Dragos-Budai Vivien,13. Erdei-Telekesi Zita,14. Gábor Regina Zsanett,15. Helmeczi Zsombor Bence,16. Járomi Amarella Regina,17. Korbán Lara Hanna,18. Kovács Dorka,19. Kovács EditGréta,20. Le Quynh Anh,21. Lesku Evelin,22. Lestál Anna Sára,23. Mándoki Liliána Mária,24. Maráz Bianka,25. Mertük Nóra,26. Papp Zsófia,27. Pauer Andrea,28. Pauer Dorina,29. Pauer Martin,30. Petrányi Ádám,31. Somogyi Lili,32. Szabó Erzsébet, 54



33. Szalma Zoé Zsaklin,34. Tengely Máté Gergely,35. Tömösváry Andrea Mária,36. Török Tamás,37. Tymcsák Levente,38. Vass Gitta Sára,39. Weich Klára Lilla,40. Wiener Fanni,41. Yousef Nármin Leyla és42. Zele Anna Boróka.
Elnök: Csodálkoztam is, hogy Mátrai képviselő úr nem nyomott gombot, de nincs bent. 14 igen egyhangú szavazattal döntöttünk.

18. napirendi pont:
Az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2024. évi támogatásáról 

szóló pályázati felhívása
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2024. évi támogatásáról szóló pályázat kiírásáról fogunk vitát nyitni, illetve döntést hozni, amennyiben nincs vita. Vita nincs, ezért döntünk.
67/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2024. évi támogatásáról 
szóló pályázati felhívásról(14 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2024. évi támogatásáról szóló pályázati felhívást az 1. melléklet szerinti tartalommal elfogadja.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet hatálybalépését követően gondoskodjék a pályázat kiírásáról, valamint az érintett általános iskolák és óvodák pályázatról történő tájékoztatásáról.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője

1. melléklet a 67/2024. (II. 22.) KÖKT határozathoz

PÁLYÁZATI FELHÍVÁSBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) pályázatot ír ki az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint az erdei iskolai programok 2024. évi támogatására.
1. A pályázat célja:Az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák szervezésének elősegítése, a működési költségekhez nyújtott támogatás által a részvételi költségek csökkentése, és így a programokon a gyermekek minél szélesebb körű részvételi lehetőségének a biztosítása, továbbá a szervező pedagógusok munkadíjának finanszírozása.
2. A pályázatra rendelkezésre álló keret: 6 000 000 Ft
3. A támogatás megállapításának szabályai:
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a) a támogatási összeg a résztvevők száma és az eltöltött napok arányában kerül felosztásra,
bj a vándortáborban résztvevő gyerekek figyelembevétele 1,2-es szorzóval, a helyi táborokban résztvevő gyerekek figyelembevétele 0,5-es szorzóval történik
4. A pályázat benyújtásának feltételei:

4.1. A pályázaton a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat] által fenntartott óvodák, valamint a Kelet-Pesti Tankerületi Központ fenntartásában működő kőbányai székhelyű általános iskolák vehetnek részt.
4.2. A pályázatot kizárólag a pályázati adatlap nyomtatványon lehet benyújtani, amelyen az alábbi adatokat kell kitölteni:
a) a pályázó intézmény adatai, e-mail címe,
bj a támogatni kért óvodai, iskolai tábor, illetve erdei iskola (a továbbiakban együtt: program] leírása legfeljebb egy oldal terjedelemben, valamint költségvetés készítése, a bevételek és kiadások tervezése a kért támogatás és az egyéb források összegének megjelölésével,
ej a programban résztvevő gyermekek, pedagógusok, egyéb személyek létszáma, 
dj nyilatkozat a személyes adatok pályázattal összefüggésben történő kezeléséről.
4.3. Egy pályázati adatlapon egy programhoz lehet támogatást kérni. Az intézmény több programhoz is kérhet támogatást. A támogatni kért tábor időtartamának legalább három naptári nap hosszúságúnak, az erdei iskola esetén legalább öt naptári napnak (négy éjszaka, öt nap] kell lennie.
5. A támogatási időszak 2024. április 1-jétől 2024. október 13-áig tart.
6. Nem lehet pályázni:Az Önkormányzat által támogatott balatonlellei tábor igénybevételére 2024. június 22-étől 2024. augusztus 31-éig.
7. A pályázható költségek:
aj utazási költség (közösségi közlekedési eszköz menetdíja, különjárati busz díja),
bj szállásköltség,
ej étkezési költség,
dj programok, belépőjegyek díja,
ej programhoz kapcsolódó anyag-, és eszközvásárlás,
fj a táborban közreműködő pedagógusok bére és annak járulékai legfeljebb a támogatási összeg 67%-áig.
8. A pályázat benyújtásának helye, módja és határideje:Az aláírt, intézményi pecséttel ellátott pályázatokat 2024. március 27-én (szerda) 13.00 óráig lehet benyújtani:
aj elektronikus úton a KaliEszter@kobanya.hu e-mail címre, vagy
bj egy példányban papíralapon személyesen a Kőbányai Polgármesteri Hivatal (a továbbiakban: Hivatal) Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztályánál (Budapest X. kerület, Szent László tér 29.).A pályázattal kapcsolatban bővebb felvilágosítás kérhető a 06 1 4338 145-ös telefonszámon vagy a KaliEszter@kobanya.hu e-mail címen Káli Eszter civilkapcsolati referenstől. Az adatlap másolás útján sokszorosítható.
9. A pályázat elbírálásának menete:A Hivatal szükség esetén egy alkalommal elektronikus úton hiánypótlási felhívást ad ki határidő megjelölésével. A hiánypótlási határidő meghosszabbítására nincs lehetőség. A pályázati feltételeknek nem megfelelő pályázat érvénytelen.A pályázatokat a Képviselő-testület várhatóan a 2024. áprilisi ülésén bírálja el. A nyertes pályázatokra az Önkormányzat az iskolák vonatkozásában a Kelet-Pesti Tankerületi 56



Központtal köt támogatási szerződést. A nyertes óvodák 2024. évi költségvetését az Önkormányzat a támogatás összegével megemeli.
10. Az elszámolás módja, határideje:A támogatással 2024. október 31-éig kell elszámolni. A kedvezményezett a támogatás lebonyolításában a Hivatal képviselőjével együttműködik, az ellenőrzési munkát a megfelelő dokumentumok, számlák (a jogszabályok által meghatározott formai követelményeknek megfelelően feltüntetett adatokkal), a megvalósítást igazoló okmányok, bizonylatok, megbízási szerződések, illetve túlóra-elrendelések rendelkezésre bocsátásával elősegíti. A fel nem használt vagy nem szabályosan felhasznált támogatási összeget kamattal együtt kell visszafizetni. A támogatott intézmény a honlapján vagy az intézményi faliújságon köteles közzétenni a támogatott programra vonatkozó önkormányzati támogatás mértékét.Budapest, 2024. február „ " D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: 14 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom napirendet.

19. napirendi pont:
Az 1107 Budapest, Szárnyas utca 3. szám alatti háziorvosi rendelőben működő, 

010092784-es számú háziorvosi praxis feladatainak ellátása
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: És Szárnyas utcai rendelőben működő praxisuk ügyében fogunk napirendet tárgyalni. Nincs hozzászólás. Döntéshozatal következik.
68/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
az 1107 Budapest, Szárnyas utca 3. szám alatti háziorvosi rendelőben működő, 
010092784-es számú háziorvosi praxis feladatainak ellátásáról(14 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Életidő Kft.-nek a 010092784-es számú, dr. Lutor Ilona személyes közreműködésével területi ellátási kötelezettséggel működő háziorvosi praxis lakosságának ellátására kötött feladatellátási szerződése felmondását tudomásul véve a 010092784-es számú, területi ellátási kötelezettséggel működő háziorvosi praxis feladatainak ellátásával 2024. augusztus 1-jével a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központot bízza meg.2. A Képviselő-testület 2024. augusztus 1-jével a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ 2024. évi költségvetését a működési célú támogatások államháztartáson belülről bevételek előirányzatának 11769 801 Ft összegű növelésével, továbbá a személyi juttatások előirányzatának 1 886 992 Ft összegű, a munkaadói járulékok előirányzatának 245 309 Ft összegű, a dologi kiadások előirányzatának 8 637 500 Ft összegű és a beruházások előirányzatának 1 000 000 Ft összegű növelésével módosítja.3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az előirányzat-módosítás végrehajtására, valamint az Önkormányzat költségvetéséről szóló rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ vezetője
Elnök: 14 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirendet.
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20. napirendi pont:
A Fővárosi Szolidaritási Alap 2023 című pályázaton történő részvétel és a saját 

forrás biztosítása
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: Húszasként a Fővárosi Szolidaritási Alap 2023 című pályázaton történő részvételről tárgyalunk. Meghozhatjuk a döntésünket.
69/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Fővárosi Szolidaritási Alap 2023 című pályázaton történő részvétel és a saját forrás 
biztosításáról(14 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja, hogy az Utcáról Lakásba! Egyesület pályázatot nyújtson be a Fővárosi Szolidaritási Alap 2023 című kiírás keretein belül a „Lakhatási válsághelyzetek kezelése” pályázati cél megvalósítása céljából Budapest Főváros II. kerületi Önkormányzat és Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat együttműködésével.2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti pályázathoz szükséges intézkedések és nyilatkozatok megtételére, továbbá az 1. melléklet szerinti megállapodás aláírására.3. A Képviselő-testület a Fővárosi Szolidaritási Alap 2023 című pályázat pozitív elbírálása esetén a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet 12. mellékletében az előre nem tervezett feladatok tartaléka terhére az 1103 Budapest, Petrőczy utca 21. fsz. 7., az 1105 Budapest, Bolgár utca 10. fsz. 8., az 1108 Budapest, Sírkert út 27. fsz. 5. és az 1102 Budapest, Bánya utca 7. fsz. 7. szám alatti lakások felújítása pályázati cél megvalósítására bruttó 8 618 160 Ft önrészt biztosít.4. A Képviselő-testület a pályázat pozitív elbírálása esetén felkéri a polgármestert, hogy a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2024. évi éves közszolgáltatási szerződésének módosítására az előirányzott kompenzáció mértékének 8 618 160 Ft-tal történő emelésével tegyen javaslatot, valamint gondoskodjék az előirányzat átcsoportosításáról.Határidő: 2024. február 29.a 4. pont tekintetében 2024. május 31.Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója

1. melléklet a 69/2024. (II. 22.) KÖKT határozathoz

EGYÜTTMŰKÖDÉSI MEGÁLLAPODÁS

1. PREAMBULUMA Fővárosi Szociális Közalapítvány, mint támogató (a továbbiakban: Támogató) a Fővárosi Szolidaritási Alap támogatási kerete terhére pályázatot írt ki FSZA 2023 azonosító számon.A civil szervezet pályázó és a pályázati projekt megvalósításában érintett fővárosi kerületi önkormányzat az együttműködésük feltételeit a jelen megállapodásban rögzítik.
2. SZERZŐDŐ FELEK2.1. A pályázó szervezet(ek)

Szervezet neve: Utcáról Lakásba! EgyesületPostacím: 1076 Budapest, Thököly út 21.Székhely: 1076 Budapest, Thököly út 21.
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(a továbbiakban: Pályázó)

Azonosító szám (törzsszám /nyilvántartási szám): 01-02-0015604
Adószám: 18625880-1-42Aláírásra jogosult képviselője: Bende AnnaSzámlavezető pénzintézetneve: Magnet Bank Zrt.
Számlaszám: 16200151-18523939

2.2. A pályázó civil szervezettel együttműködő önkormányzat
Önkormányzat megnevezése: Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatPostacím: 1102 Budapest, Szent László tér 29.Székhely: 1102 Budapest, Szent László tér 29.Törzsszám: 735737Adószám: 15735739-2-42Aláírásra jogosult képviselője: D. Kovács Róbert Antal polgármesterSzámlavezető pénzintézetneve: OTP Bank Nyrt.
Számlaszám: 11784009-15510000(a továbbiakban: Önkormányzat)
2.3. A Felek nyilatkozatai2.3.1. A Pályázó kijelenti, hogy az FSZA 2023 azonosító számú pályázati felhívás rendelkezéseit és annak mellékleteit megismerte, az azokban foglalt feltételeknek maradéktalanul megfelel.2.3.2. Az Önkormányzat kijelenti, hogy az FSZA 2023 azonosító számú pályázati felhívás rendelkezéseit és annak mellékleteit megismerte.

3. A Felek megállapodásai3.1. A Pályázó a jelen Megállapodás aláírásával kötelezettséget vállal arra, hogy az FSZA 2023 pályázati felhívás szerinti Lakhatási válsághelyzetek kezelése pályázati célra az 
Újabb ügyfeleknek is biztos lakhatást Pesten és Budán című projekt (a továbbiakban: Projekt) megvalósítására pályázatot nyújt be.3.2. Az Önkormányzat a projekt megvalósításával egyetért, és annak megvalósítása érdekében - feltéve, hogy a Projekt a pályázaton támogatást nyer el - az alábbiakat vállalja:
a) az 1103 Budapest, Petrőczy utca 21. fsz. 7., az 1105 Budapest, Bolgár utca 10. fsz. 8., az 1108 Budapest, Sírkert út 27. fsz. 5. és az 1102 Budapest, Bánya utca 7. fsz. 7. alatti önkormányzati lakások (a továbbiakban: Lakások) felújításához kapcsolódó, a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. által biztosított szolgáltatásokra - a felújításhoz szükséges műszaki felmérés és költségvetés készítése, a felújítás során műszaki ellenőrzés, a sitt elszállításához konténer biztosítása, szükség szerint vízóra-felszerelés, kéménybélelés stb. - 8 618 160 Ft összeget biztosít,
bj a Lakások felújítása után a bérlő személyére az Utcáról Lakásba! Egyesület jogosult javaslattételre. 59



3.3. Az Önkormányzat vállalja, hogy a Projekt megvalósítása során a Pályázó jelen Megállapodásban, a pályázati felhívásban és a támogatói okiratban meghatározott kötelezettségeinek teljesítését elősegíti.3.4. A Pályázó vállalja, hogy haladéktalanul tájékoztatja az Önkormányzatot, amennyiben a Projekt keretében általa vállalt tevékenység megvalósítása akadályba ütközik, meghiúsul, vagy késedelmet szenved, illetve bármely olyan körülményről, amely a Projekt megvalósítását befolyásolja.
4. KAPCSOLATTARTÁS4.1. A Felek a jelen Megállapodásban foglaltak teljesítésének időtartamára kapcsolattartókat jelölnek ki.A Pályázó részérőlKapcsolattartó neve, beosztása: Bende Anna társelnökTelefonszám: +36302741629Email: bende.anna@utcarollakasba.huAz Önkormányzat részérőlKapcsolattartó neve, beosztása: Ehrenberger Krisztina főosztályvezető Telefonszám: 06 1 4338 331Email: EhrenbergerKrisztina@kobanya.hu4.2. A Felek rögzítik, hogy egymás kijelölt kapcsolattartóinak személyes adatait a jelen Megállapodás teljesítéséhez fűződő jogos érdek alapján kezelik, és ennek tényéről a kijelölt kapcsolattartókat előzetesen tájékoztatták.

5. A MEGÁLLAPODÁS MEGSZŰNÉSE ÉS MÓDOSÍTÁSA5.1. A Felek a jelen Megállapodást a Projekt megvalósítására és fenntartására meghatározott időtartamra hozzák létre.5.2. A jelen megállapodás megszűnik, ha a Projekt támogatást nem nyer el.5.3. A jelen Megállapodás kizárólag írásban, a felek közös megegyezésével módosítható.5.4. A Felek a Megállapodás rendes felmondásának jogát kizárják.5.5. A Felek adataiban bekövetkezett változások, így különösen székhely, bankszámlaszám stb., nem igénylik a jelen Megállapodás módosítását. A felek az adatok változásáról értesítik egymást.
6. ZÁRÓ RENDELKEZÉSEK6.1. A jelen Megállapodás a mindkét fél által történő aláírásának napján lép hatályba.6.2. A jelen Megállapodás nyertes pályázat esetén a vállalt fenntartási időszak végéig jön létre. Amennyiben a pályázat támogatást nem nyer el, a jelen Megállapodás a pályázatot elutasító döntés közzétételét követő napon megszűnik.6.3. A Felek képviseletében aláíró személyek kijelentik és igazolják, hogy jogosultak a Tag képviseletére, továbbá ennek alapján a jelen Megállapodás megkötésére és aláírására. Aláíró képviselők kijelentik továbbá, hogy a testületi szerveik részéről a jelen Megállapodás megkötéséhez szükséges felhatalmazásokkal rendelkeznek, tulajdonosaik a támogatási jogügyletet jóváhagyták és harmadik személyeknek semminemű olyan jogosultsága nincs, mely megakadályozná vagy bármiben korlátozná a jelen Megállapodás megkötését, és az abban foglalt kötelezettségek maradéktalan teljesítését.6.4. A Tagok a jelen Megállapodást átolvasták, és közös értelmezés után mint akaratukkal és elhangzott nyilatkozataikkal mindenben egyezőt aláírták.Budapest, időbélyegző szerint 60



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat képviseletében D. Kovács Róbert Antal polgármester
Utcáról Lakásba! Egyesület képviseletében Bende Anna társelnök

Pénzügyi ellenjegyzés:Novák Andrea osztályvezető
Szakmai és jogi ellenjegyzés:Ehrenberger Krisztina Dr. Egervári Évafőosztályvezető jogtanácsos

Elnök: 14 igen egyhangú szavazattal meg is tettük mindezt. Lezárom a napirendet.
21. napirendi pont:

A polgármester 2024, évi szabadságának ütemezése 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Megnyitom a huszonegyest. A polgármester 2024. évi szabadságának ütemezése. Egyben beszámolok arról, hogy januárban voltam szabadságon. Indítom a szavazást.
70/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a polgármester 2024. évi szabadságának ütemezéséről(14 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete mint a munkáltatói jogkör gyakorlója a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 225/C. § (2) bekezdése alapján D. Kovács Róbert Antal polgármester 2024. évre megállapított 53 munkanap szabadságának ütemezését az alábbiak szerint hagyja jóvá: 
a) 2024. januárban 5 nap, 
b) 2024. februárban 7 nap, 
c) 2024. márciusban 12 nap, 
d) 2024. áprilisban 3 nap, 
e) 2024. májusban 2 nap, 
f) 2024. júniusban 3 nap, 
g) 2024. júliusban 10 nap, 
h) 2024. augusztusban 10 nap, 
i) 2024. szeptemberben 1 nap.Határidő: folyamatosFeladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetője
Elnök: 14 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Köszönöm szépen. Nekem lehetett itt szavaznom? (Mikrofonon kívüli jelzésre) Hát végül is én írtam le, hogy mikor szeretnék szabadságra menni, tehát nincs összeférhetetlenség ebben. Igen. És meddig írtam be a szabadságomat, már nem is emlékszem, októberig? Na, mindegy a napirendnek vége.
A Képviselő-testület 15 fővel határozatképes, miután dr. Mátrai Gábor Imre visszatér az 
ülésterembe. 61



22. napirendi pont:
Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024.1-III. havi 

várható likviditási helyzetéről
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Huszonkettesként egy tájékoztató került a testület elé. A likviditási helyzetünket mutatja be. Bizakodom, hogy ilyen likviditási számokat tudunk a jövőben is vizsgálni. Nincs hozzászólás.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros 
X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. l-lll. havi várható likviditási helyzetéről szóló 
tájékoztatót (75. számú előterjesztés) megtárgyalta.

23. napirendi pont:
Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő 

képviselő-testületi határozatokról
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Áttérek a huszonhármas napirendre. Szintén egy tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról. Ezt a napirendet is lezárom.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról szóló 
tájékoztatót (105. számú előterjesztés) megtárgyalta.

24. napirendi pont:
A pedofíliával és a gyermekek sérelmére elkövetett szexuális bűncselekményekkel 

összefüggésben erkölcsi és politikai állásfoglalás elfogadása 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: Következik a pótfelvétellel napirendre vett huszonnégyes állásfoglalás. Ki kell lapoznom, hogy a pontos címet megtaláljam, de mindenki tudja miről van szó. (Az anyagai között keresi az előterjesztést.] Pedofíliával és a gyermekek sérelmére elkövetett szexuális bűncselekményekkel összefüggésben erkölcsi és politikai állásfoglalás elfogadása. Mustó Zolta, Mustó Géza Zoltán - bocsánat - összevontam alpolgármester úr két keresztnevét, mint előterjesztő.
A Közjóléti Bizottság módosító javaslata (Weeber Tibor szóbeli módosító javaslatára]: Az előterjesztés 1. mellékletében foglalt határozattervezet 1-3. pontja helyébe a következő rendelkezések lépnek:„1 . A pedofília, a gyermekek ellen elkövetett erőszakos és szexuális bűncselekmények a legsúlyosabb bűnök közé tartoznak, ezért a pedofiloknak és a pedofilok bűntársainak nem adható kegyelem, nem lehetséges felmentés, büntetésük nem csökkenthető.2. Azok a politikusok, közéleti szereplők, akik a pedofiloknak vagy bűntársaiknak bármilyen módon támogatást, védelmet, bátorítást vagy nyilvánosságot adnak, ne vállalhassanak politikai tisztséget, ne tölthessenek be közigazgatási-közszolgálati állást.3. Ezért a Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a kerület intézményeiben dolgozók felkészítésével hívja fel a figyelmet ezekre a jelenségekre. Egyben javasolja a jelzőrendszer működésének fejlesztését, és a nyomozóhatósággal és igazságügyi szakpszichológusokkal együttműködve olyan protokoll kidolgozását kezdeményezze, ami lehetőséget biztosít alapos gyanú esetén a szakszerű és eljárásihiba-mentes nyomozás lefolytatására.”
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Indokolás: A módosítás a kerületben élő gyermekek egészséges fejlődésének és védelmének szem előtt tartásával, annak érdekében előremutató intézkedések megtétele irányul.
(106/1. számú módosító javaslat)

Az előterjesztő támogatja a 106/1. számú módosító javaslatot.

Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen. A bizottság előtt azt gondolom, hogy hosszasan és jó mélyen megvitattuk ezt az előterjesztést. Mindenképpen van olyan téma, aminek a fontossága és az, hogy abban a témában lépés, előrelépés történjen és egy új korszakot nyisson, az maga után kell, hogy vonja, hogy azt a politikai plusz élt, ami adott esetben ezt a témát országosan is jelen pillanatban körbeveszi, azt meg tudjuk úgy fogalmazni, hogy a fő szellemisége az előterjesztésnek az támogatásra találjon. Azzal a módosítással, amit elfogadtam, azzal bízom benne, hogy mint ahogy a Bizottság is egyöntetűen támogatta, úgy a testület is egyöntetűen fogja támogatni. Köszönöm szépen.
Elnök: Somlyódy Csaba alpolgármester úr.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Örülök, hogy egy ilyen állásfoglalás a testület elé került. Nézve a híreket sorra, másra különböző szervezetek, különböző testületek tesznek tanúbizonyságot, ha úgy tetszik, akár írásban mindenképpen az adott témára. A téma fontos. A közéletben nagy vihart kavart, tehát nyilván, aki ezzel foglalkozik, annak meg kell nyilvánulnia ebbe. Láttuk, hogy ebben a hallgatás, az egyébként nagyon rossz dolog. Én azt gondolom, hogy így a Testületnek is Kőbánya egészét képviselve kell megnyilvánulni és elmondani erről a véleményét. Úgyhogy én bátran javaslom képviselőtársaimnak, hogy fogadjuk el ezeket a pontokat mi is mindenképpen és tegyünk hitet amellett, hogy vannak dolgok, amit nem lehet elnézni.
Elnök: Weeber Tibor alpolgármester úr.
Weeber Tibor József: Köszönöm szépen. Amikor elolvastam az előterjesztést, akkor gondoltam, hogy próbáljunk olyan irányba elmozdulni, valóban a kőbányai gyermekek érdekében tudunk lépéseket tenni. Őszintén erről az egész dologról az a véleményem, ami kipattant, hogy a gyermekvédelem sokkal fontosabb ügy annál, minthogy ilyen politikai csatározások helyszíne legyen. Éppen ezért nem lehetett szó nélkül hagyni és volt ilyen súlyos következménye az egész ügynek. De amire nekünk figyelni kell a jövőben, hogy nem gondolom, hogy politikusoknak kéne a gyermekvédelem vagy elsősorban politikusoknak kéne a gyerekvédelem szakmai kérdéseiben dönteni. A politikusnak az a feladata, hogy biztosítsa az anyagi hátteret, a megfelelő jogszabályokat, amik védik a nevelőket is, védik a gyermekeket is. Biztosítja azokat a feltételeket, pszichológusokat, pszichiátereket és akár a világon összeszedett, legfontosabb és legújabb kutatási eredményeket is, hogy hozzáférhessenek ezek, akik ilyen helyzetben élnek. És ezért tartom nagyon fontosnak, mert pont ez a pedofília és egyébként néhány speciális szexuális bűncselekmény, amiknek nem biztos, hogy jót tesz a nyilvánosság. Nem abból a szempontból értem ezt, hogyhogy ezekről nem szabad beszélni. De pontosan egy ilyen ügy kapcsán veszélyesen megszűnik az a vitalehetőség és az a beszélgetés az egymással való szót értés és annak a szakmának a tisztelete és alázata, ami egyébként ezekkel a nagyon súlyos, de nagyon mélyen az emberek lelkében élő gonosznak a következményeiből kerülnek elő. Tehát mindig szomorú vagyok, mert sajnos sokkal. Ez most egy ügy, ami kipattant, de ne higgyük azt, hogy ezek nem naponta előforduló borzalmak. És amikor beszélünk erről, akkor nem az a feladat, hogy mi is érzelmi alapon, főleg a politikusoknak nem az a feladata, hogy hisztériát keltsünk, és az a feladatunk, hogy megtegyünk minden lehetőséget, megadjuk azokat az eszközöket azoknak a kezébe, akik tenni tudnak. És ez a szakma, és ez nagyon fontos. Tudniillik nagyon veszélyesnek tartom azt a dolgot, hogy elmegy táboroztatni tizenkét gyereket egy pedagógus. A gyerekek együtt fürdenek például este. Meg kéne nézni kisebb gyerekeknél meg kell nézni, hogy kullancs van-e benne. Hát nem biztos, hogy ezután a balhé után ma azt 63



mondja egy izé, hogy ő ezt vállalja azt fogja mondani, hogy nézzétek meg egymást, hogy azt sem mondhatja, azt mondhatja. Tehát nem az a cél, hogy hogy megbénítsuk egyébként azokat az embereket, akik ilyen területen találkozhatnak veszélyekkel. Az a cél, hogy segítsünk ezekbe és ki tudjuk szűrni egyébként. Én nevelőszülő vagyok. Én emlékszem rá, hogy én csak az ötvenórás képzést végeztem, a feleségem ma már többszáz órás. Én nekem egy többórás pszichológiai tesztet kellett kitöltenem, amire hát emlékeim vannak. Nyilván ilyesmik is lehettek benne. Nyilván nem értek hozzá, mert mindig szakember, de több órán keresztül beszélgettem pszichológussal. És, és engem meglep, hogyha úgy dolgozhatnak egyébként a gyermekvédelemben emberek, hogy nem estek át ilyenfajta teszteken vagy nem, vagy akár időről-időre, hiszen nyilván korszerűsödik ez a, nem kell ilyenen részt venni. Tehát nagyon sok a feladatunk. Csak hangsúlyozom a feladatra kell koncentrálni, nem pedig arra, hogy megbénítsuk azokat, akik ezen a helyen vannak, ezeken a helyeken dolgoznak, hiszen ezek nagyon kevés pénzért vannak. És mi van, hogyha föláll a gyerekvédelemből többszáz ember és egyszercsak nem lesz senki. Ki az, aki minimálbérért kockáztatja egyébként egy ilyen zűrzavaros helyzetben a lehetőséget. Tehát erre, erre próbálom csak felhívni és ezért próbálok pozitív irányba kimenni. És a kerületben meg úgyis nekünk egyébként az a dolgunk, hogy a kerület gyermekeit próbáljuk megvédeni. Sok esetben persze a szüleitől és egyéb más esetekben is minden ponton, ahol ezt tehetjük.
Elnök: Huszti-Vouszka András Norbert.
Huszti-Vouszka András Norbert: Köszönöm szépen. Próbáltam távol tartani magam itt a politizálástól már a költségvetés tárgyalásánál is. Most is csak halványan szeretném említeni, hogy itt igazából azért buktak bele az illetők, mert itt a Fidesz volt az, aki felemelte a gyerekeket politikai kampánnyá konkrétan. Csak ebben szerettem volna kijavítani Alpolgármester urat és a politikát innentől kezdve abba is hagynám. Csak az én véleményem szerint azért buktak bele, mert előtte a kormánypárt ennyire hangsúlyozta a gyermekvédelmet. Onnantól kezdve történt, ami történt, és nem itt fogjuk megváltani a világot, csak egy kis kiigazítást szerettem volna. Köszönöm.
Elnök: Kovács Róbert következik.
Kovács Róbert: Köszönöm szépen. Szeretném felhívni a figyelmet, hogy sem a konkrét ügy, amelyek a kapcsán most ez fölvetődik, sem a konkrét szöveg az nem a gyermekvédelmi dolgozóknak a felelősségéről szól. A politikusok felelősségéről szól. Ne toljuk már rá a gyermekvédelmi dolgozókra ezt az egész történetet. Azt nagyon szépen kérem, jó. Köszönöm.
Elnök: Szavazni fogunk.
71/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a pedofíliával és a gyermekek sérelmére elkövetett szexuális bűncselekményekkel 
összefüggésben erkölcsi és politikai állásfoglalásról(15 igen, egyhangú szavazattal)1. A pedofília, a gyermekek ellen elkövetett erőszakos és szexuális bűncselekmények a legsúlyosabb bűnök közé tartoznak, ezért a pedofiloknak és a pedofilok bűntársainak nem adható kegyelem, nem lehetséges felmentés, büntetésük nem csökkenthető.2. Azok a politikusok, közéleti szereplők, akik a pedofiloknak vagy bűntársaiknak bármilyen módon támogatást, védelmet, bátorítást vagy nyilvánosságot adnak, ne vállalhassanak politikai tisztséget, ne tölthessenek be közigazgatási-közszolgálati állást.3. Ezért a Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a kerület intézményeiben dolgozók felkészítésével hívja fel a figyelmet ezekre a jelenségekre. Egyben javasolja a jelzőrendszer működésének fejlesztését, és a nyomozóhatósággal és igazságügyi szakpszichológusokkal együttműködve olyan protokoll kidolgozását kezdeményezze, ami
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lehetőséget biztosít alapos gyanú esetén a szakszerű és eljárásihiba-mentes nyomozás lefolytatására.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: az aljegyző
Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirendet.
A következő napirendi pontok a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján zárt ülésen tárgyalhatóak, de ilyen 
irányú javalat nem érkezett, a tanácskozás nyilvános keretek között folytatódik.

Elnök: A következő napirendeket zárt ülés keretében is tárgyalhatnánk, ámde ilyen irányú javaslat nem érkezett, ezért folytatjuk a nyilvános ülés keretében. Következőként a Halom utca 33. szám alatti új távhővezeték tulajdonjogának ingyenes átadását nem tárgyaljuk meg, mert nem nyújtotta be a tervezetet az előterjesztő, az az én. Csak nem figyeltem most, bár elég vastagon át van húzva a kottámban.
25. napirendi pont:

A Budapest X. kerület, Gyógyszergyári út mentén elhelyezkedő, 39210/214 hrsz.-ú 
ingatlan hasznosítására vonatkozó pályázat kiírása

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Viszont a huszonötödiket megtárgyaljuk, ami a Gyógyszergyári út mentén elhelyezkedő telkünk, a Szidi ingatlanok, lánykori nevén Szidi ingatlanok közé ékelődő telkünk hasznosítására vonatkozó pályázat kiírását jelenti. Különös eljárásirend szerint kerül elénk. Az utolsó pillanatig is folyt az egyeztetés, sőt, hozzáteszem, hogy miközben itt ültünk, még akkor is a Projektigazgató írt nekem egy emailt, amit lehet azóta Jegyző úr megválaszolt. Megvárja a döntést, hogy ők milyen árat tartanának elfogadhatónak. Ugye alpolgármester urak mikor tárgyaltak projektigazgató úrral - úgy gondolom vele tárgyaltatok - igen, akkor egy magasabb összeget javasoltak. Igazgató úr visszavonult tanácskozni az övéivel. Ő javasolta annak a felét utána. Akkor megbeszéltük, hogy na jó, nem a fele, hanem legyen annál magasabb, a kétharmad. Akkor ő megint gondolkodási időt kért és a gondolkodási idő - én jeleztem neki, hogy az rég letelt - két nappal ezelőtt mindezt. Majd most írt egy emailt, hogy ők milyen összeget gondolnak, de ezt nekünk azt gondolom, ebben a ponton már nem kell - csak akkor, ha nem alacsonyabb - figyelembe venni, hiszen a folyamat - nem adtunk még így is bérbe területet -, tehát azt is mondhatnánk, hogy mindegy nem mondok semmit. Majd utána elmondom, hogy mit írt, amikor már nem testületi ülésen ülünk. No, akkor meghozhatjuk a döntést. Indítom szavazást.
72/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület, Gyógyszergyári út mentén elhelyezkedő, 39210/214 hrsz.-ú 
ingatlan hasznosítására vonatkozó pályázat kiírásáról(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot ír ki a Budapest X. kerület, 39210/214 hrsz.-ú, 6502 m2 alapterületű ingatlan 2024. március 31. napjától 2026. március 31. napjáig tartó határozott időre történő hasznosítására.2. A Képviselő-testület az ingatlan minimális bérleti díját 2 000 000 Ft/hó összegben határozza meg.3. A bérlő a területet építési felvonulási terület céljára használhatja.4. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az 1. melléklet szerinti tartalmú pályázati hirdetmény közzétételével a pályázati eljárást folytassa le.5. A pályázatokat a Képviselő-testület értékeli, és dönt a pályázat eredményének vagy eredménytelenségének a megállapításáról, valamint a nyertes pályázó személyéről.Határidő: 2024. február 29.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 65



1. mellékletei 72/2024. (II. 22) KÖKThatározathoz

PÁLYÁZATI FELHÍVÁSBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat nyílt, egyfordulós pályázatot ír ki a Budapest X. kerület, 39210/214 hrsz.-ú, 6502 m2 alapterületű ingatlan bérbeadás útján történő hasznosítására a következő feltételekkel.Az ingatlan leírása:
Használat célja:Bérleti időtartam:Fizetendő minimális díj összege:Fizetési feltételek:Elbírálás módja:

Budapest X. kerület 39210/214 hrsz.-ú, 6502 m2 alapterületű ingatlan. Művelési ága „kivett, beépítetlen terület". A telek alakja téglalap, síkfelületű, fákkal-bokrokkal részben benőtt. Az ingatlan közmű bekötésekkel nem rendelkezik építési felvonulási terület2024. március 31. napjától 2026. március 31. napjáig tartó határozott időszak2 000 000 Ft/hó havonta, egy összegben az Önkormányzat számára összességében legelőnyösebb ajánlat
Az ajánlatok benyújtásának címe:Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal Gazdasági és Pénzügyi Főosztály (1102 Budapest, Szent László tér 29. fszt. 18.).
Az ajánlatok benyújtásának határideje és módja: az ajánlatokat 2024. március 11-én 15 óráig kell benyújtani. Az ajánlatot zárt borítékban kell elhelyezni. A borítékot az alábbi felirattal kell ellátni:
„Ajánlat a Budapest X. kerület, 39210/214 hrsz.-ú, 6502 m2 alapterületű ingatlan 
hasznosítására"

Az ajánlati biztosíték összege, letétbe helyezésének határideje és módja: a pályázaton való részvétel feltétele, hogy a jelentkező ajánlati biztosítékot fizessen, amelynek mértéke 200 000 Ft. Az ajánlati biztosíték összege a bérleti díjba beszámít. Az ajánlati biztosítékot a pályázatra történő jelentkezés benyújtásának határidejéig kell átutalással megfizetni az Önkormányzat OTP Bank Nyrt.-nél vezetett, 11784009-15510000 számú bankszámlájára.Az Önkormányzat a nem nyertes ajánlattevő részére az ajánlati biztosíték összegét 5 munkanapon belül, kamatmentesen az ajánlattevő által megjelölt számlaszámára visszautalja. Amennyiben a szerződés megkötése az árverés nyertesének felróható vagy érdekkörében felmerült más okból hiúsul meg, az ajánlati biztosítékot elveszti.
A pályázatok felbontásának módja, helye és időpontja:A határidőben beérkezett pályázatok felbontása 2024. március 11-én 15 óra 15 perckor történik. A bontáson a kiíró képviselője, a kiíró által meghívott személy, valamint a pályázók lehetnek jelen.A pályázatokat az Önkormányzat értékeli, és a Képviselő-testület a 2024. március 21-ei ülésén dönt a pályázat eredményének vagy eredménytelenségének megállapításáról, illetve a nyertes pályázó személyéről. A pályázat eredményéről a pályázók elektronikus levélben kapnak értesítést.Eredményes pályázat esetén a pályázat nyertesével az eredmény megállapítását követően a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. köti meg a bérleti szerződést.
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A nyertes pályázónak a bérleti szerződés megkötését megelőzően a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. részére az ingatlan egyhavi bérleti díjának megfelelő összegű óvadékot kell megfizetnie.
Az ajánlatnak tartalmaznia kell az alábbiakat:1. pályázó nevét, lakcímét, székhelyét, bankszámlaszámát, cégjegyzékszámát, adószámát, elérhetőségét: telefonszámát, e-mail címét, értesítési címét és tevékenységének megjelölését,2. a pályázó nyilatkozatát arról, hogy a kiírt pályázati feltételeket elfogadja és azoknak megfelel, valamint az azt igazoló szükséges okiratok egyszerű másolatát,3. a pályázó nyilatkozatát arról, hogy az általa folytatni kívánt tevékenységhez szükséges hatósági engedéllyel rendelkezik vagy az engedély megszerzéséhez szükséges feltételeknek megfelel,4. a pályázó nyilatkozatát arról, hogy hozzájárul a természetes személyazonosító adatainak és a lakcímének a kezeléséhez,5. az egyéni vállalkozók nyilvántartásából kinyomtatott igazolást vagy a nyilvántartó hatóság által kiállított hatósági bizonyítványt, illetve jogi személy, gazdasági társaság esetén a létesítő okirat másolatát,6. gazdasági társaság nevében történő részvétel esetén 30 napnál nem régebbi cégkivonatot (elegendő az e-cégjegyzékből kinyomtatott cégkivonat is) vagy a gazdasági társaság bejegyezése iránti eljárás kezdeményezését tanúsító cégbírósági igazolást, valamint a hatályos aláírási címpéldány hitelesített másolatát,7. a pályázó írásbeli nyilatkozatát arról, hogy nincs köztartozása (adó, vám, társadalombiztosítási járulék és egyéb, az államháztartás alrendszereivel szemben fennálló fizetési kötelezettség) és az Önkormányzattal szembeni bármilyen tartozása,8. a pályázó nyilatkozatát az általa ajánlott bérleti díj összegéről,9. a pályázó nyilatkozatát, mely a felhívásban foglalt követelmények és előírások teljesítésének módjáról szól,10. a pályázó részletes leírását az ingatlan hasznosításának módjáról, valamint11. a pályázati biztosíték átutalásáról szóló igazolást (bankterminál-rendszerből kinyomtatott igazolás is elfogadható).A pályázati eljárásban csak az a pályázó vehet részt, aki a pályázati ajánlatát az előírt tartalommal és határidőben benyújtotta, és igazolja, hogy a pályázati biztosíték összegét letétbe helyezte.A pályázati felhívásban meghatározott formai és tartalmi követelményeknek nem megfelelő pályázat érvénytelen. A kiíró a pályázók részére a pályázati biztosíték befizetésének kivételével hiánypótlási lehetőséget biztosít.
A pályázat eredménytelen, ha1. a pályázók nem tettek érvényes hasznosítási ajánlatot,2. az Önkormányzat a pályázatot bármely szakaszában akár indokolás nélkül is eredménytelennek nyilvánítja.A pályázati eljárással kapcsolatban további felvilágosítás a Riedllstvan@kobanya.hu e-mail címen, valamint 06 1 4338 107-es telefonszámon kérhető.Budapest, 2024. február „ " Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat
Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirendet.
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A következő napirendi pont a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 46. § (2) bekezdés b) pontja alapján - az érintett kérelmére - zárt ülésen tárgyalandó 
napirendi pont.

26. napirendi pont:
Vállalkozó fogorvossal kötött feladatellátási szerződés azonnali hatályú 

felmondásával kapcsolatos intézkedések 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Az érintett kérelmére zárt ülésen tárgyalhatnánk a következő napirendi pontunkat. Kérte-e az érintett, hogy zárt ülésen tárgyaljuk? Nem. Akkor marad a nyilvános ülés. Egy vállalkozó fogorvossal kötött feladatellátási szerződés azonnali hatályú felmondásával kapcsolatos intézkedések, amit megvitathatunk. Sokat nem fogjuk vitatni szerintem. Elfogadjuk. Köszönöm. Indítom a szavazás.
73/2024. (II. 22.) KÖKT határozat
vállalkozó fogorvossal kötött feladatellátási szerződés azonnali hatályú 
felmondásával kapcsolatos intézkedésekről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete dr. Győri Szilvia egyéni vállalkozónak a 300096616-os számú területi ellátási kötelezettséggel működő fogorvosi praxis feladatainak ellátására kötött feladatellátási szerződés megszüntetésére irányuló azonnali hatályú felmondását tudomásul veszi.2. A Képviselő-testület a 300096616-os számú, területi ellátási kötelezettséggel működő fogorvosi praxis feladatainak ellátásával 2024. március 1-jével a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központot (a továbbiakban: Bárka) bízza meg.3. A Képviselő-testület 2024. március 1-jével a Bárka 2024. évi költségvetését a működési célú támogatások államháztartáson belülről bevételek előirányzatának 4 270 000 Ft összegű növelésével és a dologi kiadások előirányzatának 4 270 000 Ft összegű növelésével módosítja.4. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az előirányzat-módosítás végrehajtására, valamint az Önkormányzat költségvetéséről szóló rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ vezetője
Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirendet. És most a következő hátralévő hat napirendünket viszont már zárt ülés keretében kell megtárgyalnunk.
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés 
a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pontok következnek.

27. napirendi pont:
A Mikropakk Kft. közterület-használati hozzájárulás iránti kérelme 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 27. napirendi pontot.ZÁRT ÜLÉS
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28. napirendi pont:
Az Egis Gyógyszergyár Zrt. közterület-használati hozzájárulás iránti kérelme 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § [2] 
bekezdés a] pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 28. napirendi pontot.ZÁRT ÜLÉS

29. napirendi pont:
Az e-Mobi Elektromobilitás Nonprofit Kft. részére megállapított közterület

használati díj módosítása
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 29. napirendi pontot.ZÁRT ÜLÉS

30. napirendi pont:
A Kőbányai Happy Dog Kutyakiképző Iskola és a Kulhavi Kft. részére megállapított 

közterület-használati díj módosítása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 30. napirendi pontot.ZÁRT ÜLÉS

31. napirendi pont:
Az ORD Invest Kft. közterület-használati hozzájárulás iránti és méltányossági 

kérelme
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés aj pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 31. napirendi pontot.ZÁRT ÜLÉS

32. napirendi pont:
Szociális tárgyú fellebbezések elbírálása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 32. napirendi pontot.ZÁRT ÜLÉS
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Elnök: Most köszönöm mindenkinek a munkáját. Berekesztem a testületi ülést.
A képviselő-testületi ülés befejezésének ideje: 12.00 óra.

Dr. Szabó Krisztián jegyző
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ív
J ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)□ Zárt ülésen tárgyalt napirendi pontokhoz tartozó döntések, melyekaz SZMSZ 20. § (4) bekezdésében foglaltak alapján a nyilvános ülés jegyzőkönyvének részét képezik.□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy
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